

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ခေါင်းဆောင်မှုဆိုင်ရာသင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်းသားများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ယနေ့ညပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ Kempinski ဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည့် ဗြိတိန်နိုင်ငံ ဆင်းဟက်စ်တက္ကသိုလ်က ကြီးမှူးဖွင့်လှစ်သည့် ခေါင်းဆောင်မှုဆိုင်ရာသင်တန်း (Psychology of Leadership Course) မှ သင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်းသားများ၏ ညစာစားပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ညစာစားပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပသည့် Kempinski ဟိုတယ်သို့ ရောက်ရှိလာပြီး သင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်း သားများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး တစ်ဦးချင်း လိုက်လံနှုတ်ဆက်သည်။

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က သင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်းသားများအား အမှာစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် သင်တန်းနည်းပြများ၊ သင်တန်းသား များနှင့်အတူ ညစာသုံးဆောင်ပြီး သင်တန်း၏အကျိုးထိရောက်မှု၊ လိုအပ်မှုနှင့် ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးရမည့်ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။

အဆိုပါသင်တန်းကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်မှ ၁၅ ရက်အထိ ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ဗြိတိန်နိုင်ငံ ဆင်းဟက်စ်တက္ကသိုလ်မှ နည်းပြများက ကြီးမှူးဖွင့်လှစ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် သင်တန်းသို့ တပ်မတော်မှ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးနှင့် ဗိုလ်မှူးကြီးအဆင့်ရှိသူ စုစုပေါင်း ၁၆ ဦး တက်ရောက် ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ခေါင်းဆောင်မှုဆိုင်ရာ သင်တန်းမှ သင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်းသားများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။

(သတင်းစဉ်)



အထက်ရဲရွာရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင်ကို တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-လျှပ်စစ်)

နှစ်စဉ် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ကီလိုဝပ်နာရီသန်းပေါင်း ၁၄၀၉ ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်မည့် အထက်ရဲရွာ ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ပြီးစီးရန်လျာထား

ကျောက်မဲ ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) ကျောက်မဲမြို့နယ် တောင်ခြေကျေးရွာအနီး မြစ်ငယ်မြစ်ပေါ်တွင် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်ကတည်းက စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် နှစ်စဉ် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ကီလိုဝပ်နာရီသန်းပေါင်း ၁၄၀၉ ကို မြန်မာ တစ်နိုင်ငံလုံးသို့ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရန် ရည်ရွယ်အကောင်အထည်ဖော် လျက်ရှိသော အထက်ရဲရွာရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းကို ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာ နှစ်တွင် ပြီးစီးရန် လျာထားကြောင်း သိရသည်။

စီမံကိန်း၏ ပင်မတမံအတွင်း ကန်ရေပြည့်နှိမ့်မြင့်အမှတ်(၃)ရေ မိတာ) အထိ RCC ကွန်ကရစ်တမံ ထည့်သွင်းတည်ဆောက်ရမည်ဖြစ်ရာ ၎င်း ရေမျက်နှာပြင်အောက်ကျရောက်သော ရေဝပ်ဧရိယာအတွင်းရှိ ကျေးရွာများ အား စနစ်တကျ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့



သဒ္ဓါထက်သန် မြန်မာအားမာန် ကမ္ဘောဇဘဏ်

မြောက်

တာဝန်သိ၊ တာဝန်ရှိ မိဒီယာများ

ကမ္ဘာပေါ်တွင် ထုတ်ဝေနေသော သတင်းစာများမှာ နှစ်မျိုးနှစ်စားရှိသည်။ အကုန်အကျများပြီး ပညာတတ်နှင့် အဆင့်မြင့်လူတန်းစားအသိုင်းအဝိုင်းတို့ နှစ်သက်ကြသော တည်တည်တံ့တံ့ခံ့ခံ့ထည်ထည်ဖြင့် ထုတ်ဝေသော Broad Sheet သတင်းစာနှင့် ဖြစ်ရပ်မှန်နှင့် စိတ်ကူး၊ သတင်းနှင့် ဖျော်ဖြေမှုတို့ကို မျှော်လင့်စွာ ပြောပေးပြီး ထင်ရှားသည့်ပုဂ္ဂိုလ်တို့၏ ဇာတ်လမ်းများကို သတင်းမုဆိုးကဲ့သို့လိုက်၍ ကောင်းတာရော၊ မကောင်းတာများပါ ဖော်ပြပေးကာ စောင်ရေတက်အောင်ပြုလုပ်ထုတ်ဝေသည့် Tabloid သတင်းစာများဟူ၍ နှစ်မျိုးရှိသည်။ Tabloid သတင်းစာမှာ စာဖတ်ပရိသတ်များသောကြောင့် Mass Circulation သတင်းစာဟုလည်းခေါ်ဆိုကြသည်။

ရှုပ်ထွေးပွေလီလှသည့် ပုံနှိပ်မီဒီယာလမ်းကြောင်းတွင် အကျိုးအမြတ်များသဖြင့် Tabloid သတင်းစာကို ကျွန်ုပ်တို့ မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် နိုင်ငံအများစုက အသုံးပြုလျက်ရှိသည်။ လူအများ၏ နှလုံးသားကို တိုက်ရိုက်ပစ်ခတ်နိုင်မည့် ထိရောက်သော စကားလုံးအသုံးအနှုန်းများ၊ လူအများနားလည်လွယ်ပြီး ရှင်းလင်းသည့် လိုတိုရှင်းစကားပြောအရေးအသားများ၊ စာဖတ်ပရိသတ် မဖတ်ချင်ဖတ်ချင်လာအောင် စိတ်အာရုံကို ဖမ်းစားနိုင်မည့် တင်ပြချက်များသည် Tabloid သတင်းစာများ၏ အားသာချက်များဖြစ်သည်။

သို့သော် အဆိုပါအားသာချက်များကို တလွဲအသုံးမချမိဖို့လိုမည်ဖြစ်သည်။ မိမိသတင်းစာ ရောင်းကောင်းရေး၊ လူအများစိတ်ဝင်စားရေး တစ်ခုတည်းကြည့်ကာ စာနယ်ဇင်းကျင့်ဝတ်နှင့် သိက္ခာများကို လေးစားလိုက်နာခြင်းမရှိ သတင်းအရင်းအမြစ်ခိုင်မာခြင်းမရှိဘဲ သတင်းအမှားများကို ရေးသားဖော်ပြမည်ဆိုပါက အမှား၏ပြစ်တင်ရှုတ်ချခြင်းကို ခံရမည့်အပြင် တရားတောင်နှင့်ပင် ရင်ဆိုင်ရနိုင်သည်။

လတ်တလောဖြစ်ပွားခဲ့သော သတင်းမှား သတင်းတုဖြန့်ချိမှုကို ယူကေအခြေစိုက် Daily Mail Tabloid သတင်းစာ၏ Online စာမျက်နှာက ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ကမ္ဘာ့ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ ဗီဒီယိုနှင့်ဓာတ်ပုံများကို အသုံးပြု၍ ကလေးငယ်တစ်ဦးအား နှိပ်စက်နေကြောင်း သတင်းမှားဖော်ပြခဲ့သည်။ ထိုအတူ စင်ကာပူနိုင်ငံအခြေစိုက် The Independent သတင်းစာကလည်း နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် စင်ကာပူနိုင်ငံ ခရီးစဉ်အတွင်း မြန်မာများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲဗီဒီယိုကို မသမာသူတို့က စာတန်းမှားများထိုး၍ စွပ်စွဲဝါဒဖြန့်ခဲ့သည်။

ယင်းသတင်းမှားဖော်ပြခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရက ဥပဒေကြောင်းအရလည်းကောင်း၊ စာနယ်ဇင်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအရလည်းကောင်း ထိုကဲ့သို့သည့်တုံ့ပြန်မှုများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။ အလားတူ The Guardian သတင်းစာနှင့် နိုင်ငံတကာမီဒီယာအချို့၏ လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများပေါ်တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးနှင့် ပတ်သက်သည့် ဓာတ်ပုံနှင့်ဗီဒီယိုဖိုင်အတုများကို ဖြန့်ဝေခဲ့သည်ကို တွေ့ရသည်။

အဆိုပါဖော်ပြမှုကို အမေရိကန်အခြေစိုက် ဝါရင့်တန်ပွဲစစ်သတင်းစာက Daily Mail သတင်းစာသည် အလောတကြီးနိုင်ပြီး သဘောထားကွဲစရာကောင်းသည်မှာ ကြာပြီဖြစ်ကြောင်း၊ သတင်းစာ၏တိကျမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ယခင်ကလည်း မေးခွန်းထုတ်မှုခံထားရဖူးကြောင်း၊ အဆိုပါဆောင်းပါးကိုဖြန့်ချိခြင်းအားဖြင့် ဗြိတိသျှ Tabloid (လူပြိန်းကြိုက်သတင်းစာ)မှာ ကမ္ဘာတစ်ခြမ်းကျော် အချက်အလက်မှားယွင်းမှုနှင့် သတင်းမှားယွင်းမှုဆိုင်ရာ ရှုပ်ထွေးနက်နဲပြီး ဗျာများရမည့် တိုက်ပွဲတစ်ပွဲတွင် ခြေချမိသွားပြီဖြစ်ကြောင်း တာဝန်သိပြောကြားခဲ့သည်။

ယခုအခါ နိုင်ငံတကာသတင်းမီဒီယာများက အဆိုပါဓာတ်ပုံနှင့် ဗီဒီယိုများကို နိုင်ငံတကာအင်တာနက် အသုံးပြုသူများ၏ ဖြန့်ဝေနေမှုများမှာ အစစ်အမှန်မဟုတ်ဘဲ အခြားနိုင်ငံများမှ အဖြစ်အပျက်များ၊ သဘာဝဘေးဒဏ်ခံရပုံများနှင့် အတုအပြုလုပ်၊ ရောယောင်ဖြန့်ဝေနေကြောင်း စတင်ဖော်ထုတ်လာကြရာ တာဝန်မဲ့သော သတင်းစာများ၏ ဤသို့ မမှန်မကန်ဆောင်ရွက်မှုများအား တာဝန်သိသတင်းစာများက တုံ့ပြန်ခဲ့သည်။

မမှန်သတင်းများကို အခြေခံပြီး မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် လူအခွင့်အရေးဆိုင်ရာစွပ်စွဲမှုများ ပြုလုပ်နေချိန်တွင် သတင်းမှားများကို ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ဖော်ပြနေသောသတင်းဌာနများအား တာဝန်သိသတင်းမီဒီယာများက ဆက်လက်ဖော်ထုတ်တုံ့ပြန်ချေပသွားရန် တိုက်တွန်းပါသည်။ ။

မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားအဆင့်ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်းများ ပူးပေါင်းဆက်ပြန်ခြင်း အခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားအဆင့်ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်းများ ပူးပေါင်းဆက်ပြန်ခြင်းအခမ်းအနား(Dissimination Ceremony of Myanmar National Policy on Health Laboratories)ကို ယမန်နေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက နေပြည်တော်ရှိ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြင့်ထွေး တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားရာ၌ ပြည်သူ့တစ်ရပ်လုံး၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုအတွက် ဆေးပညာရပ်ဆိုင်ရာ ဓာတ်ခွဲခန်းသစ် မှုရလဒ်များသည် တိကျမှန်ကန်မှုရှိရန်နှင့် အချိန်မီရရှိရန်လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ထိုရလဒ်များသည် လူထုကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု၊ စောင့်ကြည့်ကုသမှု၊ ရောဂါကာကွယ်ခြင်းနှင့် ထိန်းချုပ်ကုသမှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများတွင် မရှိမဖြစ်အရေးပါကြောင်း၊



သုတေသနလုပ်ငန်းများကို အထောက်အကူဖြစ်စေနိုင်ပါကြောင်း၊ ဘက်ပေါင်းစုံအရည်အသွေးမီ ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်း ဝန်ဆောင်မှုများရရှိရန် သင့်လျော်သောလိုအပ်သည့် ဥပဒေရေးရာစည်းမျဉ်းများနှင့်အတူ အမျိုးသားကျန်းမာရေးမူဝါဒနှင့် စီမံကိန်းရေးဆွဲခြင်းတို့ လိုအပ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားအဆင့်ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်းများ ပူးပေါင်းတိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးလာစေရန် ဝန်ကြီးဌာနသည် အဓိကမိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ပြည်သူ့လူထု၏ ကျန်းမာရေးအဆင့်မြှင့်တင်နိုင်သော မြန်မာနိုင်ငံ

သူနိုင်ငံသားများအတွက် စိတ်ချယုံကြည်ရသော ဓာတ်ခွဲခန်းဝန်ဆောင်မှုစနစ် ပေါ်ပေါက်လာစေနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ (အပေါ်ပုံ) ယင်းနောက် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ ဌာနကော်မတီဝန်ထမ်းမှ Technical Officer, Ms. Phavady Bollen က အမျိုးသားအဆင့်ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်းများ ပူးပေါင်းပတ်သက်၍ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်စကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်ပြီး အမျိုးသားကျန်းမာရေး ဓာတ်ခွဲခန်းဆိုင်ရာဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ပါမောက္ခဒေါက်တာ ငွေငွေတင်က အမျိုးသားအဆင့်

ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်းများ ပူးပေါင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားအဆင့်ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်းများ ပူးပေါင်းတွင် တည်ဆဲဓာတ်ခွဲခန်းစနစ်အား ဘက်ပေါင်းစုံမှ ခြုံငုံသုံးသပ်ထားပြီး နိုင်ငံအတွင်း ရေရှည်တည်တံ့မှုရှိကာ အရည်အသွေးမြင့်မားသည့် ဓာတ်ခွဲခန်းဝန်ဆောင်မှုများ ပေးနိုင်သော အခြေခံအကျဆုံး နယ်ပယ်ရှစ်ခုဖြင့် လမ်းညွှန်မှုချမှတ်ထားသည်။ အဆိုပါ မူဝါဒစာတမ်းသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကျန်းမာရေးစနစ်ကို အားကောင်းစေမည့် အရေးပါသောမှတ်တိုင်တစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးသင်တန်း ထီးချိုင့်မြို့နယ်၌ ပွင့်လှစ်



ထီးချိုင့် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ထီးချိုင့်မြို့နယ် ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေး သင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇင်လင်းနိုင်က သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ ပြောင်းလဲလာသောခေတ်စနစ်ကို ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ အားလုံးသိရှိပြီး အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို ဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်း၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်တတ်စေရန်၊ အရည်အချင်းရှိသော အုပ်ချုပ်ရေးမှူးကောင်းများဖြစ်ပြီး ပြည်သူ့အကျိုးကို တိကျမှန်ကန်စွာ သယ်ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်စေရန်အတွက် ဤသင်တန်းကို ဖွင့်လှစ်ပို့ချခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ (ဇပုံ)

ထို့နောက် ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကိုကိုမောင်က သင်တန်းစည်းကမ်းများနှင့် သင်တန်းတွင် ပို့ချမည့်ဘာသာရပ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ အဆိုပါသင်တန်းသို့ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ၃၃ ဦး တက်ရောက်ပြီး သင်တန်းကာလမှာ ငါးရက်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက မိမိတို့ဌာနအလိုက် လုပ်ငန်းများကို ပို့ချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

မီးယပ်ဖြူနှင့် တိုင်းရင်းဆေးပညာအကြောင်း ဆွေးနွေးဟောပြောမည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန(ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး)နှင့် တိုင်းရင်းဆေးရုံကြီး၊ မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းဆေးဆရာအသင်း (ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး)တို့ ပူးပေါင်း၍ စဉ်ဆက်မပြတ် တိုင်းရင်းဆေးပညာ စုပေါင်းဆွေးနွေးပွဲကို လစဉ်ကျင်းပလျက်ရှိရာ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ဗဟန်းမြို့နယ် ငါးထပ်ကြီးဘုရားလမ်းရှိ ရန်ကုန်တိုင်းရင်းဆေးရုံကြီး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းဆေးဆရာအသင်း (ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး)မှ ရုံးအဖွဲ့မှူး ဆရာမဒေါ်မာမာလွင်က “မီးယပ်ဖြူနှင့် တိုင်းရင်းဆေးပညာ” အကြောင်းကို စာတမ်းဖတ်ကြားဆွေးနွေးမည်ဖြစ်သဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသူ တိုင်းရင်းဆေးဆရာ ဆရာမများ တက်ရောက်၍ ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေးနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

Advertisement for 'The Mirror' newspaper, listing contact information for subscriptions and advertising rates.

Footer information including social media links for Facebook and Gmail, and publication details.

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နေအိမ်သို့ ကရင်နှစ်သစ်ကူးတေးသီချင်း လာရောက်သီဆိုဖျော်ဖြေ



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် နေအိမ်သို့ ကရင်နှစ်သစ်ကူးတေးသီချင်း လာရောက်သီဆိုဖျော်ဖြေစဉ်။ ဓာတ်ပုံ-သက်ပိုင်ရှိန်း

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၏ နေအိမ်၌ ၂၅၅၆ ခုနှစ် ကရင်နှစ်သစ်ကူးနေ့ကို ကြိုဆိုရက်ပြု သောအားဖြင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်တို့မှ ကရင်တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကို မောင်နှမများက ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် ညနေ ၆ နာရီတွင် ကရင်နှစ်သစ်ကူးတေးသီချင်းများ လာရောက်သီဆိုဖျော်ဖြေခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ကရင်နှစ်သစ်ကူးနေ့ကို ကရင်တိုင်းရင်းသားများနေထိုင်ရာဒေသများ၌ နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း ကျင်းပမည်အပြင် နေပြည်တော်၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေကြသော ကရင်တိုင်းရင်းသားများကလည်း နှစ်သစ်ကူးနေ့တွင် အတူတကွ

ပြန်လည်ဆုံဆည်းပြီး ပွဲတော်ကိုပါဝင်ဆင်နွှဲနိုင်ရန်နှင့် အခြားသောတိုင်းရင်းသားများကိုလည်း ပွဲတော်သို့ တက်ရောက် နိုင်ရန်အတွက် အသိပေးဖိတ်ခေါ်သည့်အနေဖြင့် ယခုကဲ့သို့ တေးသီချင်းများ လိုက်လံသီဆိုဖျော်ဖြေကြခြင်း ဖြစ်သည်။

ကရင်တိုင်းရင်းသားများ၏ အထွတ်အမြတ် ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုပွဲတော်ဖြစ်သည့် နှစ်သစ်ကူးနေ့ပွဲတော်ကို ဒီဇင်ဘာ ၂၉ ရက်တွင် နေရာဒေသအသီးသီး၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်အပြင် နေပြည်တော်ရှိ MICC - II တွင်လည်း ကရင်ရိုးရာကောက်သစ်စားပွဲကျင်းပခြင်း၊ ရိုးရာပစ္စည်းများခင်းကျင်းပြသခြင်းနှင့် ရိုးရာဗုံယိုအကများဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

နှစ်စဉ်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားမှ

ပြောင်းရွှေ့နေရာချထားပေးရန် လိုအပ်လျက်ရှိပြီး ရေမျက်နှာပြင်နိမ့်မြင့်အမှတ် ၃၆၀ မီတာခန့်တွင်တည်ရှိသော သီပေါမြို့နယ် တာလုံ(အရှေ့)ကျေးရွာနှင့် ကျောက်မဲမြို့နယ် တာလုံ(အနောက်)ကျေးရွာ နှစ်ရွာတို့သည် တစ်ရေခံမြင့် မှတ်အောက်ကျရောက်နေပြီး ရေလွတ်ကင်းမှုမရှိသဖြင့် ရေလွတ်ရာနေရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းရမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရသည်။

“တာလုံ(အရှေ့)နဲ့ (အနောက်)ကျေးရွာတွေမှာ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ မှာ စာရင်းအသေးစိတ် ကောက်ခံထားတာကတော့ လူဦးရေက ၄၈၀ ကျော်၊ အိမ်ခြေက ၁၄၃ လုံး၊ စိုက်ပျိုးမြေက ၈၀၀ ကျော်လောက် ရေဝပ်ဧရိယာ ထဲမှာ ကျရောက်နေပါတယ်။ သီးနှံလျော်ကြေးပေးတဲ့အခါမှာ တောင်သူတွေ နှစ်နာတယ်ဆိုရင် နှစ်နာကြေးအတွက် ဖွဲ့စည်းထားတဲ့ကော်မတီတွေက အခြေခံ ဈေးနှုန်းတွေကို ကာလပေါက်ဈေးနဲ့ တွက်ချက်ပြီး သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ကို တင်ပြတယ်။ ကော်မတီက တွက်ချက်ထားတဲ့ဈေးနှုန်းက တောင်သူတွေအတွက် နှစ်နာမရှိတော့။ ကာလပေါက်ဈေးနဲ့လည်း ကိုက်ညီ တယ်ဆိုရင် အဲဒီဈေးနှုန်းနဲ့လျော်ပေးပါတယ်။ ကျွန်တော်အနေနဲ့ ပိုမိုကောင်းမွန် တဲ့ဒေသမှာ လုပ်ကိုင်စားသောက်နိုင်ဖို့ အခြေချနေထိုင်နိုင်ဖို့ ထောက်ပံ့ပေး မယ့်အစီအစဉ်ကိုတော့ ကျွန်တော်တို့ဝန်ကြီးဌာနအပါအဝင် ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရယ်၊ သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်တွေရယ်၊ ရပ်မိရပ်ဖ တွေရယ်၊ သက်ဆိုင်ရာကော်မတီတွေအားလုံးမှာပါဝင်တဲ့ တာဝန်ရှိသူတွေက နှစ်နာကြေးပေးတာတွေ ပြန်လည်ထူထောင်မှုလုပ်ငန်းတွေကို ပွင့်လင်းမြင်သာ စွာနဲ့ အသေးစိတ်စနစ်တကျစီမံဆောင်ရွက်သွားမှာပါ။ သက်ဆိုင်ရာကော်မတီ အဖွဲ့အစည်းတွေက လျော်ကြေးတွေကို နှစ်နာမရှိအောင် စီမံဆောင်ရွက် ပေးသွားမှာပါ”ဟု ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြား ရေးမှူး(မြို့ပြ) ဦးမြသူရက ရှင်းပြသည်။

အထက်ရဲရွာတစ်ခု၏ ရေမျက်နှာပြင်နိမ့်မြင့်အမှတ်မှာ ၃၉၅ မီတာရှိပြီး သီပေါမြို့၏ ပျမ်းမျှရေမျက်နှာပြင်နိမ့်မြင့်အမှတ်မှာ ၄၁၃ ဒေသ ၃၂၃ မီတာ၊ သမိုင်းဝင်ဘော်ကြိုဘုရားရင်ပြင် နိမ့်မြင့်အမှတ်မှာ ၄၀၆ ဒေသ ၂၅၁ မီတာ ဖြစ်သောကြောင့် တစ်ခါအထက်တွင်ရှိနေသဖြင့် အများပြည်သူစိုးရိမ်နေသကဲ့သို့ မဟုတ်ဘဲ သမိုင်းဝင်ဘော်ကြိုဘုရားနှင့် သီပေါမြို့နယ်သို့ ရေမရောက်နိုင် ကြောင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနက သတင်း ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

အထက်ရဲရွာစီမံကိန်း၏ ပင်မတစ်ခု ရေသွယ်ဥပဒေလို့ ရေလူအဆောက် အအုံနှင့် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံတို့အတွက် မြေကြီး/ကျောက်သားတူးဖော်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ လက်ရှိတွင် စီမံကိန်းအကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်မှုမှာ ၂၅ ဒေသ ၃၀၀ ရာခိုင်နှုန်းပြီးစီဖြစ်သည်။

“တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာအနေနဲ့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသုံးစွဲမှုက မနှစ် တဆိုရင် မဂ္ဂါဝပ် ၂၀၀၀ အထိရှိပါတယ်။ ဒီနှစ်မှာ မဂ္ဂါဝပ် ၃၃၀၀ ခန့် ထုတ်လုပ် သုံးစွဲနိုင်မယ်လို့ ခန့်မှန်းထားပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့လက်ထဲမှာတော့ နေရာသီမှာ အနည်းဆုံး မဂ္ဂါဝပ် ၃၆၀၀ အထိ သုံးစွဲနိုင်မယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။ တစ်နှစ်တစ်နှစ်ကို လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသုံးစွဲမှုပမာဏ ၄၅၀ လောက် တိုးတက် သုံးစွဲလာနိုင်ပါတယ်။ အထက်ရဲရွာရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းအနေနဲ့ မဂ္ဂါဝပ် ၂၈၀ အထိ ထုတ်လုပ်သုံးစွဲနိုင်မှာဖြစ်ပြီး တစ်နှစ်တစ်နှစ်ရဲ့ ဓာတ်အားသုံးစွဲမှု လိုအပ်တာတွေမှာ သုံးပုံနှစ်ပုံလောက် ရလျှင်ညီဆည်းပေးနိုင်ပါတယ်”ဟု

ဦးမြသူရက ပြောကြားသည်။

အထက်ရဲရွာရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ထွက်ရှိလာ မည့်ဓာတ်အားများကို ရွှေစာရံဓာတ်အားခွဲရုံမှတစ်ဆင့် မဟာဓာတ်အားလိုင်း၏ ဓာတ်အားကွန်ရက်အတွင်းသို့ လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဓာတ်အား ကွန်ရက် အတွင်းရှိ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) မန်စံဓာတ်အားပေးရုံမှ တစ်ဆင့် လားရှိုးနှင့် သီပေါဓာတ်အားခွဲရုံများသို့ ဓာတ်အားပို့လွှတ်ပေးသွားမည်ဖြစ် သဖြင့် ရှမ်းပြည်နယ်အတွက်လည်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ပိုမိုပြည့်ဝစွာသုံးစွဲမည့် အကျိုးကျေးဇူးများရရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ပြည်သူလူထု လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသုံးစွဲနိုင်ဖို့အတွက် ကြိုးစားဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ကျေးလက်ဒေသမှာဆိုရင် ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းက လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသုံးစွဲရရှိနေပြီဖြစ်ပါတယ်။ အရင်တုန်းက လျှပ်စစ်ဓာတ်အား သုံးစွဲဖို့မရှိခဲ့တဲ့ အနေအထားကနေ အခုဆိုရင် ၂၄ နာရီ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား သုံးစွဲခွင့်ရရှိလာပြီမို့ လျှပ်စစ်နဲ့ပတ်သက်ပြီး အန္တရာယ်ကင်းအောင် ဘယ်လို ကိုင်တွယ်ရမယ်၊ ဘယ်လိုလိုက်နာဆောင်ရွက်ရမယ်ဆိုတဲ့အချက်တွေလည်း ပြည်သူလူထု ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်သိရှိဖို့လည်း လိုပါတယ်။ အဲဒါကြောင့် အလေးထား ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့က ရွှေ့ကနေပြီး လျှပ်စစ် ဓာတ်အားရရှိရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးနေသလို တစ်ဖက်ကလည်း ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအတွက် ဘယ်လိုလိုက်နာ ဆောင်ရွက်ရမလဲဆိုတာ အသိဉာဏ်ပေးနေပါတယ်”ဟု လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယအမြဲတမ်း အတွင်းဝန် ဦးဌေးအောင်က ပြောကြားသည်။

ထို့ပြင် လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ပြည်သူများ ဦးအား ပြည့်ဝတည်ငြိမ်စွာအသုံးပြုနိုင်ရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တိုးတက်လာသော ဓာတ်အားသုံးစွဲမှုနှင့်အညီ ဓာတ်အားခွဲရုံများ အင်အားတိုးချဲ့တည်ဆောက် ခြင်း၊ ဝန်အားမနိုင်သည့် ဓာတ်အားလိုင်းများကို ဓာတ်အားလိုင်းကြီးအကြီး များဖြင့် လဲလှယ်ခြင်း၊ ဓာတ်အားလိုင်းအပြစ်ဖြစ်၍ ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှု လျော့နည်းစေရေးအတွက် အရည်အသွေးကျဆင်းနေပြီဖြစ်သော ဓာတ်အား လိုင်းကြေးသီးများလဲလှယ်ခြင်း၊ သစ်သားလက်တန်းများကို သံလက်တန်း များဖြင့် လဲလှယ်ခြင်း၊ ဆွေးမြည့်သစ်သားတိုင်များကို တွန်ကရစ်တိုင်များဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဘဏ္ဍာနှစ်အလိုက် ဘဏ္ဍာငွေရရှိမှု အပေါ်မူတည်၍ စဉ်ဆက်မပြတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

JICA၊ ADB၊ World Bank စသည့် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများမှ ချေးငွေများ၊ အထောက်အပံ့များရယူ၍ ၂၀၃၀ ခုနှစ်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံးလျှပ်စစ် ဓာတ်အား ပြည့်ဝစွာရရှိရေးစီမံချက်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် နေပြီဖြစ်ပြီး ယနေ့အထိ တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ကျေးရွာ ၆၃၈၅၉ ရွာရှိသည့်အနက် ကျေးရွာ ၃၁၈၂၂ ရွာကို လျှပ်စစ်ဓာတ်အား တိုးမြှင့်ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ် သဖြင့် တစ်နိုင်ငံလုံးကျေးရွာပေါင်း၏ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-နိုင်ငံလင်းကြည့်၊ ကိုမင်း

ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်က မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာဆရာအသင်း(ဗဟို)မှ ကျင်းပသော သက်ကြီးပူဇော်ပွဲသို့ မတက်ရောက်နိုင်သည့် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးအတွင်းရှိ သက်ကြီးသတင်းစာ ပညာရှင်ကြီးများအား ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီ က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သတင်းစာဆရာအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်မြင့်ဦးစီး၍ အလုပ်အမှုဆောင်များက အိမ်တိုင်ရာရောက် လိုက်လံပို့ဆောင် ဂါရဝပြုကြစဉ်။ (ဌေးကြိုင်)



လမ်းညွှန်မှာကြားချက်များ ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်း

ပုံရွာ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးပိုင်မြင့်က အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန၏ ၂၀၁၆ ခုနှစ် လေးလပတ်လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး၏ လမ်းညွှန်မှာကြားချက်များ ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်းပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်က စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး အစည်းအဝေး ခန်းမတွင် ကျင်းပသည်။

ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်းပွဲတွင် တိုင်း ဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီး ဦးမြင့်ကြည်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး (ဖိုးချမ်း-ပုံရွာ)



ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်က မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာဆရာအသင်း(ဗဟို)မှ ကျင်းပသော သက်ကြီးပူဇော်ပွဲသို့ မတက်ရောက်နိုင်သည့် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးအတွင်းရှိ သက်ကြီးသတင်းစာ ပညာရှင်ကြီးများအား ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီ က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သတင်းစာဆရာအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်မြင့်ဦးစီး၍ အလုပ်အမှုဆောင်များက အိမ်တိုင်ရာရောက် လိုက်လံပို့ဆောင် ဂါရဝပြုကြစဉ်။ (ဌေးကြိုင်)

တောင်ကိုရီးယားအတိုက်အခံ ခေါင်းဆောင်ဟောင်း သမ္မတရာထူးနေရာအတွက် ယှဉ်ပြိုင်အရွေးခံမည်

ဆိုးလ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

မိမိသည် သမ္မတ ရာထူးနေရာအတွက် ယှဉ်ပြိုင်အရွေးခံမည်ဖြစ်ကြောင်း တောင်ကိုရီးယား အဓိကအတိုက်ခံပါတီ ခေါင်းဆောင်ဟောင်း မွန်းဂျေးအင်က ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ပြောကြားလိုက်သည်။

သမ္မတအဖြစ် ယှဉ်ပြိုင်အရွေးချယ်ခံရန်ရှိခြင်းအတွက် မိမိရုတ်ယူဝမ်းမြောက်မိကြောင်း ကိုရီးယား ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီခေါင်းဆောင်ဟောင်း မွန်းဂျေးအင်က မြို့တော်ဆိုးလ်၌ ပြုလုပ်သော သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားသည်။

တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၌ ၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင် သမ္မတ

ရွေးကောက်ပွဲ ကျင်းပရန်ရှိသည်။ သို့ရာတွင် လက်ရှိ သမ္မတ ပတ်ဝန်ဟေးကို စွဲချက်တင်စစ်ဆေးရန် ပါလီမန်က ဆုံးဖြတ်ခဲ့ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ တရားရုံးက ထောက်ခံမည်ဆိုပါက သမ္မတရွေးကောက်ပွဲကို စော၍ ကျင်းပရမည်ဖြစ်သည်။

ထိုစဉ်အတွင်း မွန်းဂျေးအင်က တောင်ကိုရီးယား၌ ဖြန့်ကြက်မည့် အမေရိကန် ခုံးခွင်းခုံးစနစ်နှင့် ပတ်သက်၍ မှတ်ချက်ပြုပြောကြားခဲ့သည်။ လက်ရှိနိုင်ငံရေးအခြေအနေအရ ခုံးခွင်းခုံးဖြန့်ကြက်ရေးအစီအစဉ်ကို ဆိုင်းငံ့ထားသင့်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။

ရိုက်တာ။



ဂျပန်နှင့်ရုရှား ခေါင်းဆောင်များတွေ့ ဆုံ နှစ်နိုင်ငံလုံခြုံရေးဆိုင်ရာဆွေးနွေးပွဲ ပြန်လည်ကျင်းပဖွယ်ရှိ

နာဂါတို ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ဂျပန်နှင့် ရုရှားနိုင်ငံတို့သည် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲများကို ပြန်လည်ကျင်းပသွားဖွယ် ရှိကြောင်း၊ နှစ်နိုင်ငံ ပိုင်နက်နယ်မြေဆိုင်ရာ အငြင်းပွားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်သွားရန် ဦးတည်လျက်ရှိကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဒိုအာဘေးနှင့် ရုရှားသမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်တို့သည် ဂျပန်နိုင်ငံ ဟွန်ရှူးကျွန်း ယာမာဂူချီ စီရင်စုရှိ ရေပူစမ်းအပန်းဖြေခန်းမြို့တည်ရာ နာဂါတို၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်က တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ပစ်ဖိတ်သမုဒ္ဒရာအနောက်ပိုင်းကို ရုရှားနိုင်ငံက ထိန်းချုပ်ထားပြီး ဂျပန်နိုင်ငံက ပိုင်ဆိုင်သည်ဟုဆိုသော ကျွန်းစုများအရေးနှင့်ပတ်သက်၍ အငြင်းပွားမှုကို ပြေလျော့နိုင်စေရန် နှစ်နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များ ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသည်။

နှစ်နိုင်ငံမှ နိုင်ငံခြားရေးနှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးများ၏ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲကို ပြန်လည်ကျင်းပရန် သမ္မတပူတင်က ကမ်းလှမ်းခဲ့ကြောင်း ရုရှားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆာဂေးလက်ဗရော့က သတင်းထောက်များကို ပြောကြားသည်။ ရုရှားနိုင်ငံက ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ခရိုင်းမီးယားဒေသကို ယင်း၏ နယ်မြေအတွင်းသို့ ပေါင်းစပ်ထည့်သွင်းလိုက်ပြီးနောက် နှစ်နိုင်ငံ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပခြင်းကို ဆိုင်းငံ့ထားခဲ့သည်။ ခရိုင်းမီးယားဒေသ၏ တင်းမာမှုကို အကြောင်းပြု၍ အနောက်အုပ်စုနိုင်ငံများက ရုရှားနိုင်ငံကို အရေးယူဒဏ်ခတ်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

သမ္မတပူတင်၏ ကမ်းလှမ်းချက်ကို ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ်က အပြုသဘောတုံ့ပြန်ခဲ့ပြီး နှစ်နိုင်ငံ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာဆွေးနွေးပွဲကို ပြန်လည်ကျင်းပရန် ဂျပန်နိုင်ငံက ဆုံးဖြတ်မည်ဟု မျှော်လင့်ကြောင်း လက်ဗရော့က ပြောကြားသည်။

ရိုက်တာ။

Yahoo ကုမ္ပဏီ၏အင်တာနက်အကောင် တစ်ဘီလီယံကျော်ခန့် ဟက်ကာများ ခိုးယူ

ဝါရှင်တန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

အမေရိကန်အိုင်တီကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်သည့် Yahoo က ၎င်း၏ အင်တာနက်သုံးစွဲသူ တစ်ဘီလီယံကျော်ခန့်၏ အချက်အလက်များ ခိုးခံခဲ့ရကြောင်း ယနေ့သတင်းထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။

စက်တင်ဘာလက အင်တာနက်သုံးစွဲသူ သန်း ၅၀၀ ကျော်၏ အကောင့်များကို ဟက်ကာများက နည်းပညာအသစ်အဆန်းများဖြင့် ဝင်ရောက်ခိုးယူသွားခဲ့ကြောင်း Yahoo ကုမ္ပဏီက ထုတ်ဖော်ပြောကြားပြီးနောက် ယခုထပ်မံခိုးခံရမှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ဟက်ကာများခိုးခဲ့သည့် အင်တာနက်သုံးစွဲသူ အရေအတွက်သည် ကုမ္ပဏီတစ်ခုအတွက် အချက်အလက်ပေါက်ကြားမှု အများဆုံး ဖြစ်စေသော ခိုးယူမှုဖြစ်သည်။

Yahoo တာဝန်ရှိသူများက ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင်လည်း ဟက်ကာများက

၎င်းတို့၏ အချက်အလက်များကို ခိုးယူခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ သို့သော် အင်တာနက် သုံးစွဲသူ၏ နာမည်များ၊ မွေးနေ့၊ အီးမေးလ် လိပ်စာနှင့် တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များကိုသာ ခိုးယူသွားခဲ့သည်။ အင်တာနက်သုံးစွဲသူများ၏ အကောင့်နာမည်ပုံများနှင့် အခြားအရေးကြီးသော အချက်အလက်များကို နည်းပညာတစ်မျိုးဖြင့် သိမ်းဆည်းထားသည့်အတွက် ခိုးယူခြင်းမခံခဲ့ရကြောင်း တာဝန်ရှိသူများကဆိုသည်။

ဟက်ကာများ ဝင်ရောက်ခဲ့သည့် အင်တာနက်သုံးစွဲသူများနှင့်၎င်းတို့၏နိုင်ငံများကို ဖော်ပြခြင်းမရှိခဲ့သော်လည်း ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် အခြားသော နာမည်ပုံများ အသုံးပြုရန်လိုအပ်ကြောင်း အကြံပြုစာများ ပို့မည်ဖြစ်သည်ဟု Yahoo တာဝန်ရှိသူများကဆိုသည်။

စောင့်ကြည့်လေ့လာသူများက ထိုသို့

သော ဟက်ကာများ၏ ဝင်ရောက်ခိုးယူမှုသည် Yahoo ကုမ္ပဏီ၏ စီးပွားရေးကို ထိခိုက်စေရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိဖြင့် တိုက်ခိုက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ထင်မြင်ယူဆကြသည်။ လူလိုလက Yahoo ကုမ္ပဏီပိုင် အင်တာနက်ကွန်ရက်ပိုင်ဆိုင်မှုအပါအဝင် အခြားသောနည်းပညာများကို အမေရိကန် တယ်လီကွန် ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်သည့် Verizon ကို အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄ ဒသမ ၈ ဘီလီယံဖြင့် ရောင်းချရန် သဘောတူခဲ့သည်။

သို့သော် Yahoo ကုမ္ပဏီ၏ အချက်အလက်များကို ဟက်ကာများက ခိုးယူခဲ့ကြောင်း ပထမဆုံးအကြိမ် ကြေညာခဲ့ပြီးနောက် Verizon ကုမ္ပဏီက ဝယ်ယူမည့်ငွေပမာဏကို ပြန်လည်သုံးသပ်မည်ဟု ဆိုခဲ့သည်။

အင်န်အိတ်ချ်ကေ။



အလက်ပိုမြို့ အရှေ့ပိုင်းမှ ထွက်ခွာလာသည့် ယာဉ်တန်းကို ဆီးရီးယားအစိုးရ၏ မဟာမိတ်လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့က ပစ်ခတ်

အလက်ပို ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ဆီးရီးယားသူပုန်အုပ်စုများ ထိန်းချုပ်ထားသည့် အလက်ပိုမြို့အရှေ့ပိုင်းမှ ထွက်ခွာရန် ပြင်ဆင်နေသည့် ယာဉ်တန်းတစ်တန်းကို ဆီးရီးယားအစိုးရ လိုလားသော လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့က ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ပစ်ခတ်ခဲ့ရာ သုံးဦးထက်မနည်း ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့မှ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ဆီးရီးယားသမ္မတ ဘာရှားအယ်လ်အာဆတ်၏ တပ်ဖွဲ့များက အဓိက ကျသော ထိုးစစ်ကို ဆင်နွှဲခဲ့ပြီးနောက် သူပုန်အဖွဲ့များသည် ၎င်းတို့နောက်ဆုံး

ထိန်းချုပ်ထားသည့် အလက်ပိုမြို့ ဒေသတစ်နေရာမှ စွန့်ခွာထွက်ပြေးသွားပြီဖြစ်သည်။

လမ်းမများပေါ်ရှိ လူနာသယ်ယာဉ်များနှင့် အတူရှိနေသည့် ဆီးရီးယားလုပ်သားများအား သမ္မတအာဆတ်ကိုလိုလားသည့် လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များက အရမ်းကာရော ပစ်ခတ်ခဲ့သည်ဟု ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့မှ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူက ပြောကြားသည်။

အစောပိုင်း ထွက်ပေါ်လာသောသတင်းများအရ ပစ်ခတ်ခံရသည့် ယာဉ်တန်းမှ လူတစ်ဦး သေဆုံးသွားသည်ဟု ဖော်ပြသည်။ ဆီးရီးယားအရေး

လေ့လာစောင့်ကြည့်သည့် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာအဖွဲ့သည် ဆီးရီးယားနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးတွင် ကွန်ရက်ဆက်သွယ်သတင်းအချက်အလက်များ ရယူခဲ့သောအဖွဲ့ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့၏အဆိုအရ ယင်းအဖြစ်အပျက်တွင် သေဆုံးသူမရှိသော်လည်း ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူများမှာ စိုးရိမ်ရသည့်အခြေအနေ ရှိကြောင်း ဖော်ပြသည်။ ဆီးရီးယားမြို့ပြ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့၏ အင်တာနက်တွင် ဖော်ပြချက်အရ ယင်းပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူ ငါးဦးရှိသည်ဟု ပါရှိသည်။

ရိုက်တာ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

*** ကျောမိုးမှ**
ထွက်ခွာရာ ဒေသစံတော်ချိန် မွန်လွဲ ၁ နာရီ ၁၀ မိနစ်တွင် ရတနာဂီရိမြို့ Indian Coast Guard Station လေယာဉ်ကွင်းသို့ ရောက်ရှိသည်။ လေယာဉ်ကွင်းတွင် ရတနာဂီရိခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး Collector and District Magistrate of Ratanagiri District ဖြစ်သူ Mr. Pradeep၊ Indian Coast Guard Station မှ Commandant S M Singh နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ခဲ့ကြသည်။
ရတနာဂီရိမြို့သည် အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ အနောက်ဘက်ကမ်းခြေ Maharashtra ပြည်နယ်၏အနောက်တောင်ဘက် ရတနာဂီရိခရိုင် အာရေဘီယံ ပင်လယ်ကမ်းခြေပေါ်တွင် တည်ရှိသည့် ဆိပ်ကမ်းမြို့တစ်မြို့ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ကိုလိုနီဘဝကျရောက်ပြီးနောက် သီပေါမင်းတရားကြီးနှင့် မိဖုရားခေါင်ကြီးစုဖုရားလတ်၊ ညီမတော် စုဖုရားကလေးနှင့် သမီးတော် ၄ ပါးတို့အား ဗြိတိသျှတို့မှ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ကာ ၁၈၈၅ ခုနှစ်မှစ၍ အကျဉ်းချုပ်ထိန်းသိမ်းထားခဲ့သည့် မြို့တစ်မြို့ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်ရန်သဘောတူ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၆
Mr.Philippe Kridelka အား ဗန်ကောက်မြို့အခြေစိုက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်ရန် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရက သဘောတူညီကြီးပြန်သည်။

Mr.Philippe Kridelka ကို ၁၉၆၀ ပြည့်နှစ် မေလ ၁၈ ရက်နေ့တွင် ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံ Charleroi မြို့၌ မွေးဖွားခဲ့သည်။ ၎င်းသည် ဥပဒေဘာသာရပ်ဖြင့် မဟာဘွဲ့ရရှိခဲ့ပြီး ၁၉၈၇ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၌ စတင်တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။ ၁၉၈၉ ခုနှစ်မှ ၁၉၉၅ ခုနှစ်အတွင်း ဘယ်လ်ဂျီယံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် တီဟီရန်မြို့နှင့် ဝါဆောမြို့ရှိ ဘယ်လ်ဂျီယံသံရုံးတို့တွင် ရာထူးအဆင့်ဆင့်ဖြင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။ ၁၉၉၈ ခုနှစ်တွင် ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားကုန်သွယ်ရေးဝန်ကြီး၏ သံတမန် အကြံပေးအဖြစ် လည်းကောင်း၊ ၁၉၉၉ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်အထိ ဥရောပသမဂ္ဂနှင့် ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့ (WTO) ဆိုင်ရာ ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံ ကိုယ်စားလှယ်ရုံးတွင် သံမှူးအဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်မှ ၂၀၀၂ ခုနှစ်အထိ ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်၏ အလုပ်သမားရေးရာမူဝါဒနှင့် ကျား/မတန်းတူညီမျှရေးဆိုင်ရာ သံတမန် အကြံပေးအဖြစ်လည်းကောင်း တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။

Mr.Philippe Kridelka သည် ၂၀၀၂ ခုနှစ်မှ စတင်ပြီး စင်ကာပူနိုင်ငံနှင့် ဘရူနိုင်းနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဘယ်လ်ဂျီယံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် လည်းကောင်း၊ ၂၀၀၅ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၉ ခုနှစ်အထိ UNESCO ဆိုင်ရာ ဘယ်လ်ဂျီယံအမြဲတမ်း ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၂၀၀၉ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်အထိ UNESCO ဆိုင်ရာ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်ရုံးတွင် ညွှန်ကြားရေးမှူးအဖြစ် လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်တွင် နယူးယောက်မြို့ရှိ UNESCO ဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်ရုံးတွင် ညွှန်ကြားရေးမှူးအဖြစ် လည်းကောင်း တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလမှ လက်ရှိအချိန်အထိ ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံဘုရင်၏ အိမ်တော်ရေးရာအတွင်းရေးမှူးချုပ်အဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည်။

Mr.Philippe Kridelka သည် ပြင်သစ်၊ အင်္ဂလိပ်၊ ဒတ်ချ်၊ ဂျာမန် ဘာသာစကားတို့ကိုပြောဆိုနိုင်သည်။ ၎င်းသည် အိမ်ထောင်သည် တစ်ဦးဖြစ်ကာ သားတစ်ယောက်ရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း တပ်မတော်လေယာဉ်/ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
(၆၉)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့နှင့် လေယာဉ်/ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင်အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် မိတ္ထီလာတပ်နယ်ရှိ လေကြောင်းအတတ်သင် လေတပ်စခန်းဌာနချုပ်၌ ကျင်းပရာ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းက တပ်မတော်(လေ) ဝတ်စုံကို ဂုဏ်ပြုဝတ်ဆင်၍ တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားသည်။
ယခုအကြိမ် လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည့် Beech 1900 D လေယာဉ်လေးစင်းနှင့် EC 120 B ရဟတ်ယာဉ်လေးစင်းတို့ အပါအဝင် လေယာဉ်/ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင်ခြင်းအခမ်းအနား စုစုပေါင်း ရှစ်ကြိမ်ပြုလုပ်၍ လေယာဉ်အမျိုးအစားခြောက်မျိုး၊ စုစုပေါင်းလေယာဉ် ၅၅ စင်း၊ ရဟတ်ယာဉ်အမျိုးအစားလေးမျိုး၊ စုစုပေါင်း ရဟတ်ယာဉ် ၁၄ စင်းတို့အား တပ်မတော်(လေ)သို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
လေကြောင်းအတတ်သင်လေတပ်စခန်းဌာနချုပ် ဌာနချုပ်မှူး ဗိုလ်မှူး



ချုပ် ထွန်းအောင်က လေယာဉ်/ရဟတ်ယာဉ်များအား တပ်တော်ဝင်အဖြစ် ကြေညာသည်။
ထို့နောက် ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ထံ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးခင်အောင်မြင့်က လေယာဉ်/ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင်အထိမ်းအမှတ် အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းပေးအပ်သည်။
ယင်းနောက် လေယာဉ်/ရဟတ်ယာဉ်များ သရုပ်ပြအုပ်ဖွဲ့ပုံသန်း

အလေးပြုခြင်းနှင့် ကျွမ်းထိုးသရုပ်ပြပုံသန်းခြင်း ကျင်းပသည်။
ဒီပီတဒါနုဂုဏ်လွတ်ခြင်း ဆောင်ရွက်ရာ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ငှက်အကောင်ရေ ၆၉ ကောင်ကို ဘေးမဲ့လွတ်ပေးကြသည်။
ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် တပ်တော်ဝင် လေယာဉ်နှင့်ရဟတ်ယာဉ်များကို အမွှေးနံ့သာရည်များ ပတ်ဖျန်းပေးကြပြီး လှည့်လည်

ကြည့်ရှုကြသည်။
ထို့နောက် ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း)နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် Static Display၊ (၆၉)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ်ဓာတ်ပုံပြခန်းနှင့် အမှတ်တရပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်များအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြောင်း သတင်းရရှိသည်။(အပေါ်ပုံ)

(သတင်းစဉ်)

မောင်တောမြို့နယ်၌ ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့အခမ်းအနား စည်ကားစွာကျင်းပ

မောင်တော ဒီဇင်ဘာ ၁၅
ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောခရိုင် မောင်တောမြို့နယ်တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့အခမ်းအနားကို မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။
အခမ်းအနားတွင် တက်ရောက်လာသူများက နိုင်ငံတော်အလံနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်အလံတို့ကို အလေးပြုကြပြီး သဘာပတိ ဦးမောင်အုန်းကြည်က ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ဖြစ်ပေါ်လာပုံကို ရှင်းလင်းပြောကြား

သည်။ ယင်းနောက် မောင်တောမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလှမြင့်က နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် ပေးပို့သည့် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့သေဝင်လွှာကို ဖတ်ကြားပြီး အခမ်းအနားကို ရပ်သိမ်းခဲ့သည်။
ယနေ့ကျင်းပသည့် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ အခမ်းအနားသည် (၄၂)ကြိမ်မြောက်အဖြစ် ကျင်းပခြင်းဖြစ်ပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်တစ်ဝန်းရှိ မြို့နယ်အားလုံး၌ စည်ကားစွာ ကျင်းပကြကြောင်း သိရသည်။
ဇေယျာ(ခိုင်ရာ) တင်မောင်လွင်(မြန်မာ့အလင်း)



ကျေးလက်ဒေသ လမ်း၊ တံတား လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်

အုတ်ဖို ဒီဇင်ဘာ ၁၅
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနမှ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အုတ်ဖိုမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ကျေးလက်နေပြည်သူများ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးရန်အတွက် ကျေးလက်ဒေသ လမ်း၊ တံတား၊ ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် လမ်းလုပ်ငန်း ရှစ်ခု၊ တံတားလုပ်ငန်း ၁၂ခု၊ ရေပေးရေးလုပ်ငန်း ငါးခုတို့ကို ရန်ပုံငွေကွပ် ၄၄၄ ဒသမ ၄၀၅ သန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ လုပ်ငန်းများ ချောမွေ့စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီး ဒေသခံပြည်သူများအကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုနိုင်ရန် ကျေးရွာများတွင် ကော်မတီများဖွဲ့စည်းပြီး မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်တို့က ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
(ကြေးမုံ)



မောင်တောခရိုင်အတွင်း ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆောင်ရွက်

မောင်တော ဒီဇင်ဘာ ၁၅
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးခင်မောင်မော်နှင့် အဖွဲ့သည် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်နှင့် ရေသွေတောင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရေချိုရေငန် ငါးသားဖောက်စခန်း၊ ရေငန်ပစ္စည်းသားဖောက်စခန်းများကို ယနေ့တွင် လှည့်လည်စစ်ဆေးသည်။
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးခင်မောင်မော်နှင့်အဖွဲ့သည် ဘူးသီးတောင် ရေချိုငါးသားဖောက်စခန်း၌ ငါးကန်များ အသစ်ဖော်ထုတ်မှု၊ မောင်တောမြို့ရှိ မြို့သူကြီး ရေချိုငါးသားဖောက်စခန်းနှင့် အလယ်သံကျော် ရေငန်ပစ္စည်းသားဖောက်စခန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြသည်။
မောင်တောခရိုင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနအနေဖြင့်

ကမ်းနီးငါးဖမ်းလှေ (စက်တပ်) ၂၀၀ ကျော်နှင့် စက်မဲ့ငါးဖမ်းလှေ ၁၉၀၀ ကျော်ဖြင့် ငါးဖမ်းဆီးခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ရေငန်ပစ္စည်းမွေးမြူရေးကန် စတင် ၁၅၀၀၀ ကျော်ကို သမားရိုးကျစနစ်မှ ပြုပြင်ထားသော နည်းစနစ်သို့ ပြောင်းလဲနိုင်ရေး နည်းပညာပေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ထို့အပြင် ဒီဇင်ဘာစိုက်ပျိုးထိန်းသိမ်းခြင်း၊ သဘာဝရေပြင်သို့ ၁၀၀ ဂရမ်အောက် ရွှံ့ဂဏန်းလွတ်ခြင်း၊ ငါးမျိုးများစိုက်ထည့်ပေးခြင်း၊ ငါးဖမ်းကိရိယာ ကြီးကြပ်စစ်ဆေးခြင်း၊ ပညာပေးဟောပြောခြင်း စသည်တို့ကို အချိန်အခါအလိုက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ဇေယျာ(ခိုင်ရာ) တင်မောင်လွင်(မြန်မာ့အလင်း)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရှမ်းပြည်နယ်ရှိ စစ်ဘေးရှောင်စခန်းများတွင် ကျန်ရှိသော အိမ်ထောင်စု၊ လူဦးရေစာရင်း

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်းဖြစ်စဉ်များကြောင့် ဒေသခံပြည်သူများ စစ်ဘေးရှောင်စခန်းများတွင် ခေတ္တတည်းခိုနေထိုင်ခဲ့ကြရာ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်အထိ စစ်ဘေးရှောင်စခန်းများတွင် ကျန်ရှိနေသေးသော အိမ်ထောင်စု၊ လူဦးရေစာရင်းမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်သည်-

၁၅-၁၂-၂၀၁၆ ရက်ထိ ရှမ်းပြည်နယ်ရှိ စစ်ဘေးရှောင်စခန်းများတွင် ကျန်ရှိသော

အိမ်ထောင်စု၊ လူဦးရေ စာရင်းဇယား

စဉ်	မြို့	စစ်ဘေးရှောင်စခန်း	အိမ်ထောင်စု	လူဦးရေ		
				ကျား	မ	ပေါင်း
၁	လားရှိုး	၈	၈၁	၁၄၂	၂၃၀	၃၇၂
၂	မူဆယ်	၅	၁၃၇	၉၉	၂၀၂	၃၀၁
၃	ကျောက်မဲ	၂	၄၈	၇၅	၁၀၆	၁၈၁
၄	နမူတူ	၅	၃၅၀	၆၁၄	၇၃၃	၁၃၄၇
၅	မန်တုံ	၃	-	၄	၃၉	၄၃
၆	နောင်ချို	၁	၇၈	၉၄	၁၂၇	၂၂၁
၇	သီပေါ	၁	၃၅	၇၇	၅၀	၁၂၇
၈	မုံးကိုး	၁	၆၄	၁၄၉	၁၅၅	၃၀၄
စုစုပေါင်း		၂၆	၇၉၃	၁၂၅၀	၁၇၀၂	၂၉၅၂



တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများအား KIA / TNLA လက်နက်ကိုင်ပူးပေါင်းအဖွဲ့က လက်နက်ကြီး / လက်နက်ငယ်များ၊ အဝေးထိန်းစနစ်မိုင်းများဖြင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ရှမ်းပြည်နယ်အရှေ့မြောက်ဒေသ နမူတူမြို့၏မြောက်ဘက် ၁၀ မိုင်ခန့် အကွာရှိ ပန်ဝကျေးရွာအနီး၌ ခေတ္တအခြေပြုနေသည့် တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများအား ဒီဇင်ဘာ ၁၄

ရက် နံနက် ၇ နာရီ ၄၅ မိနစ်ခန့်တွင် KIA / TNLA လက်နက်ကိုင်ပူးပေါင်းအဖွဲ့ အင်အား ၈၅ ဦးခန့်က နေရာ နှစ်နေရာဖြန့်ခွဲ၍ လာရောက် နှောင့်ယှက် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ခဲ့သဖြင့် တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက ပြန်လည်ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များသည် အရှေ့ဘက်သို့ ဆုတ်ခွာသွားသည်။

၎င်းတို့ ဆုတ်ခွာရာနေရာသို့ လိုက်လံရှင်းလင်းတိုက်ခိုက်စဉ် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခန့်တွင် ပန်ဝကျေးရွာအနီးတစ်ဝိုက်ရှိ တောင်ကုန်းများမှ KIA / TNLA လက်နက်ကိုင်ပူးပေါင်းအဖွဲ့အင်အား ၁၆၀ ခန့်က နေရာ သုံးနေရာဖြန့်ခွဲ၍ လက်နက်ကြီး / လက်နက်ငယ်များဖြင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်သဖြင့် တပ်မတော်က လေကြောင်းပစ်ကူရယူ၍ ပြန်လည်တိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များသည် အနောက်ဘက်နှင့် အရှေ့ဘက်သို့ ဖြန့်ခွဲဆုတ်ခွာသွားခဲ့သည်။

အလားတူ သိန္နီမှ လားရှိုးသို့

ပုံမှန်အုပ်ချုပ်မှုကိစ္စများ ဆောင်ရွက်ရန် ထွက်ခွာလာသည့် တပ်မတော် ယာဉ်တန်းသည် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၆ နာရီ မိနစ် ၂၀ ခန့်တွင် စံလောင်းရွာ၏တောင်ဘက် ဒီတာ ၁၀၀၀ ခန့်အကွာသို့ ရောက်ရှိစဉ် KIA / TNLA လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များက အဝေးထိန်းစနစ်မိုင်း နှစ်လုံး ဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ ဖြစ်စဉ်နေရာ အနီးတွင်ရှိသော ၁၂ ဘီးယာဉ် တစ်စီးအား မိုင်းစမားထိမှန်ခဲ့ပြီး ယာဉ်မောင်းဖြစ်သူ မောင်နိုင်ထွန်းမှာ မိုင်းစထိမှန်ဒဏ်ရာများဖြင့် သေဆုံးခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်များအတွင်း အရာရှိ စစ်သည်တချို့ နိုင်ငံတော်အတွက် အသက်ပေးလှူခဲ့ရပြီး တချို့ ထိခိုက်ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့ကာ အဆိုပါနေရာ တစ်ဝိုက်သို့ တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက နယ်မြေရှင်းလင်းခြင်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

KIA / MNDAA / TNLA / AA လက်နက်ကိုင် ပူးပေါင်းအဖွဲ့များ အဖျက်လုပ်ငန်းများလုပ်ဆောင်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း ကွတ်ခိုင်မှ လားရှိုးသို့ ပြန်လာသည့် တပ်မတော်ရိက္ခာပို့ယာဉ်တန်းအား လားရှိုး၊ သိန္နီ ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး မိုင်တိုင် (၁၉၆/၇) အနီး စံလောင်းကျေးရွာနှင့် နားဆော့ကျေးရွာအကြား၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၆ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် KIA / MNDAA / TNLA / AA လက်နက်ကိုင်ပူးပေါင်းအဖွဲ့က မိုင်းသုံးလုံးဖြင့် ဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မိုင်းပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ယာဉ်တန်းကြားတွင် လိုက်ပါလာသည့် Nissan ခြောက်ဘီး ကုန်တင်ယာဉ်မှ ယာဉ်မောင်း နိုင်ထွန်းသေဆုံးခဲ့ပြီး တပ်မတော်သားတစ်ဦး ကျဆုံးခဲ့သည်။

မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲခဲ့သည့် လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အား တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများက လိုက်လံရှင်းလင်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် လားရှိုးမြို့သို့ ထွက်ခွာလာသော တပ်မတော်ယာဉ်တန်းကို ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ကွတ်ခိုင်မြို့နယ် ရှင်းသောရွာအနီး မိုင်တိုင် (၂၃၃/၁-၂) ကြား၌ KIA လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့က အာရိပ်ရီ/၄၀ မမ / လက်နက်ငယ်များဖြင့် ပစ်ခတ်ခဲ့သဖြင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ပြန်လည်ပစ်ခတ်ရှင်းလင်းရာ အဆိုပါအဖွဲ့သည် မြောက်ဘက်သို့ ဆုတ်ခွာထွက်ပြေးသွားကြသည်။

လက်နက်ကိုင်များ၏ ပစ်ခတ်မှုကြောင့် တပ်မတော်ပိုင် မော်တော်ယာဉ်တစ်စီး ရှေ့ဘီးပေါက်ပြီး အင်ဂျင်အဖုံး လက်နက်ငယ် ထိမှန်ပျက်စီးကာ ယာဉ်တန်းကြားတွင် လိုက်ပါလာသော ၂၂ ဘီးယာဉ်မှ ယာဉ်မောင်း ဦးသန်းဌေးဦးနှင့် ယာဉ်နောက်လိုက် ဦးမင်းမင်းအောင်တို့သည် ဝဲဘက်ခြေဖမ်း၊ ဝဲ၊ ယာ လက်မောင်းတို့တွင်

လက်နက်ငယ်ကျည် ရှပ်မှန်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက် ည ၇ နာရီက TNLA လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့က ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည့် ကျောက်မဲမြို့နယ် ပန်ကွမ်ကျေးရွာသား ၂၁ ဦး အနက် ဦးငြိမ်းပါ ၁၀ ဦးသည် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၇ နာရီတွင် ပန်ကွမ်ကျေးရွာသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်က ရွာသား ၂၁ ဦးအား ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားစဉ် ပန်ကွမ်ရွာသား အောင်မြင့်စိုးအား ထပ်မံဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့၍ ထိုနေ့က ဖမ်းဆီးခံရသူ ၂၂ ဦးဖြစ်ပြီး ၁၃ ဦး ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့ကာ ကျန်ရှိပြီးအား TNLA လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့က ဆက်လက်ဖမ်းဆီးထားဆဲဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

လက်နက်ကိုင်တစ်စုက ရွာသားတစ်ဦးအား ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်၊ လက်လုပ်မိုင်းများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ် သဝန်ချောင်း ကျေးရွာအတွင်း လက်နက်ကိုင်တစ်စုက ရွာသား တစ်ဦးအား ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားကြောင်း ဖုန်းသတင်းပေးပို့ချက် ရရှိ၍ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် ည ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့ရာ လက်နက်ကိုင် ၁၇ ဦးခန့်က သဝန်

ချောင်း မြောက်ရွာနေ အလုပ်သမား ခေါင်းဆောင် ဟာဘီရော်မာန်အား ဖမ်းဆီးသွားကြောင်း သိရသည်။ ကိုးတန်ကောက် ကျေးရွာနေ မော်လဝီပိုင် ခေါင်းဆောင်သည့် အဖွဲ့သည် ရွာ၏အရှေ့ဘက်မှ ဝင်ရောက်၍ ဟာဘီရော်မာန်အား ဖမ်းဆီးကာ ၎င်း၏နေအိမ်နှင့် ရွာထဲ၌ သေနတ်တစ်ချက်စီ ပစ်ဖောက်ခြောက်လှန့်ခဲ့ပြီး သဝန်ချောင်း

ရွာသစ်ဘက်သို့ ခေါ်ဆောင်ပြီး ၎င်းတို့တွင် သေနတ်နှစ်လက်ပါရှိကြောင်း သိရသည်။ ဟာဘီရော်မာန်၏ နေအိမ် မီးဖိုချောင်အတွင်းမှ ကျည်ခွဲတစ်ခု သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် သဝန်ချောင်းရွာ အရှေ့ဘက် နယ်မြေရှင်းလင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ် လိပ်အိုင်ရွာ အနီးပတ်ဝန်းကျင်၌ လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက နယ်မြေရှင်းလင်းရေးဆောင်ရွက်စဉ် ခန့်တောအတွင်း ၄၀၀ ထပ်မံအလျားပေ ၉၀၊ အနံ လေးပေခွဲရှိ ပြောက်ကျား ယူနီဖောင်းစပိတ်အုပ် နှစ်အုပ် ဖော်ထုတ်သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ညနေပိုင်းတွင် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မယင်းတောင်နှင့် မျောတောင်အနီး တောင်ကုန်းများအား ရှင်းလင်းရာ ချုံအတွင်းမှ ဆာလာအိတ်ဖြင့် ထုပ်ထားသည့် အသက်သွင်းပြီး လက်လုပ်မိုင်း နှစ်လုံး၊ မိုင်းပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ကားပင်စတင် လေးလုံးတို့အား ဖော်ထုတ်သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)



မောင်တောဒေသ ပြည်သူများအားကူညီရန် ပန်းရဲ့လမ်းအဖွဲ့ စစ်တွေမြို့တွင် ဂီတပြိုင်လှည့်လည်အလှူခံ

စစ်တွေ ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောဒေသ ပြည်သူများအား ကူညီထောက်ပံ့နိုင်ရန် ဂီတပြိုင် အလှူခံခြင်းကို ပန်းရဲ့လမ်းအဖွဲ့က ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက စစ်တွေမြို့ပေါ်တွင် လှည့်လည်အလှူခံလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ပန်းရဲ့လမ်းဂီတအဖွဲ့သည် ရခိုင်ပြည်နယ် ဝှုမြို့မှတစ်ဆင့် သံတွဲမြို့၊ တောင်ကုတ်မြို့၊ ရမ်းဗြဲမြို့၊ ကျောက်ဖြူမြို့နှင့် အမ်းမြို့တို့တွင် လှည့်လည် အလှူငွေများ လက်ခံလာရာ အလှူငွေသိန်း ၇၀ ကျော်ရရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယနေ့ဆိုလျှင် စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိလာခြင်းဖြစ်ပြီး နံနက်ပိုင်းက စစ်တွေမြို့ မြို့မဈေးကြီးရှေ့နှင့် ဦးဥတ္တမပန်းခြံရှေ့တို့တွင် သီဆိုအလှူခံ လျက်ရှိပြီး စစ်တွေမြို့ လူစည်ကားရာနေရာများတွင်လည်း လှည့်လည်အလှူခံ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပန်းရဲ့လမ်းဂီတအဖွဲ့သည် ဂီတဖြင့် ပြည်သူ့ထံမှ ပြည်သူ့ထံသို့ ရည်ရွယ်ပြီး အခုလို လှည့်လည်အလှူခံခြင်းဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးကပြောသည်။ အဆိုပါဂီတဖြင့် အလှူခံခြင်းအဖွဲ့သည် ရခိုင်ပြည်နယ် နေ့တွင် ရရှိထားသော အလှူငွေများကို ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သို့ လှူပြောင်းပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တင်ထွန်း(ပြန်/ဆက်)



ပြည်တွင်းရေးရာ



အထက်မြန်မာနိုင်ငံမှ အကျဉ်းထောင်အရာရှိများအတွက် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာသင်တန်းပွင့်

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၁၅
 အထက်မြန်မာနိုင်ငံမှ အကျဉ်းထောင်အရာရှိများအတွက် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာသင်တန်းကို ယနေ့ နံနက် ၈ နာရီက ဗဟိုအကျဉ်းထောင်(မန္တလေး)ရှိ အကျဉ်းဦးစီးဌာန လေ့ကျင့်ရေးသင်တန်းခန်းမ၌ ပြုလုပ်ရာ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာ ဇော်မြင့်မောင်၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးစစ်မြိုင်နှင့် အကျဉ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသိန်းဦးတို့ တက်ရောက်အမှာ စကား ပြောကြားခဲ့ကြသည်။(အပေါ်ပုံ)

အဆိုပါသင်တန်းကို လူ့အခွင့်အရေးမြှင့်တင်ရေးနှင့် လေ့ကျင့်ပညာပေးရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းအစီအစဉ်အရ မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသား လူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်နှင့် Raoul Wallenberg Institute of Human Rights and Humanitarian Law (RWI) တို့ ပူးပေါင်းပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပြီး အကျဉ်းထောင်အရာရှိများအား လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပညာပေးပို့ပေးရန်အတွက် တိုးပွားလာစေရန်ဖြစ်သည်။

ဖွင့်ပွဲတွင် ဝန်ကြီးချုပ်က ဒီမိုကရေစီနှင့် လူ့အခွင့်အရေးသည် ခွဲခြား၍ မရသကဲ့သို့ လူသားတို့၏ ဓမ္မရာပါ အခွင့်အရေးများကို ဖြည့်ဆည်းပေးရန် အစိုးရမှမည်မျှ ဖြည့်ဆည်းနိုင်မည်လဲဆိုသည့်အချက်နှင့် ပြစ်မှုမျိုးစုံဖြင့် ရောက်ရှိလာသည့် အကျဉ်းသားများအား ကိုင်တွယ် အုပ်ချုပ်နေရသော အကျဉ်းထောင်အရာရှိများအနေဖြင့်

အခက်အခဲများ ကြုံတွေ့ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အကျဉ်းသား များသည် လူသားများပင်ဖြစ်သည်ကို သိရှိ၍ ပြုပြင်ရေး စခန်းတစ်ခုအနေဖြင့် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးစေလို ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ လူ့အခွင့်အရေး အဖွဲ့အစည်းတိုင်းတွင် လူ့အခွင့်အရေးမြှင့်တင်ရေးနှင့် လူ့အခွင့်အရေးကာကွယ် စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ အဓိကတာဝန်ကြီးနှစ်ရပ်ရှိပြီး လူ့အခွင့်အရေးမြှင့်တင်ရေးတွင် အသိပညာပြန့်ပွားရေး ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ပြီး လူ့အခွင့်အရေးဖောက်ဖျက်ခံရပါ က ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုလည်း ရပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ပြည်သူများထံမှ တိုင်တန်းချက်များကို ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက် များနှင့်အညီ စနစ်တကျကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းပေးနေကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင် ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစစ်မြိုင်က ပြောကြားသည်။

သင်တန်းတွင် လူ့အခွင့်အရေး အခြေခံအယူအဆ များ၊ အမျိုးသမီးများအား နည်းမျိုးစုံဖြင့် ခွဲခြားမှုပျောက် ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်၊ ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေး ဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်၊ အကျဉ်းထောင်လက်ခွဲနှင့် လူ့အခွင့်အရေးကြေညာစာတမ်း၊ အကျဉ်းထောင်စစ်ဆေး တွေ့ရှိချက်များကို ဆွေးနွေးပို့ချမည်ဖြစ်ပြီး အထက်မြန်မာ နိုင်ငံအကျဉ်းဦးစီးဌာနမှ အကျဉ်းထောင်အရာရှိစုစုပေါင်း ၅၀ တက်ရောက်ကြ၍ သင်တန်းကို ဒီဇင်ဘာ ၁၆ရက် အထိ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားခဲ့သည်။ (မင်းထက်အောင်)

ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် ရှင်တော်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ မိုးပေါက်ကျရေတံခွန်သို့ လေ့လာသူများပြားလာ

ပုသိမ်ကြီး ဒီဇင်ဘာ ၁၅
 ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် ရှင်တော်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု မိုးပေါက်ကျ ချောင်း၊ မိုးပေါက်ကျတောင်ပေါ်မှ သဘာဝအလျောက် စီးကျနေသော မိုးပေါက်ကျရေတံခွန်သို့ ယခုလအစပိုင်းမှ စတင်ကာ လေ့လာသူများ၊ အပန်းဖြေသူများဖြင့် ကြိတ်ကြိတ်တိုး များပြားလျက်ရှိသည်။

အဆိုပါရေတံခွန်သည် ဒေသခံများအခေါ် မိုးပေါက် ကျတောင်ပေါ် အမြင့်ပေ ၁၀၀ နီးပါးမှ သဘာဝအလျောက် ကျဆင်းနေသည်။ ထိုရေတံခွန်၏ အောက်ခြေအဆင့်ဆင့် တွင်းလည်း ရေတံခွန်ငယ်လေးများ ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိပြီး ရေတံခွန်ငယ်ပေါင်း လေးခုခန့်ရှိကြောင်း၊ ရေတံခွန် များသာမက ရေတိုက်စားမှုနှင့် သဘာဝဖြစ်စဉ်များကြောင့် လိုဏ်ဂူငယ်များလည်းရှိကြောင်း ဒေသခံများသည်တစ်ဦး က ပြောသည်။

ရေတံခွန်သည် သုံးလကျော်လေးလနီးပါး ရေများကျ ဆင်းနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ယခင်ကတည်းက ဖြစ်ပေါ်နေသည့် ရေတံခွန်လည်းဖြစ်သည်။ သို့သော် လူသူအရောက်နည်း ခြင်းကြောင့် သိရှိသူနည်းပါးလျက်ရှိရာ လူမှုကွန်ရက်များ တွင် ပျံ့နှံ့လာရာမှ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ လေ့လာအပန်းဖြေသူများ ဖြင့် စည်ကားလာခြင်းဖြစ်သည်။ စနေနှင့် တနင်္ဂနွေရက်များ တွင် လူဦးရေ ၂၀၀၀ နီးပါး လာရောက်ပြီး ကြားရက်များ တွင်လည်း တဖွဲဖွဲ လာရောက်လျက်ရှိသည်။

“ရေတံခွန်က မိုးတွင်းကစပြီးကျတာ ၂၀၁၇ ဖေဖော်ဝါရီလောက်အထိ ကျမယ်။ နောက်နှစ်လလောက် ကျဦးမှာပါ။ တော်တော်လည်း များပါတယ်။ မနေ့ကတော့ ရေတံခွန်နဲ့ အောက်ခြေချောင်းတစ်လျှောက် ရေချိုးတဲ့သူ တွေ အပန်းဖြေတဲ့သူတွေနဲ့ တော်တော်လေးများပါတယ်။ ဈေးရောင်းလိုလည်း ကောင်းပါတယ်”ဟု အဆိုပါရေတံခွန် ခြေတွင် ဈေးရောင်းချနေသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

မိုးပေါက် ကျရေတံခွန်သည် လေ့လာစရာ အပန်း ဖြေစရာတစ်ခုဖြစ်နေပြီး ကာလရှည်စီးဆင်းနေသည့် ရေတံခွန်တစ်ခုဖြစ်သည့်အတွက် လည်းကောင်း၊ မြို့နှင့် မဝေးလွန်းသည့်အတွက်ကြောင့်လည်းကောင်း၊ လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်မှုများကြောင့်လည်း အဆင်ပြေ စွာ လာရောက်လေ့လာနိုင်သည်။

အဆိုပါရေတံခွန်သို့ သွားနိုင်ရန်အတွက် မန္တလေး နည်းပညာတက္ကသိုလ် (MTU) အတွင်းမှ ဖြတ်သန်း၍ လည်းကောင်း၊ ပြင်ဦးလွင်-မန္တလေး ဖောက်လက်စလမ်း သစ်ကြီးမှလည်းကောင်း တစ်ပြောင့်တည်းသွားကာ မဟာဗောဓိကျောင်းသို့ အရောက်သွားရမည်ဖြစ်သည်။ ထိုကျောင်းတွင် ဆိုင်ကယ်နှင့် ကားများကို ထားရှိကာ ခြေကျင်ခရီးကို ၁၀ မိနစ်ခန့် တက်ရောက်ပါက ရောက်ရှိ မည်ဖြစ်သည်။

ဖြိုးဝေ(ဆင်တဲဝ)



ပြန်မာနိုင်ငံစာပေထုတ်ဝေသူနှင့် ပြန်ချိသူများအသင်းက စုစည်းတင်ပြသော ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်အထိ ထွက်ရှိသောစာအုပ်စာရင်း

စဉ်	စာရေးသူ	စာအုပ်	ဈေးနှုန်း	ထုတ်ဝေသည့်တိုက်	စာကြည့်တိုက်သမားရဲ့စကားလက်ဆောင်	စာအုပ်အရက်
၁။	မိုးသူန်း	ဖတ်လိုက်ကြစို့	၁၀၀၀	ရွှေပေစာအုပ်တိုက်	၂၀။ အရှင်မနောဟရ (မြစ်ကြာ)	၂၀၀၀ စာနဒီစာပေ
၂။	စိမ့်စမ်းဖြူ	မိုးမခအလွမ်း	၂၅၀၀	SMART စာပေ	၂၂။ The Key	စာစဉ် (၄၇) ဖရန့်ခ် လျိုက်ဒီရိုက်ထံ
၃။	မိချမ်းဝေ	ကမာရင်ကွဲနဲ့အခြားပင်လယ်ဝတ္ထုတိုများ	၂၀၀၀	ဓူဝံစာပေ	၂၃။ The Key	စာစဉ် (၄၈) မာရီ အန်တိုင်းနက်
၄။	ပါမောက္ခဦးမြင့်စော(ငြိမ်း)	သံဝေဂယူဖွယ် မြေမြတ်မဟာ	၃၀၀၀	ဓူဝံစာပေ	၂၄။ ဝဏ္ဏမာလာ	ခေတ်သစ်ဇီဝက ကုထုံးနှင့်ပျောက်စေဆရာ
၅။	ဦးမောင်မောင်ညွန့်	ရွှေနေလိုက်ပါသူများအက်ဥပဒေ	၁၀၀၀	ခရေဖူးစာပေ	၂၅။ ကလောင်စုံ	တကယ်လုပ်နိုင်တယ်
၆။	ဒေါက်တာခင်မောင်လွင်	ရေနိုင်ငံရေး	၂၅၀၀	SMART စာပေ	၂၆။ ဗန်းမော်သိန်းဖေ	ဂျက်မားနှင့် အလီဘာဘာ
၇။	သန်းဝင်းလှိုင်	ဒုတိယကမ္ဘာစစ်မှတ်တမ်း	၂၂၀၀	အိမ်မက်အသစ်စာပေ	၂၇။ ကိုလေး(၇၄)	လူညံရွေးတာတော်ပြီးလူတော်ရွေးတာညံနေ လို့မဖြစ်ပါ
၈။	ဇင်မျိုး-မြန်မာပြန်	တရုတ်လူ့အဖွဲ့အစည်းကို ဩဇာအလွန်	၈၀၀	စိတ်ကူးချိုချို	၂၈။ Peter Kap	အခြေခံဂီတသီအိုရီ
၉။	ဦးထွန်းဖေ (ဖဆပလဝန်ကြီးဟောင်း)	အဘယ့်ကြောင့် ပါလီမန်ဒီမိုကရေစီ ကျဆုံးရသလဲ (ဘာကြောင့်ကျွန်တော် နုတ်ထွက်ရသလဲ)	၃၂၀၀	စိတ်ကူးချိုချို	၂၉။	မြတ်ဗုဒ္ဓပရိတ်တော်များနှင့်တန်ခိုးထက်မြတ် သော ဂါထာတော်များ
၁၀။	မောင်စင်ကြယ်	လေထီးဆင်းသမ္မတကြီး မန်းဝင်းမောင်	၂၇၀၀	စိတ်ကူးချိုချို	၃၀။ ကျွန်းစဉ်မြေစောခက်	တွင်းကောက်ရွာသောမြေများနှင့်အခြားဘဝ ရသဝတ္ထုတိုများ
၁၁။	၂၀၁၄ခုနှစ်၊ မြန်မာအထူးစီးပွားရေးဇန်ဥပဒေ	၁၀၀၀	ခရေဖူးစာပေ	၃၁။ အံမောင်	ကဗျာပိုင်းနှင့်ရွတ်ဆိုဆရာ	၂၀၀၀ စိမ်းရောင်စုံစာပေ
၁၂။	ဝေလွင်မောင်	နှုတ်မှုရေးရာ ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်းဆိုသည်မှာ	၁၂၀၀	စိတ်ကူးချိုချို	၃၂။ သန်းလွင်(CEO)	ရေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာဖြစ်ရတာ ကျေနပ်တယ်
၁၃။	ဗန်းမော်တင်အောင်	အနုစကြဝဠာနှင့်မဟာစကြဝဠာ	၂၂၀၀	စိတ်ကူးချိုချို	၃၃။ နိုင်ပန်းသာ	မွန်လူမျိုး တိမ်ကောခြင်းနှင့် ပြန်လည် ရှင်သန်လာခြင်း
၁၄။	MA Thida	PRISONER OF CONSCIENCE	၂၆၀၀	နေရီရီစာပေ	၃၄။ ဦးကျော်လင်း	ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်သုံး ခေတ်မီကွန်ကရစ်နည်းပညာ
၁၅။	လှကျော်ဇော	ဆင်းရဲခြင်းလွတ်ကင်းအောင်နှင့်ဘဝအတွေ့ အကြုံစာစုများ	၂၀၀၀	တံခွန်တိုင်စာပေ	၃၅။ သက်အောင်	စက်ဖြတ်ခရီးသည်
၁၆။	လွန်းထားထား (ဆေးတက္ကသိုလ်)	သူပုခုံးထက်က တက်တူးလေး	၂၅၀၀	ကောင်းထွင်စာပေ	၃၆။ မလေး	မိရယ်ဖူးကိုး၏လိင်သဘာဝသမိုင်း
၁၇။	မင်းရိုးယဉ်	ကိုတံငါရေချိုးအင်း-ရသစုံဝတ္ထုတိုများ	၁၈၀၀	ဂျာနယ်လစ်စာပေ	၃၇။ ထွန်းမြင့်(မာန်အောင်)	ရင်ထဲကဥပဇာတီ
၁၈။	ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်	ဒီမိုကရေစီဆိုင်ရာလူငယ်ပညာပေး ဟောပြောချက်များ	၂၀၀၀	သဟဇာတစာပေ	၃၈။ နတ်ရွာမိုး	ဂေါ်လီ
၁၉။	ဦးဖေသိန်း	ရွှေဥဒေါင်း(ဆရာကြီးရွှေဥဒေါင်း၏ ကိုယ်တိုင်ရေးအတ္ထုပတ္တိ)	၂၀၀၀	တံခွန်တိုင်စာပေ	၃၉။ ကြည်ဝင်း	မချမ်းဘောမြို့ဝင်တောလားနှင့် အခြားဝတ္ထုတိုများ
၂၀။	မောင်ဝဏ္ဏ	ဒုက္ခကိုမြန်ရေယုတ်ရေခဲစားနေသော	၃၀၀၀	တံခွန်တိုင်စာပေ		

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်

အားကစား

ရိုဂျိုကို ထုတ်ပယ်သင့်သည်ဟု ခရစ္စတယ်ပဲလေ့စ်နည်းပြ အလန်ပါဂျူး ရှုမြင်

မန်ယူနှင့် ခရစ္စတယ်ပဲလေ့စ်အသင်းတို့ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် ပွဲစဉ်တွင် ပဲလေ့စ်ကစားသမားဇာတာကို ကြမ်းတမ်းစွာ ဖျက်ထုတ်ခဲ့သည့် မန်ယူနောက်ခံလူ ရိုဂျိုကို တိုက်ရိုက် အနီကတ်ပြုထုတ်ပယ်ရန်နှင့် ပေါလ်ပေါ့ဘာ သွင်းယူခဲ့သည့် သွင်းရိုးကိုလည်း ခွင့်ပြုမပေးရန် ခိုင်ဖြစ်သူ ပေါဆင်ကို ပဲလေ့စ်နည်းပြ ပါဂျူးက တောင်းဆိုခဲ့ကြောင်း မေရာသတင်းဌာနက ဖော်ပြခဲ့သည်။ ရိုဂျိုသည် အဲဗာတန်နှင့် ပွဲစဉ်တွင်လည်း အဲဗာတန်အသင်းမှ ရိုင်းကို အလားတူကြမ်းတမ်းသည့် ဖျက်ထုတ်မှု ပြုခဲ့သေးသော်လည်း ကံကောင်း၍သာ ထုတ်ပယ်မခံရခြင်းဖြစ်သည်။

ပေါ့ဘာသွင်းယူသည့် ရိုးမှာ မည်သည့်အနေအထားက ကြည့်ကြည့် လူကွဲအနေအထားဖြစ်သည်မှာ ထင်ရှားသလို ခြေစုံပစ်ဝင်သည့် ရိုဂျို၏ ဖြတ်ထုတ်မှုမှာလည်း တိုက်ရိုက်အနီကတ်ပြုသင့်သည်ဟု ပါဂျူး

က ပွဲအပြီးတွင် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ပါဂျူးက ခိုင်ဖြစ်သူ ပေါဆင်အနေဖြင့် ပွဲကစားချိန်အတွင်း မှန်ကန်သည့် ဆုံးဖြတ်ချက်များချနိုင်ပါက ကောင်းမွန်သည့် ပွဲကောင်းတစ်ပွဲဖြစ်လာရန် သေချာကြောင်းလည်း မှတ်ချက်ပြုခဲ့သည်။

သို့သော် မန်ယူနည်းပြ မော်ရင်ဟိုက ၎င်းအနေဖြင့် စပါးနောက်ခံလူ ဒန်နီရိုဖါ၊ ချယ်လ်ဆီးနောက်ခံလူ ဒေးဗစ်လူဇီတို့၏ ဖြတ်ထုတ်မှုများကို ဆွေးနွေးလိုစိတ် မရှိသလို ရိုဂျို၏ ဖြတ်ထုတ်မှုအကြောင်းကိုလည်း ဆွေးနွေးမည်မဟုတ်ကြောင်း ရိုဂျိုဘက်မှ ကာကွယ်ပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့ပြင် မော်ရင်ဟိုက မန်ယူအတွက် အနိုင်ရိုး သွင်းယူပေးခဲ့သည့် အီဗရာဟီမိုဗစ်ချ်ကို ချီးကျူးစကားဆိုခဲ့သလို ရိုဂျိုမှာလည်း အကောင်းဆုံးကစားနိုင်သူဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

(ရှိုင်ယန်ဟောဒင်)



အိုဇေးလ်နှင့် ဆန်းချက်င်ကို စာချုပ်သစ်ကမ်းလှမ်းမည့်အပြင် ဂီရော့ဒ်နှင့် ကိုကိုလင်ကိုလည်း ထပ်တိုးစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် ပြင်ဆင်

အာဆင်နယ်အသင်းနည်းပြ အာစင်ဝင်းဂါးသည် အသင်း၏ အားထားရသည့် ကစားသမားများဖြစ်သည့် အိုဇေးလ်နှင့် ဆန်းချက်င်တို့ကို စာချုပ်သစ်တစ်ရပ်ကမ်းလှမ်းရန်ရှိနေသည့်အပြင် ဂီရော့ဒ်နှင့် ကိုကိုလင်ကိုလည်း စာချုပ်သစ်ထပ်တိုးချုပ်ဆိုရန် ပြင်ဆင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အာဆင်နယ်အသင်းသည် ဂျာမနီကွင်းလယ်ကစားသမား အိုဇေးလ်အား ငါးနှစ်သက်တမ်းရှိစာချုပ်သစ်တစ်ရပ်ချုပ်ဆိုရန်ရှိနေခဲ့ပြီး အဆိုပါစာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့မည်ဆိုပါက အိုဇေးလ်သည် တစ်ပတ်လုပ်ခလစာပေါင် နှစ်သိန်းရရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သို့ရာတွင် တိုက်စစ်မှူး ဆန်းချက်င်မှာ တရုတ်စူပါလိဂ်မှ တစ်ပတ်လုပ်ခလစာပေါင် လေးသိန်းဖြင့် ကမ်းလှမ်းလာခဲ့ခြင်းကြောင့် အာဆင်နယ်

အသင်းတွင် ဆက်ရှိရန်မသေချာသည့် အနေအထားတစ်ရပ်သို့ ရောက်ရှိနေသည်။

ထို့ကြောင့် အာစင်ဝင်းဂါးအနေဖြင့် တိုက်စစ်မှူး ဂီရော့ဒ်နှင့် ကွင်းလယ်ကစားသမား ကိုကိုလင်ကိုကို စာချုပ်သစ်ချုပ်ဆိုရန် ပြင်ဆင်လျက်ရှိပြီး ဂီရော့ဒ်၏ စာချုပ်သက်တမ်းမှာ ရာသီကုန်တွင် ကုန်ဆုံးမည်ဖြစ်သောကြောင့် နောက်ထပ်တစ်နှစ်ထပ်တိုးချုပ်ဆိုရန်ရှိနေခဲ့သည်။ ကိုကိုလင်သည် လက်ရှိတစ်ပတ်လုပ်ခလစာပေါင် လေးသိန်းဖြင့် စာချုပ်သက်တမ်းနှစ်နှစ်ခွဲကျန်ရှိနေသေးပြီး ၂၀၂၁ ခုနှစ်အထိ ဆက်ရှိနေမည့် စာချုပ်သစ်တစ်ရပ်ချုပ်ဆိုမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(ဧွေကြယ်)

ကာလကြာရှည် အနားယူဖွယ်ရှိတဲ့ မန်စီးတီးကွင်းလယ်လူ ဂန်ဒိုဂန်

မန်စီးတီးအသင်းက ဝက်ဖွဲ့ဒ်အား နှစ်ရိုးပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရသည့်ပွဲစဉ်တွင် မန်စီးတီးကွင်းလယ်ကစားသမား ဂန်ဒိုဂန် ခူးအရွတ်ကြော ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သဖြင့် လပေါင်းအတော်ကြာ အနားယူရတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း မန်စီးတီးနည်းပြဂျွာ့ဒီယိုလာက အတည်ပြုပြောကြားခဲ့သည်။ ဂျွာ့ဒီယိုလာက ပွဲအပြီးတွင် ဂန်ဒိုဂန် ကာလကြာရှည် အနားယူရတော့မည်ကို အတည်ပြုခဲ့သော်လည်း အချိန်မည်မျှကြာမည်ဆိုသည်ကို အတိအကျ ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ခြင်းမရှိပေ။



အသင်းလူစာရင်းတွင် ပါဝင်ခြင်းမရှိခဲ့သလို မန်စီးတီး၏ ရာသီအစပွဲစဉ်များကို လွှဲချော်ခဲ့သေးပြီး မိုချန်ဂလာဘတ်အား လေးရိုးပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရသည့် ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲစဉ်ရောက်မှသာ မန်စီးတီးအတွက် ပွဲဦးထွက်

ဝင်ရောက်ကစားပေးနိုင်ခဲ့သူဖြစ်သည်။ ဂန်ဒိုဂန်သည် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် မန်စီးတီးအတွက် ၁၆ ပွဲဝင်ရောက် ကစားပေးထားပြီး သွင်းဂိုးငါးရိုး သွင်းယူပေးထားနိုင်သည့် ကစားသမားလည်း ဖြစ်သည်။ (မေလွဲသင်း)

ဆန်းဒါးလန်း လာဘ်ကောင်လေးအဖြစ် ပါဝင်ခဲ့တဲ့ ကင်ဆာဝေဒနာရှင် ဘရက်ဒလေလော်ဝါရီ

အသက်ငါးနှစ်အရွယ် ကင်ဆာဝေဒနာရှင် ဘရက်ဒလေလော်ဝါရီက ဆန်းဒါးလန်းနဲ့ ချယ်လ်ဆီးအသင်းတို့ရဲ့ ပရိသတ်ဖွဲ့စည်းပွဲမှာ လာဘ်ကောင်ကလေးငယ်အဖြစ် ပါဝင်ခဲ့ပါတယ်။ လော်ဝါရီဟာ အသက်ငါးနှစ်သာ ရှိသေးပေမယ့် ဆိုးရွားတဲ့ ကင်ဆာဝေဒနာကို အသက်နှစ်နှစ်ကတည်းက ခံစားခဲ့ရတာဖြစ်ပြီး အမေရိကန်မှာ ကုသခဲ့တဲ့ သူ့ရဲ့ဆေးစရိတ်က ပေါင်ပုခက်သိန်းအထက် ရှိနေပြီဖြစ်ပြီး အဲဒီထဲက နှစ်သိန်းကို အဲဗာတန်အသင်းက ကျခံခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ လော်ဝါရီဟာ အဲဗာတန်အသင်းအမာခံ ပရိသတ်တစ်ယောက်ဖြစ်ပြီး ပြီးခဲ့တဲ့ ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်ကတင် ဓေတနာရှင်တွေက ဖေးပို့တဲ့ ခရစ္စမတ်ကတ် ၁၀၀၀၀ ကို လက်ခံရရှိခဲ့ပါသေးတယ်။



သူဟာ ချယ်လ်ဆီးနဲ့ပွဲမှာ ဆန်းဒါးလန်းအသင်းရဲ့ လာဘ်ကောင်လေးအဖြစ် ပါဝင်ခဲ့သလို ပြိုင်ပွဲမတင်မီ နှစ်ဖက်ကစားသမားတွေနဲ့ သွေးပူလှေ့ကျင့်ခန်း ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်ခဲ့သေးပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အဲဒီပွဲမှာ ဆန်းဒါးလန်းအသင်းက ဇယားထိပ်က ချယ်လ်ဆီးကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိနဲ့ရှုံးနိမ့်ခဲ့တာကြောင့် လာဘ်ကောင်လေး လော်ဝါရီလည်း ဆန်းဒါးလန်းအသင်းကို ကံကောင်းစေဖို့တော့ စွမ်းဆောင်နိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ဘူးလို့ ယူဆရမှာဖြစ်ပါတယ်။ (ရှိုင်ယန်ဟောဒင်)

မည်သူမဆို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်မည့် စားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက်တွင် စတင်ကျင်းပမည်ဖြစ်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

၂၀၁၆ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံ စားပွဲတင်တင်းနစ်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌဖလား စားပွဲတင်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲကို ရန်ကုန်မြို့ ဒဂုံမြို့နယ် ဦးဝိစာရလမ်း အမျိုးသားရေကူးကန်ဝင်းရှိ အဖွဲ့ချုပ်အားကစားခန်းမ အတွင်း၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက်မှ ၃၁ ရက်အထိ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ရာ မည်သူမဆို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ပြိုင်ပွဲကို နေ့စဉ် နံနက် ၉ နာရီမှစ၍ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး ပြိုင်ပွဲအမျိုးအစားအလိုက် ဆုကြေးများကို သတ်မှတ်ချီးမြှင့်သွားမည်ဖြစ်သည်။ အလွတ်တန်း အမျိုးသားတစ်ဦးချင်း ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆု ငွေကျပ်သုံးသိန်း၊ ဒုတိယဆု ငွေကျပ်နှစ်သိန်း၊ တတိယဆု ငွေကျပ်တစ်သိန်း၊ အလွတ်တန်းအမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆု ငွေကျပ်နှစ်သိန်း၊ ဒုတိယဆု ငွေကျပ်တစ်သိန်း၊ တတိယဆု ငွေကျပ်ငါးသောင်း၊ အမျိုးသားတစ်ဦးချင်း အပျော်တန်းနှင့် လူသစ်တန်းပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆု ငွေကျပ်တစ်သိန်း ငါးသောင်း၊ ဒုတိယဆု ငွေကျပ်တစ်သိန်းနှင့် တတိယဆု ငွေကျပ်ငါးသောင်း တို့အပြင် ဆုပေးလက်ဆွဲများနှင့်အတူ ပြိုင်ပွဲအမျိုးအစားပေါ်မူတည်၍ ချီးမြှင့်မည့် အားကစားပစ္စည်းဆုများတွင် စားပွဲတင်တင်းနစ်ခုံ၊ ဖိနပ်နှင့် တီတီဘောလုံးတို့လည်း ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။

ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်လိုသူများသည် တစ်ဦးလျှင်ဝင်ကြေး ငွေကျပ်သုံးထောင်ဖြင့် ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက် ညနေ ၄ နာရီ နောက်ဆုံးထားကာ ဦးအောင်ဝင်း(ဖုန်း-၀၉၉၇၉၂၉၂၉၁၉) မြန်မာနိုင်ငံစားပွဲတင်တင်းနစ်အဖွဲ့ချုပ်သို့ အမည်စာရင်းပေးသွင်းရမည် ဖြစ်သည်။

(ကြေးမုံ)

အရက်သောက်ပြီးကားမောင်းသည့် ယာယာတိုရေး ဗြိတိန်၌ အကြီးလေးဆုံးသောပြစ်ဒဏ်ပေးခြင်းခံရ

မန်စီးတီးကွင်းလယ်ကစားသမား ယာယာတိုရေးသည် ဒီဇင်ဘာ ၂၉ ရက်က လန်ဒန်မြို့၌ တရားဝင်ခွင့်ပြုထားသည့် မဟာဏထက်ကျော် လွန်ကာ အရက်သောက်ကားမောင်းခဲ့ခြင်းကြောင့် ရဲတပ်ဖွဲ့၏ ရပ်တန့်စစ်ဆေးခြင်းကို ခံခဲ့ရပြီး ၁၈ လကြာ ကားမောင်းခွင့်ပိတ်ပင်ခံခဲ့ရသည့်အပြင် ဒဏ်ကြေးငွေအဖြစ် ပေါင် ၅၄၀၀၀ ကိုလည်း ဒဏ်ရိုက်ခဲ့ကြောင်း သိရ

သည်။ ယင်းသို့ ကွင်းလယ်ကစားသမား ယာယာတိုရေးအား ၁၈ လ ကားမောင်းခွင့် ပိတ်ပင်ခဲ့သည့်အပြင် ပေါင် ၅၄၀၀၀ ဒဏ်ရိုက်ခဲ့ခြင်းကြောင့် အဆိုပါ ဖြစ်ရပ်သည် ဗြိတိန်၌ အကြီးလေးဆုံးသောပြစ်ဒဏ်ပေးခြင်း ဖြစ်နေကြောင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်သတင်းများက ဖော်ပြထားသည်။ (ဧွေကြယ်)

“ပထမ” နေရာမှ (၅)နှစ်ဆက် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သော အခွန်ထမ်း “ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက် ဥက္ကဋ္ဌ” အတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

စဉ်	အခွန်စည်းကြပ်နှစ်	နိုင်ငံတော်သို့ ပေးဆောင် ခဲ့သည့် အခွန်ငွေ	အဆင့်
၁။	၂၀၁၁-၂၀၁၂	၆,၀၁၅.၃၉၇ သန်း	ပထမ
၂။	၂၀၁၂-၂၀၁၃	၁၀,၈၂၇.၇၀ သန်း	ပထမ
၃။	၂၀၁၃-၂၀၁၄	၁၇,၀၆၂.၆၆ သန်း	ပထမ
၄။	၂၀၁၄-၂၀၁၅	၂၂,၀၁၃.၆၁ သန်း	ပထမ
၅။	၂၀၁၅-၂၀၁၆	၂၂,၉၅၉.၈၃ သန်း	ပထမ
၆။	၂၀၁၆-၂၀၁၇ (ကြိုတင်ခွန်)	၂၈,၀၀၀.၀၀ သန်း	ကြိုတင်ခွန် ပေးသွင်းပြီးဖြစ်ပါသည်။
၇။	၂၀၁၇-၂၀၁၈ (ကြိုတင်ခွန်)	၃၂,၀၀၀.၀၀ သန်း	ကြိုတင်ခွန် ပေးသွင်းလျှက်ရှိပါသည်။
၈။	၂၀၁၈-၂၀၁၉ (ကြိုတင်ခွန်)	၃၈,၀၀၀.၀၀ သန်း	ကြိုတင်ခွန် ပေးသွင်းရန်လျာထားပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၊ စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ(၁၅)ရက်နေ့စွဲပါ သတင်းထုတ်ပြန်ကြေငြာချက်အရ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ အခွန်စည်းကြပ်နှစ်အတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သော ကုမ္ပဏီများအနက် “ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်” သည် “ပထမ” နေရာမှ (၅)နှစ်ဆက် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံး ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီး၊ ကြိုတင်ခွန်များပေးသွင်းထားရှိခြင်း၊ အခွန်နှင့်ပတ်သက်၍ စနစ်တကျကြိုတင်စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိခြင်း၊

ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်၏ “ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်း” သည်လည်း စတင်ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ခဲ့သည့် ၂၀၀၇ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလအထိ နိုင်ငံတော်နှင့်ပြည်သူ့အတွက် စုစုပေါင်းကျပ်ငွေ(၁၁၀.၆၈၂)ဘီလီယံ လှူဒါန်းခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်းသိရှိရသဖြင့် “ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံကုန်သည်များနှင့်စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်(UMFCCI)၏ နာယက”၊ “ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကိုဝင်း” အား အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် နိုင်ငံအကျိုးပြုဆိုင်ရာ ကဏ္ဍအသီးသီး၌ ဆထက်ထမ်းပိုးတိုး၍ ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်းအပ်ပါသည်။



ဥက္ကဋ္ဌ နှင့် ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင် / အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့၊ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံကုန်သည်များနှင့်စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် (UMFCCI)

တာတမံဥပဒေကြမ်း

ပြည်သူ့အများ သိရှိလေ့လာအကြံပြုနိုင်ပါရန် ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

တာတမံဥပဒေကြမ်း

(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေအမှတ် ၂၂)

၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ လ ရက်
(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ လ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

အခန်း (၁)

အမည်နှင့်အဓိပ္ပာယ်ဖော်ပြချက်

၁။ ဤဥပဒေကို တာတမံဥပဒေဟုခေါ်တွင်စေရမည်။
၂။ ဤဥပဒေတွင်ပါရှိသော အောက်ပါစကားရပ်များသည် ဖော်ပြပါအတိုင်း အဓိပ္ပာယ် သက်ရောက်စေရမည်-

- (က) တာတမံ ဆိုသည်မှာ ရေကိုတားဆီးရန်၊ ထိန်းညှိရန် သို့မဟုတ် ရေထိန်းရန်အလို့ငှာ တည်ဆောက်ထားသည့် မြေသားနံရံ၊ ရေလှောင်တံ၊ တာပေါင်၊ ရေထုတ်ပြွန်၊ ဆိပ်ခံတံ၊ ကတုတ်တန်း၊ ရေတံခါး၊ အဆောက်အအုံ၊ ရေမှတ်တိုင်၊ မြေအနိမ့်အမြင့် သတ်မှတ်ချက်နှင့် ယင်းတာတမံကို အထောက်အကူပြုသည့် အခြားလုပ်ငန်းများကို ဆိုသည်။
- (ခ) ကန်သင်း ဆိုသည်မှာ လယ်ယာစိုက်ကွင်းကို ဝန်းရံထားသည့် သို့မဟုတ် ပိုင်းခြားထားသည့် တာရိုးငယ် သို့မဟုတ် တာပေါင်ငယ် တစ်ခုခုကို ဆိုသည်။
- (ဂ) ဝန်ကြီးဌာန ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် အစိုးရ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနကို ဆိုသည်။
- (ဃ) တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တာတမံအရာရှိ ဆိုသည်မှာ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေအတွင်းရှိ တာတမံနှင့်စပ်လျဉ်း၍ စီမံခန့်ခွဲရန် ဝန်ကြီးဌာနက တာဝန်ပေးအပ်သော တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေရှိ ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှု စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာနက ညွှန်ကြားရေးမှူး သို့မဟုတ် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးကို ဆိုသည်။
- (င) ခရိုင်တာတမံအရာရှိ ဆိုသည်မှာ သက်ဆိုင်ရာခရိုင်အတွင်းရှိ တာတမံနှင့်စပ်လျဉ်း၍ စီမံခန့်ခွဲရန် ဝန်ကြီးဌာနက တာဝန်ပေးအပ်သော ခရိုင်ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှု စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာနက လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးကို ဆိုသည်။
- (စ) မြို့နယ်တာတမံအရာရှိ ဆိုသည်မှာ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်အတွင်းရှိ တာတမံနှင့် စပ်လျဉ်း၍ စီမံခန့်ခွဲရန် ဝန်ကြီးဌာနက တာဝန်ပေးအပ်သော မြို့နယ်ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှု စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာနက ဦးစီးအရာရှိကို ဆိုသည်။
- (ဆ) ကျွဲ၊ နွား၊ တိရစ္ဆာန် ဆိုသည်မှာ ဆင်၊ ကျွဲ၊ နွား၊ မြင်း၊ လား၊ ဝက်၊ သိုးနှင့် ဆိတ်တို့ကို ဆိုသည်။
- (ဇ) အရေးပေါ်လုပ်ငန်း ဆိုသည်မှာ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့်

တာတမံကျိုးပေါက်ပျက်စီးသည့်အခါ အရေးပေါ်ပြင်ဆင်ရသော လုပ်ငန်းကို ဆိုသည်။

အခန်း (၂)

ရေဘေးကာကွယ်ရေးအရေးပေါ်လုပ်ငန်းများအတွက် လုပ်သားများဆင့်ခေါ်ခြင်းနှင့် စီမံခန့်ခွဲခြင်း

- ၃။ ရေဘေးကာကွယ်ရေးအရေးပေါ်လုပ်ငန်းများအတွက် အန္တရာယ်ကျရောက်လျှင် ဝန်ကြီးဌာန သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ သို့မဟုတ် နေပြည်တော်ကောင်စီသည် အောက်ပါတို့ကို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ရန် ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးအား ညွှန်ကြားနိုင်သည်-
 - (က) ရေဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်နိုင်သော တာတမံများကိုကာကွယ်ရန် ရေကင်းစောင့်အဖွဲ့များ ဖွဲ့စည်း၍ တာဝန်ချထားမည့် အစီအစဉ်များ ရေးဆွဲခြင်း၊
 - (ခ) အရေးပေါ်လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် လုပ်သားပေးနိုင်မည့် ကျန်းမာသန်စွမ်းသော လူစာရင်းကို ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံ တောင်းခံခြင်း၊
 - (ဂ) ပုဒ်မခွဲ(ခ)ပါ အရေးပေါ်လုပ်ငန်းများအတွက် လုပ်သားပေးဆောင်ရွက်နိုင်မည့် ကျန်းမာသန်စွမ်းသော လူစာရင်းကို သက်ဆိုင်ရာရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ပြုစုတင်ပြခြင်း၊
 - (ဃ) အရေးပေါ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အရေးပေါ်လုပ်ငန်းများ၌ သုံးစွဲနိုင်သည့် သစ်ပင်၊ ဝါးပင်၊ သစ်သား၊ ဖျာ၊ ဝါးထုပ်၊ ကြိုး၊ မြေကြီးသယ်ရန် ဂုဏ်အိတ်နှင့် ပစ္စည်းသယ်ရန်လေ့တို့ကို နီးစပ်သော မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာများတွင် ဝင်းမြဲများအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်၍ လက်ရောက်ရယူ အသုံးပြုခြင်းနှင့် ဖယ်ရှားခြင်း။
- ၄။ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးသည် အရေးပေါ်လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် လုပ်သားပေးနိုင်မည့် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ပြုစုတင်ပြထားသည့် ပုဒ်မ ၃၊ ပုဒ်မခွဲ (ဂ)ပါ လုပ်သားပေးမည့် လုပ်သားစာရင်းကို ခရိုင်တာတမံအရာရှိထံ ပေးပို့ရမည်။
- ၅။ ခရိုင်တာတမံအရာရှိ သို့မဟုတ် ယင်းအာဏာအပ်နှင်းခြင်းခံရသည့် မြို့နယ်တာတမံအရာရှိသည် ရေကင်းစောင့်ရန်နှင့် အရေးပေါ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် လုပ်သားလိုအပ်ပါက ပုဒ်မ ၄ အရ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ပေးပို့သော လုပ်သားစာရင်းတွင်ပါဝင်သည့် လုပ်သားများရရှိရေးအတွက် ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံ တောင်းခံရမည်။
- ၆။ သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ဆင့်ခေါ်ခြင်းခံရသူများသည် မြို့နယ်တာတမံအရာရှိ သို့မဟုတ် ယင်းကအခွင့်အာဏာအပ်နှင်းခြင်းခံရသော ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာနက တာဝန်ရှိသူ၏ ညွှန်ကြားချက်အတိုင်း လုပ်သားပေးခြင်းဖြင့် ကူညီရမည်။
- ၇။ (က) လုပ်သားပေးသူများအတွက်လည်းကောင်း၊ ပစ္စည်းကိရိယာများ ရယူသုံးစွဲထားခြင်းအတွက်လည်းကောင်း၊ ပစ္စည်းများ ဖယ်ရှားရာတွင် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုအတွက်လည်းကောင်း ကျခံရန်လိုအပ်သည့် ကုန်ကျစရိတ်များကို ခရိုင်တာတမံအရာရှိက ဒေသအလိုက် ဖြစ်ပေါ်နေသည့် အမြင့်ဆုံးဈေးနှုန်းအောက် မနိမ့်သော နှုန်းထားဖြင့် သက်ဆိုင်သူများထံ ဆောလျင်စွာထုတ်ပေးရမည်။

- (ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) အရ ထုတ်ပေးသည့် ငွေပမာဏနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မကျေနပ်ပါက ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံ တင်ပြနိုင်သည်။
- (ဂ) ပုဒ်မခွဲ (ခ) အရ တင်ပြသောကိစ္စရပ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ဆုံးဖြတ်ချက်သည် အပြီးအပြတ် အတည်ဖြစ်သည်။

အခန်း (၃)

တာမြစ်ချက်များ

- ၈။ မည်သူမျှခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ တာတမံကို တူးဖော်ခြင်း၊ လှေ၊ သစ်ပင်၊ သစ်တုံး၊ ဝါး၊ ဝါးစည်းများကို တာတမံပေါ်တွင်ဖြတ်၍ ဆွဲခြင်းမပြုရ။
- ၉။ မည်သူမျှတာတမံခိုင်ခံ့မှုကို ပျက်စီးစေရန်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် တာတမံကိုအထောက်အကူပြုသည့် အဆောက်အအုံများ ပျက်စီးစေရန် ဆောင်ရွက်ခြင်း မပြုရ။
- ၁၀။ မည်သူမျှတာတမံပေါ်တွင်လည်းကောင်း၊ တာတမံ၏နယ်နိမိတ်အတွင်းတွင်လည်းကောင်း ကျူးကျော်ဝင်ရောက်နေထိုင်ခြင်း၊ အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ခြင်းနှင့် စက်ယန္တရား တစ်ခုခုတည်ဆောက်ခြင်း မပြုရ။
- ၁၁။ မည်သူမျှ ကျွဲ၊ နွား၊ တိရစ္ဆာန်များကို တာတမံပေါ်တွင် လွှတ်ကျောင်းခြင်း သို့မဟုတ် စားကျက်ချခြင်း မပြုရ။
- ၁၂။ မည်သူမျှတာတမံပေါ်တွင် မိုးရေတိုက်စားမှုကာကွယ်ရန် ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာနက ထိန်းသိမ်းထားသော မြက်ပင်နှင့် ကိုင်းပင်တို့ကို ဖျက်ဆီးခြင်း မပြုရ။
- ၁၃။ မည်သူမျှတာတမံနှင့်ဆက်စပ်နေသည့် ရေနုတ်မြောင်း သို့မဟုတ် ရေတံခါးကို ပိတ်ပင်တားဆီးခြင်း မပြုရ။
- ၁၄။ မည်သူမျှခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ တာတမံပေါ်တွင် ယာဉ်များဖြတ်သန်းသွားလာခြင်း မပြုရ။
- ၁၅။ မည်သူမျှတာတမံကာကွယ်ထားသော ဧရိယာအတွင်း ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ တာတမံတည်ဆောက်ခြင်းနှင့် ရေနုတ်မြောင်းတူးဖော်ခြင်းမပြုရ။

အခန်း (၄)

ပြစ်မှုနှင့်ပြစ်ဒဏ်များ

- ၁၆။ မည်သူမဆို ပုဒ်မ ၈၊ ၉၊ ၁၀၊ ၁၃ နှင့် ၁၅ တို့ပါ တားမြစ်ချက်များကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်ကြောင်း ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းခံရလျှင် ထိုသူကို နှစ်နှစ်အောက်မနည်း သုံးနှစ်ထက်မပိုသော ထောင်ဒဏ်ဖြစ်စေ၊ ကျပ်သုံးသိန်းထက် မပိုသော ငွေဒဏ်ဖြစ်စေ၊ ဒဏ်နှစ်ရပ်လုံးဖြစ်စေ ချမှတ်ရမည်။
- ၁၇။ မည်သူမဆို ပုဒ်မ ၁၁၊ ၁၂ နှင့် ၁၄ တို့ပါ တားမြစ်ချက်များကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်ကြောင်း ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းခံရလျှင် ထိုသူကို တစ်နှစ်ထက်မပိုသော ထောင်ဒဏ်ဖြစ်စေ၊ ကျပ်တစ်သိန်းငါးသောင်းထက် မပိုသော ငွေဒဏ်ဖြစ်စေ၊ ဒဏ်နှစ်ရပ်လုံးဖြစ်စေ ချမှတ်ရမည်။

အခန်း (၅)

အထွေထွေ

- ၁၈။ ပုဒ်မ ၈ မှ ၁၅ ထိပါ ပြစ်မှုများကို ရဲအရေးယူပိုင်ခွင့်ရှိသော ပြစ်မှုများအဖြစ် သတ်မှတ်သည်။
- ၁၉။ ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင်-
 - (က) ဝန်ကြီးဌာနသည် နည်းဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်းနှင့် စည်းကမ်းများကို ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် ထုတ်ပြန်နိုင်သည်။
 - (ခ) ဝန်ကြီးဌာနနှင့် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ သို့မဟုတ် နေပြည်တော်ကောင်စီတို့သည် အမိန့်ကြော်ငြာစာ၊ အမိန့်၊ ညွှန်ကြားချက်နှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ထုတ်ပြန်နိုင်သည်။
- ၂၀။ The Embankment Act (၁၉၀၉ ခုနှစ်၊ မြန်မာနိုင်ငံအက်ဥပဒေအမှတ် ၄) ကို ဤဥပဒေဖြင့် ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းနှင့်ပြည်တွင်းရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေကိုပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း

ပြည်သူ့အများ သိရှိလေ့လာအကြံပြုနိုင်ပါရန် ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းနှင့်ပြည်တွင်းရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေကိုပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း

(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေအမှတ် ၂၂)

၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ လ ရက်
(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ လ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းနှင့် ပြည်တွင်းရေကြောင်း သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းနှင့် ပြည်တွင်းရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး

- လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၊ ပုဒ်မခွဲ (ဂ) ကို အောက်ပါအတိုင်းအစား ထိုးရမည် -
- (ဂ) ဝန်ကြီးဌာန ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုအစိုးရ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနကို ဆိုသည်။
- ၃။ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းနှင့် ပြည်တွင်းရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၊ ပုဒ်မခွဲ (ဇ) ကိုအောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -
- (ဇ) ပြည်တွင်းရေကြောင်းဆိုသည်မှာ နိုင်ငံတော်အတွင်းရေယာဉ်များ ခုတ်မောင်းသွားလာနိုင်သော ရေလမ်းကြောင်းကိုဆိုသည်။ ယင်းစကားရပ်တွင် ဝန်ကြီးဌာနကအစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် သတ်မှတ်သော အခြားရေလမ်းကြောင်း တစ်ခုခုလည်း ပါဝင်သည်။
- ၄။ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းနှင့် ပြည်တွင်းရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး

- လုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၊ ပုဒ်မခွဲ (က) ကိုအောက်ပါအတိုင်းအစားထိုးရမည် -
- (က) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
- ၅။ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းနှင့် ပြည်တွင်းရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၊ ပုဒ်မခွဲ (ခ) ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။
- ၆။ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းနှင့် ပြည်တွင်းရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့် ဥပဒေပုဒ်မ ၁၉ နှင့် ပုဒ်မ ၂၀ ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။
- ၇။ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းနှင့် ပြည်တွင်းရေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၁ ကို အောက်ပါအတိုင်းအစားထိုးရမည်-
- (က) ကြီးကြပ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့သည် ပုဒ်မ ၁၈ အရ ဒေသဆိုင်ရာကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့၏ အယူခံခြင်းကိုစိစစ်ပြီး ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့၏ အရေးယူဆောင်ရွက်မှုကို အတည်ပြုခြင်း၊ ပြင်ဆင်ခြင်း သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်ခြင်းပြုနိုင်သည်။
- (ခ) ကြီးကြပ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့၏ ဆုံးဖြတ်ချက်သည် အပြီးအပြတ် အတည်ဖြစ်သည်။

ဒားကစား



အီတလီစီးရီးအေရင်ခုန်သံ-၁၇

အိမ်ကွင်းမှာ ရိုးမားကို အနိုင်ကစားသွားမယ့် ဂျူဗင်တပ်

အီတလီစီးရီးအေပြိုင်ပွဲရဲ့ ပွဲစဉ်-၁၇ ကို လာမယ့် ဒီဇင်ဘာလ ၁၇၊ ၁၈၊ ၁၉ ရက်နေ့တွေမှာ ဆက်လက်ကျင်းပသွားဖို့ ရှိနေပါတယ်။ အဆိုပါ ပွဲစဉ်မှာတော့ ဂျူဗင်တပ်နဲ့ ရိုးမား၊ လာဇီယိုနဲ့ ဖီအိုရင်တီနာတို့ ဆုံတဲ့ပွဲတွေပါဝင်နေတာကြောင့် စိတ်ဝင်စားဖို့ကောင်းနေသလိုအကြိတ်အနယ်ရှိနိုင်ပါတယ်။

ရှိုင်းမင်းမင်း

ထိပ်တန်းဂိုးသွင်းရှင်များ	
အစ်ကာဒီ(အင်တာမီလန်)	-၁၂ဂိုး
ဇက်ကို(ရိုးမား)	-၁၂ဂိုး
ဘယ်လော့တီ(တိုရီနို)	-၁၁ဂိုး
အင်ဗိုဘီလီ(လာဇီယို)	-၉ဂိုး
ဟီဂူအင်(ဂျူဗင်တပ်)	-၉ဂိုး



အီတလီစီးရီးအေသင်းများ ရပ်တည်မှု အမှတ်ပေးဇယား

စဉ်	အသင်း	ပွဲ	နိုင်	သရေ	ရှုံး	ရဂိုး	ပေးဂိုး	ဂိုးကွာ	ရမှတ်
၁	ဂျူဗင်တပ်	၁၆	၁၃	၀	၃	၃၅	၁၄	၂၁	၃၉
၂	ရိုးမား	၁၆	၁၁	၂	၃	၃၆	၁၆	၂၀	၃၅
၃	အေစီမီလန်	၁၆	၁၀	၂	၄	၂၇	၂၀	၇	၃၂
၄	နာပိုလီ	၁၆	၉	၄	၃	၃၂	၁၅	၁၇	၃၁
၅	လာဇီယို	၁၆	၉	၄	၃	၂၉	၁၇	၁၂	၃၁
၆	အတ္တလန္တာ	၁၆	၉	၁	၆	၂၅	၂၀	၅	၂၈
၇	ဖီအိုရင်တီးနား	၁၅	၇	၅	၃	၂၄	၁၇	၇	၂၆
၈	တိုရီနို	၁၆	၇	၄	၅	၃၂	၂၂	၁၀	၂၅
၉	အင်တာမီလန်	၁၆	၇	၃	၆	၂၄	၂၁	၃	၂၄
၁၀	ချီယေဗို	၁၆	၆	၄	၆	၁၆	၁၆	၀	၂၂
၁၁	ဆမ်ဒီးရီးယား	၁၆	၆	၄	၆	၂၀	၂၂	-၂	၂၂
၁၂	အူဒီးနီးစ်	၁၆	၆	၃	၇	၂၂	၂၄	-၂	၂၁
၁၃	ဂျီနီအာ	၁၅	၅	၅	၅	၁၇	၁၇	၀	၂၀
၁၄	ကယ်ဂလီယာရီ	၁၆	၆	၂	၈	၂၃	၃၇	-၁၄	၂၀
၁၅	ဆာရူအိုလို	၁၆	၅	၂	၉	၂၀	၂၈	-၇	၁၇
၁၆	ဘီလော့နာ	၁၆	၄	၅	၇	၁၄	၂၂	-၈	၁၇
၁၇	အမ်ပိုလီ	၁၆	၂	၅	၉	၇	၂၄	-၁၇	၁၁
၁၈	ခရီတီနို	၁၆	၂	၃	၁၁	၁၄	၃၀	-၁၆	၉
၁၉	ပက်စ်ကာရာ	၁၆	၁	၅	၁၀	၁၃	၂၉	-၁၆	၈
၂၀	ပါလာဗို	၁၆	၁	၃	၁၂	၁၁	၃၁	-၂၀	၆

အမ်ပိုလီ - ကယ်ဂလီယာရီ
ည ၈:၃၀ (၁၇-၁၂-၁၆)

အမ်ပိုလီဟာ ရလဒ်ပိုင်းအားနည်းနေပေမယ့် အိမ်ကွင်းမှာ ဖီအိုရင်တီးနား၊ အေစီမီလန် တို့လိုအသင်းကောင်းတွေကို အကောင်းဆုံး ရင်ဆိုင် နိုင်ခဲ့တယ်။ ကယ်ဂလီယာရီကလည်း နောက်ပိုင်း ပွဲတွေမှာ အသင်းလိုက်ကစားပုံ မဆိုးတာမို့ အမ်ပိုလီအသင်းကို အကောင်းဆုံး ရင်ဆိုင်နိုင်မှာပါ။ နှစ်သင်းစလုံးရဲ့ တိုက်စစ် တွေကတော့ ထက်မြက်မှု အားနည်းနေတယ်။ သရေကျနိုင်ပြီး သွင်းဂိုးလည်းနည်းနိုင်တယ်လို့ ယူဆမိပါတယ်။

မီလန် - အတ္တလန္တာ
ည ၈:၃၀ (၁၇-၁၂-၁၆)

အေစီမီလန်အသင်းက စီးရီးအေအိမ်ကွင်း ပွဲ ၈ ပွဲကစားပြီးချိန်မှာ ၆ ပွဲ အနိုင်ရအောင် စွမ်းဆောင်ထားနိုင်သလို တိုက်စစ်ကလည်း ထက်မြက်မှုရှိနေတယ်။ အတ္တလန္တာအသင်းက ခြေစွမ်းပိုင်းမဆိုးဘူးဆိုပေမယ့် အဝေးကွင်း မှာ အသင်းကြီးတွေနဲ့ရင်ဆိုင်ရတဲ့အခါရလဒ် ကောင်းမွန်ဖို့ ရုန်းကန်ရလေ့ရှိတာမို့ အေစီမီလန်ကို ဖီအားပေးနိုင်ဖို့ခက်တယ်။ အတ္တလန္တာရဲ့ ရုန်းအားကြောင့် အေစီမီလန် ကပ်ပြီးသာနိုင်နိုင်တယ်။

ဂျူဗင်တပ် - ရိုးမား
နံနက် ၂:၁၅ (၁၈-၁၂-၁၆)

ဂျူဗင်တပ်အသင်းဟာအဓိကခံစစ်မှားတွေ ဒဏ်ရာရရှိနေတာ ကြောင့်ကစားကွက်ပြောင်း လဲအသုံးပြုနေပေမယ့် ခြေစွမ်းပိုင်းကောင်း မွန်မှုရှိပြီး ဟီဂူအင် ဦးဆောင်တဲ့တိုက်စစ်က လည်း ဂိုးသွင်းခြေရနေတယ်။ ရိုးမားကတော့ အဝေးကွင်းပွဲအဖြစ် အတ္တလန္တာနဲ့ပွဲမှာခြေစွမ်း ပိုင်း အသာစီးရယူနိုင်ခြင်းမရှိခဲ့သလို ရှုံးပွဲ တောင်ကြုံခဲ့ရတယ်။ ဂျူဗင်တပ်တို့ အိမ်ကွင်း အားနဲ့ ဖီအားပေးလာမှာဖြစ်သလို နိုင်ပွဲလည်း ရယူသွားနိုင်ဖို့ရှိပါတယ်။

ဆာရူအိုလို - အင်တာမီလန်
ည ၆:၀၀ (၁၈-၁၂-၁၆)

ဆာရူအိုလိုက နောက်ဆုံးအိမ်ကွင်းပွဲမှာ အမ်ပိုလီကို သုံးဂိုးပြတ်နဲ့ အနိုင်ယူနိုင်ခဲ့တယ် ဆိုပေမယ့် ခြေစွမ်းပိုင်းသာမန်သာရှိတာ ကြောင့် အင်တာမီလန်နဲ့ ဖီအားပေးမှုကို ခံရမှာပါ။ အင်တာမီလန်က အသင်းလိုက် ခြေစွမ်းပိုင်းကောင်းမွန်မှုရှိပြီးနာပိုလီနဲ့ကစား ခဲ့တဲ့ နောက်ဆုံးအဝေးကွင်းပွဲမှာ သွင်းဂိုးမရှိ ဘဲ ရှုံးနိမ့်ခဲ့ရတယ်ဆိုပေမယ့် အစ်ကာဒီ၊ ပါရီဆစ်တို့လို တိုက်စစ်ကစားသမားကောင်း တွေရှိနေတယ်။ အင်တာမီလန်ပဲ အဝေးကွင်း မှာနိုင်ပွဲရမှာပါ။

ချီယေဗို - ဆမ်ဒီးရီးယား
ည ၈:၃၀ (၁၈-၁၂-၁၆)

ချီယေဗိုဟာ အသင်းလိုက်ကစားပုံကောင်း မွန်နေသလိုနောက် ဆုံးကစားခဲ့တဲ့အိမ်ကွင်း ပွဲစဉ်မှာ ရှုံးပွဲမရှိခဲ့ဘဲဂိုးပေးခြင်းလည်း မရှိ ခဲ့ဘူး။ ဒါပေမယ့် ချီယေဗိုရဲ့ တိုက်စစ်ကတော့ အားပျော့မှု အနည်းငယ်ရှိနေတယ်။ ဆမ်ဒီးရီးယား ကလည်း အဝေးကွင်းမှာ ရုန်းကန်ရတတ် တဲ့ အသင်းဖြစ်ပြီး အဝေးကွင်း ၈ ပွဲ ကစားပြီး ချိန်မှာနိုင်ပွဲတစ်ပွဲသာရရှိထားသေးတယ် အိမ် ကွင်းအားရှိနေတဲ့ချီယေဗိုအသင်းသာ နိုင်ပွဲရ သွားနိုင်တယ်။ ဂိုးပြတ်ဖို့တော့ခက်တယ်။

နာပိုလီ - တိုရီနို
ည ၈:၃၀ (၁၈-၁၂-၁၆)

နာပိုလီအသင်းဟာ နောက်ပိုင်းပွဲတွေမှာ အသင်းလိုက်ကစားပုံ မဆိုးသလိုနောက်ဆုံး အိမ်ကွင်းပွဲမှာ အင်တာမီလန်ကိုတောင် သုံးဂိုး ပြတ်နဲ့အနိုင်ယူနိုင်ခဲ့တယ်။ တိုရီနိုအသင်း ကတော့ နောက်ဆုံးကစားခဲ့တဲ့ အဝေးကွင်း လေးပွဲမှာတစ်ပွဲသာနိုင်ပွဲရခဲ့သလိုတိုက်စစ်နဲ့ ခံစစ်ကလည်းအားနည်းတတ်တာကြောင့် နာပိုလီအသင်းကို အခက်တွေ့စေနိုင်ဖို့ ရုန်း ကန်ရမှာပါ။ နာပိုလီကသာ နှစ်ဂိုးအသာနဲ့ နိုင်ရသွားနိုင်တယ်။

ပက်စ်ကာရာ - ဘီလော့နာ
ည ၈:၃၀ (၁၈-၁၂-၁၆)

ပက်စ်ကာရာရဲ့ ခြေစွမ်းပိုင်းအားနည်းနေ ပေမယ့် အိမ်ကွင်းအားရှိနေတာကြောင့် ဘီလော့နာအတွက်လည်း ခက်ခဲတဲ့ပွဲဖြစ်လာ မှာပါ။ ပက်စ်ကာရာအနေနဲ့ အိမ်ကွင်းမှာနိုင် ပွဲရယူနိုင်ခြင်းမရှိသေးပေမယ့် ၄ ပွဲတိတိ သရေကစားနိုင်ခဲ့တာကြောင့် ခံစား အား ကောင်းမွန်တာဖြစ်သတယ်။ ခြေစွမ်း ကောင်းရရှိဖို့ရုန်းကန်နေရတဲ့ ဘီလော့နာက လည်း တိုက်စစ်ပိုင်းအားနည်းမှုရှိနေတယ်။ ခြေစွမ်းကွာဟမှု ကျဉ်းမြောင်းပေမယ့် ပက်စ်ကာရာ ကပ်နိုင်သွားဖို့များတယ်။

အူဒီးနီးစ် - ခရီတီနို
ည ၈:၃၀ (၁၈-၁၂-၁၆)

အူဒီးနီးစ်ဟာ အိမ်ကွင်းမှာစွမ်း ဆောင်ရည် အနည်းငယ်အား နည်းတယ်ဆိုပေမယ့် နောက်ဆုံးအိမ်ကွင်းပွဲမှာ ဘီလော့နာကို အနိုင်ကစားနိုင်ခဲ့တယ်။ အူဒီးနီးစ်ရဲ့တိုက်စစ် ပိုင်း အနည်းငယ်အားနည်းပေမယ့် ခံစစ် ကတော့ကစားပုံမဆိုးဘူး။ ခရီတီနိုက အဝေးကွင်းပွဲ ၈ ပွဲကစားပြီးချိန်မှာ နိုင်ပွဲ မရသေးတဲ့အထိ ခြေစွမ်းပိုင်းအားနည်းတာ ကြောင့် အူဒီးနီးစ်ကို ယှဉ်နိုင်ဖို့ခက်တယ်။ ခရီတီနိုရဲ့တိုက်စစ်က လည်းအဝေးကွင်းမှာ ရုန်းကန်ရလေ့ရှိတယ်။ အူဒီးနီးစ်သာနိုင်ရမယ်။

ဂျီနီအာ - ပါလာဗို
နံနက် ၂:၁၅ (၁၉-၁၂-၁၆)

လက်ရှိခြေစွမ်းပိုင်း ကောင်းမွန်သလို နောက်ဆုံး အိမ်ကွင်းပွဲမှာ ဂျူဗင်တပ်ကိုတောင် အနိုင်ယူနိုင်တဲ့အထိကစားပုံမကျော့ခဲ့တဲ့ ဂျီနီအာကို ပါလာဗိုအသင်းယှဉ်နိုင်ဖို့ခက် တယ်။ ဂျီနီအာရဲ့တိုက်စစ်ကလည်း အိမ်ကွင်း မှာ ဂိုးသွင်းခြေရနေတယ်။ ပါလာဗိုကတော့ အဝေးကွင်းလေးပွဲခက်ရှုံးပွဲကြုံခဲ့ရသလို တိုက်စစ်နဲ့ခံစစ်ကလည်းအား နည်းနေတယ်။ အိမ်ရှင် ဂျီနီအာအသင်း တစ်ဂိုးအသာနဲ့ အနိုင်ရသွား မယ်လို့သုံးသပ်မိတယ်။

လာဇီယို - ဖီအိုရင်တီးနား
နံနက် ၂:၁၅ (၁၉-၁၂-၁၆)

လာဇီယိုရဲ့ အိမ်ကွင်းရလဒ်ပိုင်းမဆိုး ပေမယ့် နောက်ဆုံးအိမ်ကွင်းပွဲမှာ ရိုးမားကို ခက်ခက်ခဲခဲရင်ဆိုင်ခဲ့ရပြီး ရှုံးပွဲကြုံခဲ့ရတာ ကြောင့် ကစားပုံကောင်းမွန်တဲ့ ဖီအိုရင်တီးနား ကို လာဇီယိုဖီအားပေးနိုင်ဖို့ရုန်းကန်ရမှာပါ။ ဖီအိုရင်တီးနားက အဝေးကွင်းမှာ ခံစစ်ပိုင်း အားနည်းတတ်ပေမယ့် ဒီအားနည်းချက်ကို လာဇီယိုအသင်းအသုံးချနိုင်ဖို့ ခက်တယ်။ ဥရောပပွဲတွေရပ်နားထားချိန်မှာ စီးရီးအေကို အာရုံစိုက်ကစားလာမယ့် ဖီအိုရင်တီးနား အသင်းကပ်နိုင်သွားနိုင်တဲ့ပွဲပါ။



ဒီပိုင်းကို ခေါ်ယူဖို့ ရိုးမားချိတ်ဆက်နေဟု သတင်းများထွက်ပေါ်

ရိုးမားအသင်းသည် မန်ယူအသင်းတွင်နေရာ ပျောက်နေသည့် တောင်ပံတိုက်စစ်မှူး ဒီပိုင်းကို လာ မည့် ဇန်နဝါရီလအတွင်း ခေါ်ယူရန်ရှိနေသော်လည်း ကွင်းလယ်လူ စတုတ်မန်ကိုမူ ထုတ်ရောင်းလိမ့်မည် မဟုတ် ကြောင်း အီတလီမှလာသော သတင်းရင်းမြစ်များက အခိုင်အမာဖော်ပြသည်။ ရိုးမားအသင်းသည် လာမည့် ဇန်နဝါရီလအတွင်း အာဖရိကဖလားပွဲရှိခြင်းကြောင့်

မိုဟာမက်ဆာလာကို နိုင်ငံအသင်းအတွက်စေလွှတ်ပေး ရမည်ဖြစ်ရာ ဆာလာ၏နေရာတွင် ဒီပိုင်းကို အစားထိုးရန် ချိတ်ဆက်လာခြင်းဖြစ်သည်။ ရိုးမားသည် ဒီပိုင်းအတွက်ပြောင်းရွှေ့ကြေး ယူရို ၂၄ သန်းအထိ ပေးချေရန်ရှိပြီး မန်ယူအသင်းဘက်မှ ထုတ်ရောင်းမည် မရောင်းမည်ဆိုသည်မှာ မန်ယူနည်းပြ မော်ရင်ဟို၏ ဆုံးဖြတ်ချက်အပေါ်တွင် မူတည်နေကြောင်း

သိရသည်။ ဒီပိုင်းအား ဖီနာဘာချီမှလည်း အငှားဖြင့် ခေါ် ယူရန် ချိတ်ဆက်နေမှုများရှိနေသော်လည်း ရိုးမားအသင်း က ဒီပိုင်းကို ဇန်နဝါရီလအတွက် ဖွင့်လှစ်ချိန်အတွင်း ခေါ်ယူနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်နေခြင်းဖြစ်သည်။ မန်ယူ အသင်းသည် ဒီပိုင်းအားခေါ်ယူစဉ်က ပြောင်းရွှေ့ကြေး ယူရိုသန်း ၃၀ ပေးချေခဲ့ရာ ရိုးမားမှ ဒီပိုင်းအတွက် ကမ်းလှမ်းလာသည့် ငွေကြေးပမာဏမှာ မန်ယူအသင်း လက်သင့်ခံနိုင်သည့် ပမာဏဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရ သည်။

(မေလဲ့သင်း)

မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် ဟောပြော၊ ပြခန်းယာဉ်ဖြင့် ပညာပေးခြင်းများဆောင်ရွက်

မိုင်းဖြတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်ခရိုင် မိုင်းဖြတ်မြို့နယ်တွင် တာချီလိတ်မြို့ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု ၃၀ မှ ရဲအုပ် အောင်ကျော်စိုး ဦးစီးသောအဖွဲ့သည် မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အ-ထ-က(မိုင်းဖြတ်) ရှိ ရွှေလီဆောင်၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ဟောပြောပွဲတွင် တာချီလိတ်မြို့မှ ရဲအုပ်အောင်ကျော်စိုးက မူးယစ်ဆေးဝါး၏ ဆိုးကျိုးအန္တရာယ်များနှင့် ပြစ်မှုပြစ်ဒဏ်များကို Power Point ဖြင့် ရှင်းလင်းဟောပြောပြီး ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများမှ သိရှိလိုသည့် မူးယစ်ဆေးဝါး၏ ဆိုးကျိုးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာများကို မေးမြန်းဆွေးနွေးချက်အား ပြန်လည်ရှင်းလင်းပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး(ကျိုင်းတုံ)မှ ရဲမှူးကြီးသက်လွင်၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် မိုင်းဖြတ်မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးမြင့်လွင်ဦးစီးသော မူးယစ်အထူးတပ်ဖွဲ့ (ကျိုင်းတုံ)မှ ရဲအုပ်လှိုင်လင်းထွန်းနှင့်အဖွဲ့၊ တာချီလိတ်မြို့ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု(၃၀)မှ ရဲအုပ်အောင်ကျော်စိုးနှင့်အဖွဲ့၊ တာချီလိတ်ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲအုပ်ဇော်ဇော်ညွန့်နှင့် အဖွဲ့၊ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်နှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ကြပ်ကြီးချစ်ရိန်းနှင့် နယ်မြေခံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်တို့ ပူးပေါင်းပါဝင်သောအဖွဲ့များသည် အသိပညာပေးယာဉ်ဖြင့် နံနက် ၁၀ နာရီမှ မွန်းလွဲ ၂ နာရီအထိ အ-ထ-က(ဟိုနား) ကျောင်းရှေ့တို့နှင့် အ-ထ-က(မိုင်းဖြတ်)ကျောင်း ရှေ့တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ် တားဆီးကာကွယ်နှိမ်နင်းရေး၊ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်နှိမ်နင်းရေး၊ ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းလိုက်နာ ဆောင်ရွက်ရေးနှင့် မှုခင်းကျဆင်းရေးပြခန်းယာဉ်ဖြင့် အသိပညာပေးလုပ်ငန်းများကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ကွင်းဆင်းရှင်းလင်းပြသဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဆရာ၊ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ ၁၆၅၀ ခန့်က တက်ရောက် လေ့လာ၍ သိရှိလိုသည့် အချက်များကို မေးမြန်းဆွေးနွေးမှုများအား တာဝန်ရှိသူတို့မှ ပြန်လည်ရှင်းလင်းပေးခဲ့ပြီး ပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်များကိုလည်း ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ် ဖြန့်/ဆက်

ကျောက်ဖြင့်ပြုလုပ်သော အမှတ်တရပစ္စည်းများဈေးနှုန်းချိုသာ၍ဝယ်ယူသူများ

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၁၅
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အမရပူရမြို့နယ် ဆင်ရွာမြင်းမူကျေးရွာအနီးရှိ ကျောက်စိမ်းစေတီမြတ်ကြီး၏ ဈေးတန်းတွင် ရောင်းချနေသော ကျောက်ဖြင့်ပြုလုပ်သော အမှတ်တရပစ္စည်းများ ဈေးနှုန်းချိုသာ၍ ဝယ်ယူသူများပြားသလို အရောင်းဆိုင်များလည်း များပြားကြောင်းသိရသည်။

“ယခုချိန်က ခရီးသွားရာသီဆိုတော့ ကျောက်စိမ်းဘုရားမှာ ဘုရားဖူးတွေ နေ့စဉ်များပြားတဲ့အတွက် ဒီကျောက်ဖြင့်ပြုလုပ်တဲ့ပစ္စည်းတွေ ဝယ်ယူသူများပြားပါတယ်။ ကျောက်စိမ်းလက်ကောက်၊ ကျောက်စိမ်းပုတီး၊ ကျောက်ဆွဲကြိုးနဲ့ အခြားကျောက်ဖြင့်ပြုလုပ်သော အခြားပစ္စည်းများလည်း ရောင်းချပါတယ်။ ဈေးနှုန်းကလည်း ကျပ် ၅၀၀ ကနေ ကျပ် ၈၀၀၀ အထိဆိုတော့ လူတန်းစားမရွေး ဝယ်ယူနိုင်တာပေါ့။ ဈေးနှုန်းချိုသာတော့ အမှတ်တရဝယ်ယူသူများပါတယ်။ ရောင်းချသူတွေ နေ့တွက်ကိုက်ရုံလောက်ပါပဲ” ဟု ကျောက်စိမ်းစေတီတော် ဈေးဆိုင်တန်းမှ ဆိုင်ရှင်တစ်ဦးက ပြောပြ၍ သိရသည်။

ကမ္ဘာ့ပထမဦးဆုံး ကျောက်စိမ်းစေတီတော်မြတ်ကြီးအား မြန်မာမှု အရည်အသွေးမြင့် ကျောက်စိမ်း အနုပညာလက်ရာများ လေ့လာနိုင်သလို အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဘုရားဖူးပြည်သူများ စည်ကားလျက်ရှိရာ ကျောက်ဖြင့်ပြုလုပ်သော အမှတ်တရပစ္စည်းများလည်း ဝယ်ယူသူများပြားကြောင်း သိရသည်။

သန်းစော်မင်း(ဖြန့်/ဆက်)



ရေနှင့်ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေး၊ တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းမှု မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်



မြိုင် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းနှင့် The Community Chert of Korea တို့၏ ထောက်ပံ့မှုနှင့်အတူ မြိုင်မြို့နယ် ကြက်ခြေနီသန့်ရှင်းရေးအဖွဲ့တို့ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သော ရေနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေး၊ တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းမှု မြှင့်တင်ခြင်း စီမံချက်အောင်ပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူခရိုင်

တပ်ဖွဲ့မှ ဒုတိယတပ်ရင်းမှူး ဦးတင်မောင်လွင်က စီမံချက်နှင့်ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများ၊ ရည်မှန်းချက်များ၊ အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးသည့် မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၊ The Community Chert of Korea နှင့် သင်းမကျေးရွာနေ ပြည်သူလူထုတို့အား ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားပြီး ကျေးရွာရပ်ရပ်ဖွဲ့စည်းပြီး ကျေးလက်နေပြည်သူများကို ရေနှင့်ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေး၊ တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းမှု မြှင့်တင်ပေးခြင်း တို့ကြောင့် ပြည်သူများ ကျန်းမာရေးနှင့်ပတ်သက်၍ သိရှိသဘောပေါက် လိုက်နာဆောင်ရွက်ကြမှုများကို တွေ့ရှိရခြင်းကြောင့် အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် သင်းမ အ-လ-က ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများက ကဗျာရွတ်ပြိုင်ပွဲ၊ လက်ဆေးပြိုင်ပွဲ၊ ပန်းချီပြိုင်ပွဲများတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြပြီး ဆုရရှိသူများကို တာဝန်ရှိသူများက ဆုများ အသီးသီးပေးအပ်ကြသည်။

ယင်းအောင်ပွဲသို့ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း ရေနှင့်ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေး၊ တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းမှု မြှင့်တင်ခြင်း စီမံချက်မှ စီမံချက်မန်နေဂျာ ဦးစောဇော်ဦးက၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာ ဆုလွဲမန်၊ ရေသန့်ကျွမ်းကျင် ဒေါ်မာလာဝင်း၊ ရေသန့်အရာရှိ ဦးအောင်ထွန်း၊ ပေါက်မြို့နှင့်မြိုင်မြို့နယ်ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ကျေးရွာပြည်သူလူထုများ စုစုပေါင်း ၅၃၀ ကျော် တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **အောင်ကျော်မြင့်**

ကျောက်ကြီးမြို့တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးအကြောင်း သိကောင်းစရာများ ပညာပေးဟောပြော

ကျောက်ကြီး ဒီဇင်ဘာ ၁၅
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ကြီးမြို့နယ် နတ်သံကွင်းဒေသ အ-ထ-က ကျောင်း၌ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် တိုင်းရင်းဆေးကုဌာနတို့ပူးပေါင်း၍ ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မူးယစ်ဆေးဝါးအကြောင်း သိကောင်းစရာများအကြောင်း အသိပညာပေးဟောပြောပွဲ ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါ မူးယစ်ဆေးဝါး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲ၌ မူးယစ်ဆေးဝါးအန္တရာယ်အကြောင်း သိကောင်းစရာ များ၊ လူကုန်ကူးမှု တားဆီးကာကွယ်ရေးနှင့် စာဖတ်ခြင်းကြောင့် ရရှိသည့် အကျိုးကျေးဇူးများအကြောင်း ဟောပြောခဲ့ပြီး ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများက နံရံကပ်စာစောင်များကို ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် တိုင်းရင်းဆေးကုဌာနမှ ကျေးရွာပြည်သူများအား အခမဲ့ဆေးကုသပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ဖြန့်/ဆက်**

ဆေးလိပ်ငွေကင်းစင်ရမ်းပြည်နယ်တစ်ခွင် အစီအစဉ်အရပင်လုံမြို့၌ စက်ဘီးစီးပွဲကျင်းပ

လွိုင်လင် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်အရောက်တွင် ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)အတွင်းရှိ မြို့နယ်



(၁၃)မြို့နယ်မှ တန်းခိုးကြီးဘုရား၊ စေတီများနှင့် ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် အမွေအနှစ်နေရာများ၊ နိုင်ငံခြားသားများ လာရောက်လည်ပတ်သည့် နေရာများအားလုံးတွင် ဆေးလိပ်ငွေကင်းစင်နေရာများ ဖြစ်ပေါ်လာရေးအတွက် ဝိုင်းဝန်း ကြိုးပမ်းရန် လိုအပ်ချက်များဖြင့် (Smoke - free Shan State)ဆေးလိပ်ငွေကင်းစင် ရှမ်းပြည်တစ်ခွင် အစီအစဉ်ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် လွိုင်လင်မြို့နယ်နှင့် ပင်လုံမြို့တို့မှ စက်ဘီးစီး အားကစားသမား ၅၇ ဦးတို့သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၇ နာရီခွဲက ပင်လုံမြို့မဈေးကြီးရှေ့မှ လွိုင်လင်အားကစားကွင်းသို့လည်းကောင်း၊ လွိုင်လင်အားကစားကွင်းမှ ပင်လုံပြည်ထောင်စုကျောက်တိုင်ဝင်းသို့လည်းကောင်း အသွားအပြန် ၁၂ မိုင်ကို စုပေါင်းစက်ဘီးစီးပွဲ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မိုးလွင်ဦး(လွိုင်လင်)

အရာတော်မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအတွင်း FDA ထောက်ခံချက်မရှိသည့် ငရုတ်သီးမှုန့်များရောင်းချခြင်း ရှိ-မရှိစစ်ဆေး

အရာတော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာနမှ စက်တင်ဘာလအတွင်း တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အားလုံးရှိ ဈေးကွက်များတွင် ရောင်းချလျက်ရှိသော ငရုတ်သီးမှုန့်များတွင် ခွင့်မပြုဆိုးဆေးများဖြစ်သော Aflatoxin B1 နှင့် Impurities များ ပါဝင်နေခြင်း ရှိ-မရှိ စစ်ဆေးတွေ့ရှိချက်အရ ငရုတ်သီးမှုန့်အမှတ်တံဆိပ်အချို့တွင် မှီဆိပ်တစ်မျိုးဖြစ်သည့် Aflatoxin B1 ပါဝင်နေကြောင်း တွေ့ရှိရသဖြင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မှီဆိပ်ပါဝင်နေသော ငရုတ်သီးမှုန့်များရောင်းချနေခြင်း ရှိ-မရှိကို မုံရွာခရိုင် အရာတော်မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် မြို့နယ်အဆင့် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့များက ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အရာတော်မြို့ စည်ပင်သာယာရေးအတွင်း ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ကြသည်။

ထိုသို့ စစ်ဆေးရာတွင် မြို့နယ်အဆင့် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ဖြစ်သော ရဲအုပ်လှိုင်မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒေါ်အေးအေးမြင့်၊ စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာနမှ ဒေါ်ခင်မြတ်မူ၊ စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ဒေါ်ထားထားအောင်၊ ဒေါ်ယဉ်မာထိုက်၊ ဦးရန်နိုင်ဝင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ ဈေးကွင်းသို့ Aflatoxin B1 ပါရှိသော အစားအသောက်ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ထောက်ခံချက်မရှိထားခြင်း မရှိသည့် အမှတ်တံဆိပ်ပါ ငရုတ်သီးမှုန့်များ ရောင်းချခြင်း ရှိ-မရှိ စစ်ဆေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် အရာတော်မြို့နယ်စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန မြို့နယ်တာဝန်ခံ ဒေါ်ခင်မြတ်မူက ခွင့်မပြုဆိုးဆေးများ၊ Aflatoxin B1 နှင့် Impurities များ၏ ဘေးပတ်အန္တရာယ်များ အကြောင်းကို အသိပညာပေးဆွေးနွေးကာ စားသုံးသူများ တားဆီးကာကွယ်ပေးသည့် ခွင့်ပြုချက်မပါရှိသော တံဆိပ်များရောင်းချခြင်း မပြုရန်နှင့် မလိုက်နာပါက စားသုံးသူအကာကွယ်ပေးရေးဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူခံရမည့် အခြေအနေများကိုလည်း ပညာပေးဆွေးနွေးခဲ့သည်။ **မိုးချမ်း(မုံရွာ)**

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပုဇွန်မြောင်းကျေးရွာမှ အိုးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သူများအဆင်ပြေ

ညောင်လေးပင် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်လေးပင်မြို့နယ်တွင် ထင်ရှားသော လက်မှုပညာလုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည့် ပုဇွန်မြောင်းကျေးရွာ အိုးလုပ်ငန်းမှာ ယခုအခါ ထွက်ကုန်များအား

ဒေသအသီးသီးမှ မှာယူသူများပြားပြီး မိသားစုတစ်နိုင်တစ်ပိုင် အိုးလုပ်ငန်းများ အဆင်ပြေလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ဘိုးစဉ်ဘောင်ဆက် လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသော မိရိုးဖလာလုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်

သည့် အိုးလုပ်ငန်းကို ဆွဲလွှဲကျေးရွာအုပ်စု ပုဇွန်မြောင်းကျေးရွာ အရှေ့ပိုင်း၊ အလယ်ပိုင်းနှင့်အိုးဖိုပိုင်းတို့တွင် အိမ်တိုင်း၌ လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး သဲအိုး၊ ရေအိုးနီ၊ သောက်တော်ရေအိုး၊ ဘုရားပန်းအိုး၊ ပေါင်းချောင်အိုး၊ ပန်း

စိုက်အိုး၊ ဖျဉ်းအိုး၊ ခွက်ဝင်အိုး၊ မယ်ဒန်အိုး၊ မော်ဒယ်အိုး(ပန်းရိုက်အိုး)၊ နှင်းပုလဲအိုး၊ စုဘူး၊ ရေတကောင်းနှင့် ကလေးကစားစရာအိုးပုတ်များထွက်ရှိကာ အနီးအနား မြို့ပေါ်နှင့် ကျေးရွာများသာမက ပဲခူး၊ ကျောက်တခါးနှင့် ဝေါမြို့နယ်တို့အထိ ကျယ်ပြန့်စွာအသုံးပြုလျက်ရှိပြီး ဒေသအသီးသီးက မှာယူသူများ ပြားလျက်ရှိသည်။

ကုန်ကြမ်းအသုံးပြုရာတွင် သောက်ရေအိုးအလုံးတစ်ရာအတွက် ရွှံ့စေးမြေလှည်းတစ်စီး ငွေကျပ် ၃၅၀၀၊ သဲ(ငါးအိတ်)အတွက် ငွေကျပ် ၄၀၀၀ ဖြင့် ဝယ်ယူရပြီး အညာဒေသထွက် မြေနီတစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၅၀၀၀ ရှိသည်။ လုပ်အားခအနေဖြင့် အိုး ၁၀၀ လျှင် ရိုက်ခ ကျပ် ၁၆၀၀၀ ရှိသည်။ ရေတကောင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၃၀၀၀၊ စုဘူး ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၄၀၀၀ အသီးသီးရှိပြီး ပြုလုပ်ရသည့် အမျိုးအစားပေါ်မူတည်၍ လုပ်အားခများကို သတ်မှတ်ထားသည်။

ဈေးကွက်တွင် သောက်ရေအိုးတစ်လုံးလျှင် အကြီး၊ အသေးပေါ်မူ တည်ပြီး ငွေကျပ် ၇၀၀ မှ ကျပ် ၁၂၀၀ အထိရှိသည်။ စုဘူးတစ်လုံးလျှင် ငွေကျပ် ၂၀၀၊ ရေတကောင်းတစ်ခုလျှင် ငွေကျပ် ၅၀၀ စသည်ဖြင့် အမျိုးအစားအလိုက် ဈေးနှုန်းအမျိုးမျိုးရှိသည်။

ယင်းလက်မှုပညာအိုးလုပ်ငန်းတွင် လူတစ်ဦးလျှင် တစ်နေ့လုပ်အားခ ငွေကျပ် ၄၀၀၀ ခန့် ဝင်ငွေရှိပြီး အိမ်ရှိလူကြီး၊ လူငယ်များပါ အိုးမကွာအိမ်မကွာ လုပ်ကိုင်နိုင်၍ မသန်စွမ်းသူများလည်း အိုးလုပ်ငန်းတွင် ပါဝင်လုပ်ကိုင်ကြကာ အဆင်ပြေလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ **မြို့နယ် (မြန်/ဆက်)**

စဉ်ကိုင်မြို့နယ် ခံလူးကျေးရွာတွင် မှုန်းအသိပညာပေးဟောပြော

စဉ်ကိုင် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စဉ်ကိုင်မြို့နယ် ခံလူးကျေးရွာတွင် မှုန်းအသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အသိပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် ကျောက်ဆည်ခရိုင် ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးမင်းနောင်က မှုန်းကျဆင်းရေးအသိပညာပေးဆိုင်ရာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပြီး ကျောက်ဆည်မြို့အမှတ် (၉၂) ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲအုပ်ကျော်စိုးသိန်းက ကျေးလက်နေပြည်သူများ ယာဉ်အန္တရာယ်ကင်းဝေးစေရန်၊ ယာဉ်မတော်တဆမှုများ မဖြစ်ပွားစေရန်၊ ယာဉ်စည်းကမ်းလမ်းစည်းကမ်းလိုက်နာစေရေး အသိပညာပေးဟောပြောခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အမှတ် (၁၁) လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲအုပ်သက်ထွန်းဝင်းက လူ့မှောင်ခိုကုန်ကူးမှုအကြောင်း သိကောင်းစရာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဟောပြောပွဲသို့ ကျောက်ဆည်ခရိုင် ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးမင်းနောင်၊ စဉ်ကိုင်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးမြင့်ရှိန်၊ ကျောက်ဆည်မြို့အမှတ် (၉၂) ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲအုပ်ကျော်စိုးသိန်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အမှတ် (၁၁) လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲအုပ်သက်ထွန်းဝင်း၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးဝေမိုးဦးနှင့် ခံလူးကျေးရွာနှင့် လက်ပံချိုင့်ကျေးရွာတို့မှ ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **မိုးအောင်(စဉ်ကိုင်)**

လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာမောင်းနှင်ထိန်းသိမ်းမှု အခြေခံသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၅/ ၂၀၁၆)ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

မြစ်ကြီးနား ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ကချင်ပြည်နယ် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှကြီးမှူး၍ လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ မောင်းနှင်ထိန်းသိမ်းမှုအခြေခံသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၅/ ၂၀၁၆)ဖွင့်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မြစ်ကြီးနားမြို့ မြို့သစ်ကြီးရပ်ကွက်ရှိ အမှတ် (၇၉) စက်မှုလယ်ယာစခန်း အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်နယ်စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှူး ဦးမောင်မောင်ဆန်းက သင်တန်း ဖွင့်လှစ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် သင်ကြားမည့် ဘာသာရပ်များ၊ သင်တန်းစည်းကမ်းများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါသင်တန်းကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂ရက်မှ ၂၃ရက်အထိ ရက်သတ္တနှစ်ပတ်ကြာ ထွန်းစက်ကြီးထိန်းသိမ်းပြုပြင်ခြင်း၊ လက်တွန်းထွန်းစက်၊ စပါးရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်၊ ကောက်စိုက်စက်၊ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းနှင့် အထွေထွေဘာသာရပ်များကို ပြည်နယ်စက်မှုလယ်ယာဦးစီးမှူး၊ စက်မှုလယ်ယာမြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးတင်မောင်ဝင်း၊ ဒုတိယဦးစီးမှူးဦးဝင်းအေးနှင့် ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးဝင်းနိုင်တို့က စာတွေ့လက်တွေ့လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး မြစ်ကြီးနားမြို့ပေါ်ရှိ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စုစီစီ တောင်သူ ၃၀ တက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။ **မိုးမိုးကျ(မြစ်ကြီးနား)**

မင်းဘူးမြို့နယ်တွင် မိုးစပါးအထွက်နှုန်းစစ်တမ်းကောက်ယူခြင်းနှင့် စံကွက်ရိတ်သိမ်းခြင်း ဆောင်ရွက်သွားမည်

မင်းဘူး ဒီဇင်ဘာ ၁၅

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ် မိုးစပါးအထွက်နှုန်း စစ်တမ်းကောက်ယူနိုင်ရေးအတွက် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် စာရင်းအင်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ ပူးပေါင်း၍ မိုးစပါးစစ်တမ်းကောက်ယူခြင်းနှင့် စံကွက်ရိတ်သိမ်းခြင်း (၁၀၅)ကွက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မင်းဘူးမြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

မင်းဘူးမြို့နယ်အတွင်း မျိုးကောင်းမျိုးသန့်ပွားများရေးအတွက် စပါးမျိုးစေ့ထုတ်လုပ်သူများအသင်း (Seed Grower Association) တည်ထောင်၍ မနောသုခ ၃၃ ဧက၊ ဆင်းသုခ ၃၀၊ ရောမင်း ၂၀ နှင့် ရတနာတိုး ၁၇ ဧက စုစုပေါင်း ၁၀၀ အား တောင်သူကိုးဦးဖြင့် ဆောင်ရွက်ထားရှိကြောင်း မင်းဘူးမြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးသိန်းနိုင်ဝင်းက ပြောသည်။

မင်းဘူးမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၆- ၂၀၁၇ ခုနှစ် မိုးရာသီ၌ မိုးစပါးစုစုပေါင်း ၃၈၀၈၄ ဧက စိုက်ပျိုးခဲ့ပြီး ဆင်းသုခ ၁၃၈၄၅ ဧက၊ မနောသုခ ၁၀၇၄၇ ဧက၊ ရတနာတိုး ၁၀၈၉၅ ဧက၊ ရောမင်း ၂၀၀၀ နှင့် အခြားမျိုးများ ၅၉၇ ဧက စိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မင်းဘူးမြို့နယ် ဥယျာဉ်ဇင်းကျေးရွာအုပ်စုတွင် အမှတ် ၁၁၉၂ ရှိ တောင်သူဦးမြင့်၏ ဆင်းသုခမျိုးသန့် စိုက်ခင်းတွင် ၆ ဒဿမ ၆ ပေ စံကွက်ရိတ်သိမ်းခဲ့ရာ ပျမ်းမျှအစု ၉၇ တင်းနှုန်းထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မိုးမြင့်



ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်သံရေးဦးစီးဌာနစွမ်းရည်မြှင့်သင်တန်းဖွင့်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်သံရေးဦးစီးဌာန စွမ်းရည်မြှင့်သင်တန်း (၃/ ၂၀၁၆) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်သံရေးဦးစီးဌာန ရန်ကုန်သင်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါသင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်

သံရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာဒေါ်သီတာတင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး သင်ခန်းစာများ သင်ကြားပို့ချပေးခဲ့သည်။ စွမ်းရည်မြှင့်သင်တန်း (၃/ ၂၀၁၆) တွင် သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူ ၃၀ တက်ရောက်ပြီး သင်တန်းကာလမှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်မှ ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၆ ရက် အထိဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ဝတ်ရည်(ကြီးခမ်း)**



ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်

ရပ်စောက် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

မြို့ပြနှင့် အလှမ်းကွာဝေးသည့် ကျေးလက်ဒေသရှိ ပြည်သူများကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သည့် မိသားစုဘဝများပိုင်ဆိုင်ပြီး လူမှုစီးပွားဘဝများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန်ရည်ရွယ်၍ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်က ရပ်စောက်မြို့နယ် ယမ်းတွင်းငါးကြောင့်ကျေးရွာအုပ်စု ဆပ်သေကျေးရွာနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ဒေသခံတိုင်းရင်းသားပြည်သူများအား အရှေ့ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ဗဟူးတပ်နယ်နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့က ကျန်းမာရေး

စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တပ်မတော်နယ်လှည့် ဆေးကုသရေးအဖွဲ့မှ ခွဲစိတ်ရောဂါ၊ သားဖွားမီးယပ်ရောဂါ၊ ကလေးရောဂါ၊ အရိုးရောဂါ၊ မျက်စိရောဂါ၊ နား၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်းရောဂါ၊ သွေးတိုးရောဂါ၊ အစာအိမ်ရောဂါနှင့် အသည်းအဆီဖုံးရောဂါဝေဒနာရှင် ၄၆၉ ဦးတို့အား လိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ကုသမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသရန်

လိုအပ်သည့် လူနာများကိုလည်း ဗဟူးတပ်မြို့အမှတ် (၄) တပ်မတော်ဆေးရုံ ခုတင် ၁၀၀ ၌ တက်ရောက်ကုသနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

ဗဟူးတပ်နယ်တွင် စာဖတ်ခြင်းအလေ့အထများ ရှင်သန်လာစေရန် နယ်လှည့်စာကြည့်တိုက်လုပ်ငန်းကိုလည်း ပူးတွဲဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ကျေးရွာငါးရွာရှိ စာကြည့်တိုက်များအတွက် မဂ္ဂဇင်း၊ ဂျာနယ်၊ သတင်းစာများ၊ ကျောင်းသုံးဗလာစာအုပ်များ ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **(၆၇၁)**

မြန်မာ့

ကြော်ငြာ

GL အဆင့်မြင့် ခရီးများ လုပ်ငန်း

ပုဂံ၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင် (ပန်းပွဲတော်) **Dec 23**

တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ် **Dec 29**

မြဝတီ၊ မဲဆောက် **Dec 30**

09-259280727, 09-259280728, 09-259280729,
09-73040051, 09-73040052, 09-5250900

မြန်မာ ခြေခံချစ်ရီ Travel & Tours
01-551240, 09-5003647

New Year အထူးခရီးစဉ်များ

- ▶ မိယက်နမ် - ဟိုစီမင်း - ကမ္ဘောဒီးယား (၆) ရက် \$ 595
- ▶ ဟန့်ဂျင်း - ဟေလောင်း - နင့်ဆင်း - Tam coc (၄) ရက် \$ 495
EK- \$ 495 / VN - \$ 455
- ▶ မိယက်နမ် - ဟိုစီမင်း - မိုးနဲ - ခါလတ် (၅) ရက် \$ 360
- ▶ စင်္ကာပူ (၄) ရက် \$ 599

စီစဉ်ပေးသည့် ခရီးစဉ်များ
ဒီဇင်ဘာ 14, 15, 29 / ဇန်နဝါရီ 1, 4, 10, 14

အမှတ် (၁၂၂/၁၂၄) ကိုကွယ်လမ်းတောလမ်း၊ ဖေဘွတ်စ်: Myanmar Myat Cherry Travel & Tours

GOLDEN LIGHT
ပန္နဲလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း Hotel 75000
တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ် Hotel 80000
ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ မုပွား၊ ပုသိမ် Hotel 75000
ကျောက်ဆည်၊ ရွှေဘို၊ ရွှေဘို၊ ရွှေဘို၊ ရွှေဘို 35000
ဘားအံ (၅) ရက် / တောင်ကြီး (ပုသိမ်) 35000
ကျောက်ဆည် (ပုသိမ်) (Package) 37000
ချောင်းသာ (ပုသိမ်) (Package) 35000

* ကားပျို၊ မိုးမီးလုံး၊ ငှားသစ် *
09-421099405, 43197550, 252225772

ညီနိုင်ရေး နှင့် မြင့် ဟိုက်ခန်းများ

အမြန်ရောင်းမည်

အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရွှေမအနောက်ရပ်ကွက်၊ ဖန်ချက်စက်လမ်း၊
မုဒိတာဒိမ်ရာ၊ ပထမထပ်၊ (2B-227, 2A-247) အားလုံး
ပြင်ဆင်ပြီး ၁၅' x ၄၀' ပေ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်း၊ ဓါတ်လှေကားပါ။
စွဲစမ်းရန် - ဝဠုဝေခင်ရဲ့၊ ဝဠု-ရွှေဝေခင်ရဲ့၊ ဝဠု-ရွှေဝေခင်ရဲ့



YIUS navitas
Pre-University Level Studies
SINCE 2005

Like us on Facebook

“ပညာရေးဆွေးနွေးပွဲ”

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (သို့) IGCSE အောင်မြင်ပြီး နိုင်ငံခြားတက္ကသိုလ်များတွင် တက်ရောက်ချင်သူများအတွက်.....

- မြန်မာနိုင်ငံတွင် YIUS နှင့် Navitas တို့ ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်ထားသည့် တစ်ခုတည်းသော University Foundation Program ကို တက်ရောက်ပြီး Australia, USA, UK, Singapore, New Zealand, Switzerland, Thailand နှင့် Malaysia နိုင်ငံများရှိ တက္ကသိုလ်များတွင် တိုက်ရိုက်တက်ရောက်နိုင်မည့် အခွင့်အရေး၊

Date : 18. 12. 2016 (Sunday)
Time : 2:00pm to 5:00pm
Place : Novotel Hotel Eureka Room, Level 4

Contact US @:
01- 652 311, 652 297
09- 26 222 5151
731 487 39

Room (4), Building (7), Myanmar ICT Park, Hlaing University Campus, Hlaing Tsp, Yangon.

သင့်ပညာရေးအတွက် အကောင်းဆုံးဆုံးသော ရွေးချယ်ရာ

မဟာမြန်ကျန်းသာ

နေ့တက်ကျောင်းချိန် နံနက် ၉:၃၀ နာရီမှ ညနေ ၃:၀၀ နာရီ
၂၀၁၇ - ၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံပြီး

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊ မူလတန်း၊ အလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်း ရန်ကုန်၊ ပြင်ဦးလွင်နှင့် ဘားအံမြို့

တိုက် ၂-၂၊ ၃-၃၊ အနော်ရထာအိမ်ရာ၊ လှည့်တန်းလမ်းဆုံ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၅၀၁၄၆၁၊ ၅၀၅၂၂၆၊ ၇၀၇၁၆၄၊ ၀၉-၈၆၂၀၆၃၀

သိဟလင်း

အိမ်ပြောင်း / အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း (10', 14', 16', 18') တားများဖြင့် လုပ်သားအပြီးအစီး၊ မြို့တွင်း / နယ်ပယ်၊ ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။

01-570307
09-5112729
09-5126394

San brotherhood

“စစ်ဆေးစစ်သစ် (အခမဲ့)”

Air-Con, ရေခဲသေတ္တာ၊ အဝတ်လျှော်စက်

ဗျားကို ဖြုတ် ဖြုတ် ဆေး ရောင်းဝယ် လဲလှယ် Servicing လုပ်ငန်း ဗျားကို အာမခံဖြင့် အိမ်စာရောက် ဝန်ဆောင်မှု ပေးနေပါသည်။

မိုးရာသီ အိမ်စာရောက်ပို့ တာထူးစေ့နှုန်း

အဝတ်လျှော်စက်	အဝတ်ခြောက်စက်	အဝတ်လျှော်စက်	အဝတ်ညှစ်စက်
190,000 Ks	220,000 Ks	140,000 Ks	75,000 Ks

(၃နှစ်အာမခံ) တပ်ဆင်ပြီးစေ့နှုန်း **1HP 255000 Ks**

ပီဝင်သေတ္တာများ
Copper Pipe (10) Ft. Frame, Drain Pipe, Transportation, Installation

“အနီးဆုံးဆိုင်ခွဲသိုက်သွယ်ရန်”

FMI City (လှိုင်သာယာ) 709373, 09-5084831, 682445 (Ext) 1421
ကျောင်းလမ်း (အလုံ) 01-704101, 09-5002738, 09-450023810
သမိုင်းလမ်းဆုံ (မရမ်းကုန်း) 681854, 706193, 09-73116475
ကျောက်မြောင်း (တာမွေ) 01-704649, 09-73066836, 09-73004800
Capital အနီး (ခေါင်) 09-5053114, 73251545, 01-708842
ရွှေတိုင်းမိပျိုအနီး (ဗဟန်း) 09-43083868, 01-703241
သုနန္ဒာလမ်းဆုံအနီး (မြောက်ဥတ္တလာ) 09-5190383, 09-73251535
ဟံသာဝတီ CNG အနီး (ကြည့်မြင်တိုင်) 01-703684, 09-43130068
Victoria အနီး နဝေး (လှိုင်သာယာ) 01-704467, 09-73217035
တောင်/မြောက်လမ်းဆုံအနီး (ထ/ရွှေ) 01-709114, 09-5019316

WISE College

abe (UK) မှ တိုက်ရိုက်အပ်နှင်းသော Professional Business & Management Diploma သင်တန်းများအတွက် သင်တန်းသားများစတင်လက်ခံနေပါပြီ

WISE College မှ အောက်ဖော်ပြပါ abe (UK) Business Management Diploma များကို ဖွင့်လှစ်သွားပါမည်။

1. Level - 5 Diploma in Business Management QCF Level 5 = (UK 2nd Year)
ဆယ်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများ တက္ကသိုလ်ဝင်တက်ရောက်ဆဲကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
2. Level - 6 Diploma in Business Management QCF Level 6 = (UK Final Year)
တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဝင်ရောက်ပြီးသူများ၊ မန်နေဂျာများ တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

WISE College မှ ABE ကျောင်းသား/သူများ ရရှိနိုင်မည့် အခြားအခွင့်အရေးများမှာ-

- + (၅) ဘာသာ နှင့် အထက် အင်္ဂလိပ်စာများကို သင်တန်းကြေး ၅၀% ကင်းလွတ်ခွင့်၊
- + IELTS English သင်တန်းကို သင်တန်းကြေး ၁၀၀% ကင်းလွတ်ခွင့်၊
- + WISE College နှင့် သမဝါယမ တက္ကသိုလ် တို့ ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်သော Business Management Diploma နှစ်ခုကို သင်တန်းကြေး ၁၀၀% ကင်းလွတ်ခွင့်၊
- + အခြေခံမရှိသူများအတွက် Management Foundation Course နှင့် ပုံမှန်ဖွင့်လှစ်လျက် ရှိသော Business Management Certificate သင်တန်းများကို သင်တန်းကြေး ၁၀၀% ကင်းလွတ်ခွင့်၊
- + ကျောင်းသား/သူများသည် သတ်မှတ်ထားသော ကျောင်းခေါ်ချိန်ကို ပြည့်မီမည် ဆိုပါက ဘာ သာရပ်တစ်ခုအတွက် သင်တန်းကြေးကို (၁) ကြိမ်သာ ပေးသွင်းရန် လိုအပ်ပြီး ၎င်းဘာသာရပ်ကို ထပ်မံတက်ရောက်လိုပါက သင်တန်း ကြေး တို့ ၁၀၀% ကင်းလွတ်ခွင့်၊

Shwe Gone Dine Campus: Room (1009 A/B) ဝေလွာ၊ ယုန်တောင်၊ ရွှေတိုင်းဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်းနံပါတ် ၀၉-၂၅၅၇၂၃၃၈၈၊ ၀၉-၄၂၁၁၅၄၈၆၂၊ ၀၁ ၅၅၆၁၈၃

Enroll Now!

San brotherhood

“စစ်ဆေးစစ်သစ် (အခမဲ့)”

Air-Con, ရေခဲသေတ္တာ၊ အဝတ်လျှော်စက်

ဗျားကို ဖြုတ် ဖြုတ် ဆေး ရောင်းဝယ် လဲလှယ် Servicing လုပ်ငန်း ဗျားကို အာမခံဖြင့် အိမ်စာရောက် ဝန်ဆောင်မှု ပေးနေပါသည်။

မိုးရာသီ အိမ်စာရောက်ပို့ တာထူးစေ့နှုန်း

အဝတ်လျှော်စက်	အဝတ်ခြောက်စက်	အဝတ်လျှော်စက်	အဝတ်ညှစ်စက်
190,000 Ks	220,000 Ks	140,000 Ks	75,000 Ks

(၃နှစ်အာမခံ) တပ်ဆင်ပြီးစေ့နှုန်း **1HP 255000 Ks**

ပီဝင်သေတ္တာများ
Copper Pipe (10) Ft. Frame, Drain Pipe, Transportation, Installation

“အနီးဆုံးဆိုင်ခွဲသိုက်သွယ်ရန်”

FMI City (လှိုင်သာယာ) 709373, 09-5084831, 682445 (Ext) 1421
ကျောင်းလမ်း (အလုံ) 01-704101, 09-5002738, 09-450023810
သမိုင်းလမ်းဆုံ (မရမ်းကုန်း) 681854, 706193, 09-73116475
ကျောက်မြောင်း (တာမွေ) 01-704649, 09-73066836, 09-73004800
Capital အနီး (ခေါင်) 09-5053114, 73251545, 01-708842
ရွှေတိုင်းမိပျိုအနီး (ဗဟန်း) 09-43083868, 01-703241
သုနန္ဒာလမ်းဆုံအနီး (မြောက်ဥတ္တလာ) 09-5190383, 09-73251535
ဟံသာဝတီ CNG အနီး (ကြည့်မြင်တိုင်) 01-703684, 09-43130068
Victoria အနီး နဝေး (လှိုင်သာယာ) 01-704467, 09-73217035
တောင်/မြောက်လမ်းဆုံအနီး (ထ/ရွှေ) 01-709114, 09-5019316

Happy Anniversary & New Year Celebration

2017

12 Dec 16 - 31 Jan 17

Tel. +95-9785088488, +95-95088488
Thiryadanar Wholesale Market Compound Building : G3, Room No. 46-52 သီရိဝိဇယာ လက်ကားဈေးဝယ် သုဗေဒလမ်း၊ အောင်မင်္ဂလာအဝေးမြေကားဝင်းအနီး၊ မြောက်ဥတ္တလာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

HOT DEAL PROMOTION SALE UP TO 40%



GRAND STYLE
YOUR PROJECT PARTNER

Lighthouse
every moment

GRAND

FOX

GrandStyleMM
www.grandstylemm.com

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်တော် ကိုထင်ကျော် | ၁၀ / မခန (နိုင်) ၀၀၃၀၅၇၂၆၊ နိုင်ငံတူး လက်မှတ် (မမှတ်မီ) ပျောက်ဆုံးသွား ပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။
ဖုန်းနံပါတ်-၀၉-၄၅၅၇၂၃၃၄

★ STAR ★

ဒုပုံပြုသစ် အလှူပိုင်၊
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း၊
ဆိပ်ကမ်းရှိမြေကွက်များ
ဝယ်လိုသည်။
Ph: 09-43088052,
09-73254389,
09-421067330

ကြော်ငြာ

တပ်မတော် (လေ) စက်မှုလက်မှုနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးစစ်သင်တန်း အင်ဂျင်နီယာ

တပ်မတော်(လေ)တွင် အောက်ဖော်ပြပါစက်မှုလက်မှုနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးစစ်သင်တန်း အင်ဂျင်နီယာ...

MSE Travel & Tours Special Promotion Price Dec 28 to Jan 1 Special Trip + Special Gift + Tour Grade Car + Motel Package...

စည်းစိမ်ပိမ်း 09-444450446, 09-250144709, 09-444887797 ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်း...

ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ၂၀၁၇ခုနှစ် (ပြေလ) တွင် သွားရောက် လိုသူများအတွက် အထူးရှင်းလင်းပွဲ... Asia Palaza Hotel (Ballroom)

ဖုလုနုပလ္လာစာနာဆိုင် "တာမွေ့ဆိုင်ခွဲ" မှ မိတ်ဖောင်းမိတ်သစ်များအား အစဉ်အမြဲ လက်ကမ်းကြိုဆက်...

"ပြန်ဟန်နိုင်ငံ၏ HUMAN RESOURCES, FINANCE & TOURISM နယ်ပယ်များအပေါ် သက်ရောက်မှုရှိသော အချက်များနှင့် သက်စပ်ပညာရေးနယ်ပယ်များအကြောင်းအရာများ"

HOME GALAXY Manufacturing UPVC Window & Door Interior Mall... PVC printing Sheet

ဦးရာလူ အမြန် ရောင်းမည် မြေအကျယ် ပေ (၄၀ x ၆၀)၊ (ဂရန်)၊ ရတနာလမ်း...

GW 0973226006 0973133528 0973077569 အိမ်ပြောင်းအိမ်ရွှေ့ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း...

ဒဂုံမြို့နယ် အထွတ်အမြတ် အိမ်အိမ်ရာများကို ရွေးကောင်းပေးပါမည်။ 09-6809893 09-5120620

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း တောင်ကြီးမြို့၊ သစ်တောရပ်ကွက်၊ သိရိမင်္ဂလာလမ်းနေ...

ကြေးမုံ

NEW MOTION Travels & Tours
 အနားယူ အပန်းဖြေခြင်းသည် အနာဂတ်အတွက် အင်အားဖြစ်စေပါသည်။
 ခန္ဓာလျားသစ်လွင် ခရီးစဉ်

★ တောင်ကြီးခရီးစဉ် Dec;23,24,28 ★ အလောင်းတော်ကသပခရီးစဉ် Dec;28
 ★ ပုဂံ ခရီးစဉ် Dec;23,24,28 ★ မြဝတီ - မဲဆောက်ခရီးစဉ် Dec;23,28
 ★ မန္တလေး ခရီးစဉ် Dec;23,28 ★ ကလေး - လှိုင်ကော်ခရီးစဉ် Dec;23,28

★ ထားဝယ် - ကန်ရန်ပုဂံခရီးစဉ် Dec;25

အမှတ်-16၊ ကျွန်းတောင်လမ်း၊ စမ်းချောင်း၊ Ph ; 09 4925 2911 , 09 4925 2922 , 09 731 48922 , 527 922 , 538 811

ဇော်ရဲခိုင် Ph : 09 4210 89338, 09 420 125216
 မိမိအရောက်လက်မှတ်ပို့ / အဖွဲ့လိုက် စီမံခန့်ခွဲမှု၊ အသွယ်ပို့ပေးပါသည်။
 မြဝတီ/၂၂၁အိမ်၊ မဲဆောက်၊ သားခဲ၊ (၄)ရက်(အင်္ဂါစီ)၊ ၇၅၀၀၀/- (Dec 23)
 ထားဝယ်ရင်တိုက်ရုံ၊ မောင်းကန်၊ ကျွန်းတောင်လမ်း၊ (၆)ရက်(အင်္ဂါစီ)၊ ၅၀၀၀၀/- (Dec 23)
 ကျောက်ဆည်၊ ကျောက်စိမ်း၊ မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ မြင်းမူလွင် (၄)ရက် ၄၀၀၀၀/- (Dec 30)

GOLDEN CITY
 * ချောင်းသာ(စား/တည်း/ငြိမ်း) ၃၀၀၀၀/-၊ ၅၀၀၀၀/- DEC-23/30
 * တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတလဲ၊ * မန္တလေး၊ မြင်းမူလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ
09-450765726, 09-454466958

ဂုဏ်နာမီး ဗုဒ္ဓဂယာနှင့် သီရိလင်္ကာဘုရားဖူးအဖွဲ့
 သံဝေဓနီယ(၄)ဌာန၊ အဝီဇော်တ(၄)ဌာန၊ နယူးဒေလီ၊ အာဂရာ(တပ်ချီမဟာ) + နီပေါလ် ဟိုတယ်(၂)ည

(၁၄)ည (၁၅)ရက်ခရီးစဉ် 24 Dec / 2 Feb / 21 Mar / 8 Apr

(၇)ည (၈)ရက်ခရီးစဉ် သံဝေဓနီယ(၄)ဌာန၊ သတ္တဌာန(၇)ဌာန + နီပေါလ် 3* & 4* ဟိုတယ်တည်း၊ ဘီစားအောက်(ငြိမ်း) 11 Apr

ဝန်ဆောင်မှုများ - (မြန်မာဘုန်းကြီးကျောင်းတည်း)ခရီးစဉ်တစ်လျှောက်လုံးမြန်မာဘုန်းကြီးကျောင်းများတွင်တည်းခို၍ အာဂရာနှင့် နယူးဒေလီတွင် ဟိုတယ်၌ တည်းခိုရပါမည်။ နံနက်စာ၊ နေ့လည်စာ၊ ညစာများကို မြန်မာဘုန်းကြီးကျောင်းများတွင်သုံးဆောင်ပါမည်။ တည်းခိုရာတွင် အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးခွဲ၍ သီးသန့်တည်းခိုရပါမည်။

အမှတ်(၁၁၉/၁၂)၊ ပထမထပ်၊ လသာလမ်း၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
 Tel : 09-5069882, 73029315, 01-377351, 377352, 246239
 ရန်ကင်းရုံးခွဲ - Tel : 01-227925, 2300302, 09-257781722
 မန္တလေးရုံးခွဲ - Tel : 09-5068857, 2019207, 444026228

မြင်းမူလွင်ရုံးခွဲ - Tel : 085-28162, 09-772337759, 778293629, 787534591, 442044951, 2044951
 E-mail : tour.easygotravel@gmail.com
 E-mail : easygotravel.lmd@gmail.com
 E-mail : easygotravel.mdl@gmail.com

2nd Anniversary Sales Promotion (20-Dec. 2016 to 20-Feb. 2017)

SANGETSU No.1 Interior Decoration & Housing Materials in Japan

kikusui Paints & Coating Materials for Interior & Exterior 100% made in Japan

Home Studio **La Trendy Casa** by **Trendy Myanmar Co., Ltd.**

No.7, Mingalar Lane, Bauktaw, Yankin Township, Yankin P.O 11801, Yangon, Myanmar.
 Office Tel: +951-400221 Mobile: 09 - 260911992, 09 - 5414522 Email: cts@trendymyanmar.co

မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးစွမ်းဖြင့် ဆံပင်သန့်စွမ်းခြင်းအာနိသင်ကို ထိရောက်စွာ ရရှိစေရန် ကျား၊ မ နေ့စဉ်လိမ်း အထူးဆံပင်သန့်ခေါင်းလိမ်းဆီ

ဂုဏ်မြင့်သူ ဆံပင်သန့်၊ ဆံပင်ပေါက်ဆေး

- ဆံပင်ပျော့ပျောင်း၍ ဗောက်ကင်းရှင်းခြင်း
- ဆံပင်မည်းနက်တောက်ပြောင်စေခြင်း
- ဆံပင်ပါး၍ ကျွတ်ခြင်းအတွက် သန့်စွမ်းသော ဆံပင်အသစ်များ ပြန်ပေါက်စေခြင်း

တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR-012368 (0916) | ထုတ်လုပ်ခွင့်လိုင်စင်အမှတ် ၈/၂၀၁၄ တဆဆလ(၂၆၂၃) | ကြော်ငြာခွင့်ပြုချက်အမှတ် ၈၁/၀၃၁၆

နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်ရန် အဆင့်မြင့် Condo နှင့် လုံးချင်းအိမ်များ တူးလိုပါ သဖြင့်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်အပ်နှံနိုင်ပါသည်။
09 420139326 , 09-402726983

ခက်သွဲ့ဆီအရောင်းဆိုင်များရောင်းမည်။
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မြိတ္ထီလာမြို့၊ ဒေသမ.၂၂ ဧက)နှင့်စဉ်ကိုင်မြို့၊ (ဒေသမ.၅၈က)တို့တွင် တရားဝင်လိုင်စင်ဖြင့်လက်ရှိဖြင့်လှစ်ရောင်းချ လျှက် ရှိသော ခက်သွဲ့ဆီအရောင်းဆိုင်(၂)ဆိုင်အား ရောင်းရန် ရှိပါသည်။
 ဖုန်း - ၀၉- ၅၁၀၇၀၅၈ ၀၉- ၇၉၇၅၂၄၆၃၆
 ၀၉-၂၆၃၆၂၁၅၀၄ ၀၉- ၇၈၈၉၀၆၅၆၀

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်
 ရန်ကင်း-ပဲခူးလမ်းမကြီးအနီး
 ကိုရီးယား မက်ရုံဆေး
 ပေ (၄၀x၆၀) ပေ (၄၀x၁၀၀)
 ဆေးနှုန်း (၃၀ ၆၀ ၈၀) သိန်း(ညှိနှိုင်း)
 ၀၉ ၄၂၂၄၆၄၇၉၆ ၀၉ ၇၉၇၅၅၈၇၉၁

စက်မှုရုံငှားမည်။
လမ်းမတန်းမိုင်(၂)၊ တောင်ဒဂုံ။
09-795568491, 09-791938065

ကြိုတင်လက်မှတ် ရောင်းပြီ။

ဝမ်းပျော့ဝမ်းနေမှစ၍

ရန်ကင်း - ရေစောင်း၊ မင်္ဂလာဒုံ (ဘုန်းကြီးလမ်း)၊ မင်္ဂလာဒုံမုန်းဖွင့် (လှည်းတန်းစံရိပ်ခြံ)၊ မင်္ဂလာဒုံဇရာ (လှိုင်သာယာ)၊ JCGV (Junction Square)၊ JCGV (Junction Mawtin) - နဝဒေ၊ မဟာမြိုင် (အင်းစိန်)၊ ရွှေဗဟိုရံ (တာမွေ)၊ မြေထဲမှာ (သာကေတ)၊ တန်သာယာ (မြောက်ဥတ္တလာ)၊ မြတ်သာ (သန်လျင်)၊ မန္တလေး - မင်္ဂလာဒုံ၊ မုန်း၊ JCGV၊ မြို့ရက်စရာ

ခွဲရိန်သတ်ပြု
 ၁၀၀၀
 ၁၂၅၀
 ၃၅၀၀
 ၆၅၀၀
 ၉၅၀၀

အဆင့်မြင့်ရုပ်ရှင်ရုံများတွင်တပြိုင်နက်ပြသပါ။

ကြေးမုံ

“ရက်မြတ်မင်္ဂလာဆူတောင်းလွှာ”

Win & San Diamonds and Fine Jewelry၏ Managing Director သီဟသူဓမ္မသီရိ ဒေါ်စန်းစန်း (၁၅.၁၂.၁၆)တွင် ကျရောက်သော မွေးနေ့မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါး ကျန်းမာချမ်းသာအဆင်းလှ၍ ကျက်သရေမင်္ဂလာ အပေါင်းနှင့်ပြည့်စုံကာ အလှူရေစက်လက်နှင့်မကွာ လှူဒါန်းနိုင်ပြီး သာယာ ချမ်းမြေ့သော ဘဝဓရီးလမ်းကို ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ လျှောက်လှမ်းကာ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဆတက်ထမ်းပိုးတိုး၍ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေရန် ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။

ချစ်တပည့်ဝန်ထမ်းများ

- Win & San Diamonds and Fine Jewelry (Showroom)
Win & San Diamonds and Fine Jewelry (Factory)
Win & San Diamonds and Fine Jewelry (Junction Mawtin)

GOLDEN STAR ကျိုက်ထီးရိုး(နေ့စဉ်) ချောင်းသာ (နေ့စဉ်) ငွေဆောင် (နေ့စဉ်) Ph: 209200, 544383, 430480

Asia Top မှ ကျိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ(နေ့စဉ်) ... Dec 16, 23, 28, 30 ... 09 43164118, 09 421099574, 09 8635520

မာတင် Fri ညစဉ် Sun ည ဖြစ်ရောင် Dec 23, 28, 30 ခရစ္စမတ် New Year ... 09 77459075, 09 782868099, 09 456619338

ဦးအောင်ဝင်း (ရွှေတံဆိပ်ဆုရှင်-လန်ဒန်) LCCI Level I+II & III စာရင်းကိုင် သင်တန်းများ ခုံနံပါတ်ယူထားနိုင်ပြီ။ Dec - 17 (Sat) စပယ်။

ချစ်စိုင်းသဏ္ဍာ ကျိုက်ထီးရိုး 30000 ချောင်းသာ 35000 Guest House, Air-Con, Package 09444885693, 09444885694

LCCI (၂၅)နှစ်ကျော်အတွေ့အကြုံကြောင့် သင်ကြားမှုပြီးပြည့်စုံစေသည်။ အမှတ်(၂၅၀)၊ တထမ်း ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(အထက်ဘလောက်)။ ၀၉-၀၉-၇၇၆၃၄၉၉၀၅, ၉၇၈၅၇၈၃၂၅, ၀၁-၃၇၁၇၄၁, ၂၄၀၈၂၄

London Pearson LCCI (UK) မှ အသိအမှတ်ပြုထူးချွန်သင်တန်းကျောင်း၊ ဒေါ်သုစာဝင်း LCCI Approved Centre June-2017 Series တန်းခွဲသစ် ကျောင်းအပ်လက်ခံပြီ။ (20.12.2016) အတွင်းအပ်နှံသူများ Discount 10% ခုံနံပါတ် ကြိုယူနိုင်ပြီ။ Ph: 09-5029621, 09-5402724, 01-373030

TOKYO BBQ DINING MANPUKU စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ် Promotion အစီအစဉ်များကို တစ်လတစ်ခါ မထပ်အောင် စီစဉ်ပေးလျက်ရှိပါသည်။ ဂျပန်စားဖိုမှူးကြီး MR. Naoki Watanabe ကိုယ်တိုင် ချက်ပြုတ်စီမံသော ဂျပန်အသားကင်ဆိုင် No. (30), Sagawar Street, Dagon Township, Yangon. TEL: 09-970137546, 09-8300426, 09-5046736

၂၀၁၇ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲဖြေဆိုမည့် စာသင်သားတိုင်းအတွက် EXAM SPECIAL Set (A),(B),(C),(D) ကိုယ်စားလှယ်များ မှာကြားနိုင်ပြီ။ နမူနာ ဝံ့ပြမေးခွန်းနှင့်အဖြေ(၄) ခုံ မြန်မာ့စာပေတိုက် အမှတ်(၁၆၇/၁၇၃)၊ အသုံး၊ ဆိပ်ကမ်းသာကိုင်ပွဲနှင့် ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတား၊ ဂရုတိုက်၊ ရန်ကင်း၊ လမ်း - ၀၁ ၂၅၆၆ ၂၀၊ ထုတ်ဝေ ၂၅၆၆ ၂၀



MYANMAR BIGGEST PROPERTY EXPO (4TH TIME) 16TH TO 18TH DECEMBER ကျင်သိန်းပေါင်း (၂၀၀) မှ (၅၀၀) အထိ သက်သာမည့် အထူးအခွင့် အရေး EAST RACE COURSE CONDOMINIUM, TRANQUIL LIVING, TRANSCENDENT LIFESTYLE, Tranquil And Beautiful, Own Your Future Suite TODAY, THE HEART OF DOWNTOWN, THE BEST SELLING PROPERTY, LUXURIOUS ONE, KBZ TOWER

Visit Our Booth: 9AM ~ 5PM @Tatmadaw Hall, U Wisara Road, Yangon, Myanmar. 09 9771 22202, 09 9771 22203 www.nainggroupcapital.com marketing@nainggroupcapital.com

Ocean
SUPERCENTER

SUPER SAVER

တန်ဖိုးမြင့်တန်ဖိုး

16th Dec - 5th Jan

BEST VALUE PRODUCTS AND MORE...

New Year New You!

Men T-Shirt L/S Size - M/L Ks 5,000 4,000	Men T-Shirt S/S Size - M/L Ks 5,500 4,500	Men Polo Shirt S/S Ks 8,500 7,500	Men T-Shirt L/S (Solid) Ks 11,800 11,000	Men T-Shirt S/S Size-M/L Ks 4,900 4,000	Men T-Shirt L/S (Stripe) Ks 15,900 15,000
Men Color Pants Ks 21,000 20,000	Men Casual Shoes Ks 8,800 8,000	Men Slip On Shoes Ks 13,500 11,700	Men Color Pants Ks 21,000 20,000	Men Slip On Shoes Ks 13,500 11,700	Men Slip On Shoes Ks 13,500 11,700
Men Denim Pants Ks 14,900 14,000	Men Color Pants Ks 15,900 14,000	Luggage Size - 24 Ks 35,000 35,000	Men Denim Pants Ks 14,900 14,000	Men Color Pants Ks 15,900 14,000	Luggage Size - 24 Ks 35,000 35,000

ACTIVE Women Blouse S/S Ks 13,900 13,500	ACTIVE Women Blouse Q/S Ks 12,500 11,000	SARANAE Women Blouse L/S Ks 8,200 7,500	ACTIVE Women Blouse Q/S Ks 14,500 13,500	BE-IN Women Blouse Q/S Ks 11,600 10,500	BE-IN Women Denim Pants Ks 11,600 10,500
THAILAND Women Skirt Ks 8,900 8,200	KULLASTR Underwear All Items 20% Off	THAILAND Women Skirt Ks 8,900 8,200	BE-IN Women Denim Pants Ks 11,000 10,500	APRIL Women Pants Ks 9,900 9,500	APRIL Women Pants Ks 9,900 9,500
MASANDAR Fabric 3.5Y Ks 17,500 17,000	THIN PRO MAD Fabric 2Y Ks 6,500 5,500	MASANDAR Fabric 3.5Y Ks 17,500 17,000	FLEXIBLE Sing Bag All Items BUY 1, GET Shopping Bag, Calendar & Keychain	ESSENCE Sing Bag All Items 12% Off	ESSENCE Sing Bag All Items 12% Off

CHILD Night Set (Boy & Girl) Ks 5,500 5,000	CHILD Short Set Boy Ks 3,500 3,000	DISNEY Shoes S/S Ks.10,000	LONG TOWN Shoes Girl Ks.8,000	DISNEY T-Shirt Girl S/S Ks.7,000	LONG TOWN Shoes Girl Ks.8,000
CHILD T-Shirt Boy Ks 4,500 3,000	CHILD T-Shirt Boy Ks 3,500 3,000	BARBIE T-Shirt Girl S/S Ks.5,500	LONG TOWN Shoes Girl Ks.8,000	CHILD T-Shirt Boy Ks 3,500 2,500	LONG TOWN Shoes Girl Ks.8,000
CHILD T-Shirt Boy Ks 4,500 4,000	CHILD Dress Girl Ks 4,200 4,000	DREAM T-Shirt Boy S/S Ks.6,000	MARVEL T-Shirt Boy S/S Ks.5,500	CHILD T-Shirt Boy Ks 4,500 4,000	MARVEL T-Shirt Boy S/S Ks.5,500

ဈေးနှုန်းအပြောင်းအလဲရှိနိုင်ပါသည်။
Prices may change without prior notice. While Stocks Last!

BEST VALUE BEST PRODUCTS AND MORE...
ပစ္စည်းလည်းပုံနှင့် ဈေးလည်းတန် ...

ကြော်ငြာ

ထိမ်းမြားမင်္ဂလာကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ကျောက်ကုန်းလမ်းနေ ဦးသန်းထွန်း-ဒေါ်သန်းသန်းထွန်း(ကိုသန်းထွန်း ဂျပန်ကားပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေး) တို့၏ တစ်ဦးသောသား၊ Dr ခင်ရတနာထွန်း၏အစ်ကို

ဒေါက်တာထူးထူးအောင်

M.B.,B.S(Ygn);MBA(UTCC)

(ကိုသန်းထွန်း ဂျပန်ကားပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေး) နှင့်

ဘိုကလေးမြို့၊ မနောသုလမ်းနေ ဦးမောင်မောင်တာ-ဒေါ်ဌေးဌေးရီ(မနောမယိဒွီဆန်စက်+ရတနာသိဒွီဆန်စက်) တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသမီး ကိုကျော်ကိုကို-မဝင့်ဝါမောင်၊ ကိုရဲညီညီလင်း-မယုဇနမြင့် တို့၏ညီမ

ဒေါက်တာဖြူဝင့်သော်

M.B.,B.S(Ygn);MRCP(Part1)

လက်ထောက်ဆရာဝန်(ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး)

တို့၏ ၆-၁၂-၂၀၁၆ရက်တွင် ရန်ကုန်တိုင်း၊ အင်းလျားကန်ဖျားကျောင်းတိုက်၌ မင်္ဂလာမင်္ဂလာတင် လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော (မြောင်းမြခရိုင်ဒုတိယကျေးရွာ) ဒေါ်ဌေးဌေးအားလည်းကောင်း၊ ၆-၁၂-၂၀၁၆ရက်(အင်္ဂါနေ့)အင်းလျားကန်ဖျားကျောင်းတိုက်၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာဦး ဆွမ်းကျွေးအခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊ ၁၁-၁၂-၂၀၁၆ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ NOVOTEL YANGON MAX HOTEL(Pyay Conference Room)၌ ကျင်းပပြုလုပ်သည့် ထိမ်းမြားမင်္ဂလာအခမ်းအနားတွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကိုးဆင်မြန်းပေးပါသော အထွေထွေရောဂါကုသမားတော်ကြီး ဒေါက်တာဦးကြည်စိုးနှင့် ဇနီးဒေါ်သီတာအေးအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဦးအေးမြင့်မောင် ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ ဒုတိယ(ငြိမ်း)နှင့်ဇနီး ဒေါ်မေသက်ထွန်းအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပွဲသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့် ပေးပါသော ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမျှအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးကျော်စိုးဦး၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေး စောင်းတီးခတ်ပေးပါသော ဒေါ်ခေမာသီ၊ မင်္ဂလာပန်းခြင်းကိုင် မလွန်လင်းရတီ၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲ Dr နန်းနေနွယ်ဖုန်းမြင့်၊ မင်္ဂလာပန်းကုံးဖန်းကိုင် Dr ဖြူမင်းသက်၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ဖန်းကိုင် Dr ခင်ရတနာထွန်း၊ မင်္ဂလာသတိသားအရံDr မောင်မောင်မျိုးဆက် နှင့် Dr တိန်းသူ၊ မင်္ဂလာသတိသမီးအရံ Dr မိုးပွင့်ဖြူဝင်းနှင့် Dr သက်မေနှင့်ဦး၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံနှင့် လက်ဝတ်ရတနာများ ဆင်မြန်းပေးပါသော သီတာဂူ သစ်ခွဲမြဲ၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံနှင့် လက်ဝတ်ရတနာ အငှား/အရောင်း ဆိုင်အားလည်းကောင်း၊ မိတ်ကပ်၊ ဆံပင်နှင့် အလှဖန်တီးပေးပါသော မေဦးမိတ်ကပ်နှင့် မင်္ဂလာဝတ်စုံအဖွဲ့၊ ပန်းအလှပြင် His & Hers Birdal Botique & Wedding Planning Serviceအားလည်းကောင်း၊ ဓာတ်ပုံနှင့် Videoရိုက်ကူးပေးပါသော Ye Htut Photography နှင့် Naing Lin Visual Artsအဖွဲ့သားများအားလည်းကောင်း၊ NOVOTEL YANGON MAX HOTELဝန်ထမ်းများ၊ ၁၂-၁၂-၂၀၁၆ရက် Western Park Royal (Kandawgyi)၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာညစာစားပွဲသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေသူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ အခမ်းအနားအဖြစ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးဇော်ဇော်အောင် နှင့် Dr နန်းနေနွယ်ဖုန်းမြင့် အားလည်းကောင်း၊ ၁၄-၁၂-၂၀၁၆ ဘိုကလေးမြို့၊ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာစည်ခံပွဲနှင့် ညနေပိုင်း ရတနာသိဒွီဆန်စက်ဝင်း၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာညစာစားပွဲသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဖိတ်စာရိုက်နှိပ်ပေးပါသော Dagonပုံနှိပ်တိုက်အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားအစီအစဉ်များ အစစအရာရာ အဆင်ပြေချောမွေ့အောင် ပိုင်းဝန်းကူညီပေးခဲ့ကြသော နှစ်ဖက်သောဆွေမျိုးများ၊ သူငယ်ချင်းများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံး အား လှိုက်လှဲစွာ ကျေးဇူးပကာရအထူးတင်ရှိပါသည်။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် ဒေါက်တာထူးထူးအောင်-ဒေါက်တာဖြူဝင့်သော်

အထက(၁)တောင်ငူ မြတ်ဆရာပူဇော်မည်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူမြို့၊ အမှတ်(၁)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ ကျောင်းသား/ ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ (၂၄)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် နဝမအကြိမ်မြောက် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်း နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနားကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၅ ရက်၊ နံနက် ၉ နာရီတွင် အထက(၁) နတ်သျှင်နောင်ခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ အပူဇော်ခံ ဆရာကြီး/ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများသည် ဖိတ်ကြားစာ ရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ ပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြပါရန်နှင့် အလှူငွေများလှူဒါန်းခြင်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လှူဒါန်းလိုပါက ဒေါ်ခင်စန်းယု ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၅၅၅၅၅၊ ဦးအေးကျော် ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၅၃၃၄၇၊ ဦးဇော်ဝင်းထွန်း ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၅၄၃၈၈၊ ဦးတင်ဝင်း ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၂၇၈၈၉၊ ဦးထွန်းသူရိန် ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၅၃၂၂၊ ဦးမောင်မြ ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၅၀၇၇၊ ဒေါ်ခင်ဌေး ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၅၅၃၉၊ ဒေါ်မော်မော်ဝင်း ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၅၅၀၀၄၇၊ ဦးတင်မောင်မောင်(ရန်ကုန်) ဖုန်း-၀၉-၅၃၄၈၃၀၁၊ ဒေါ်သန်းသန်းဌေး CB Bank (ရန်ကုန်) ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၈၉၈၁၃ တို့ထံသို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ကား မျိုးစုံ (Alphard/Crown/MarkII/ဆန်တော့/ Hiace/သုတေသန/5/7/9/13/15/17/19/20/22/25/28/30/32/35/38/40/42/45/48/50/52/55/58/60/62/65/68/70/72/75/78/80/82/85/88/90/92/95/98/100) များကို ခမ့်စမ်းအမျိုးမျိုးအတွက် ယာဉ်ငှားရမ်းကုန်သင်္ဘောအသေးစေ့နည်း ချိတ်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ Ph: 09795549249, 095418126

Jishugakkan Yangon Japanese Center (JYJC) Jishugakkan Bago Japanese Center (JBJC) December Promotion 2017 July တန်းအတွက် ကျောင်းလျှောက်မည်သူများ December 31 ရက်အတွင်း လာရောက်အပ်နှံပါက Entrance Fee 500,000 Ks မှ 300,000 Ks သာ ပေးသွင်းရပါမည်။ Level အလိုက် Promotion N-4 (10လစာ) 609,000 Jp N-3, N-2 (8လစာ) 514,500 Jp Bago အထူး Promotion N-4 (8လစာ) 514,500 Jp JYJC (Yangon) 01-504268, 09-43139339 (ကမာရွတ်) JBIC (Bago) 09-767862682 (နန်းတော်ရာ-ပဲခူး)

မင်္ဂလာပါ အိမ်ပြောင်းအိမ်ရွှေ့ လုပ်ငန်း ဖြို့ထွင်း/နယ်ထွင်းအတွက် ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် Box ကားမျိုးစုံဖြင့် အလုပ်သားစီစဉ်ပေးသည်။ 09-450042704 09-250095116 09-420096296

icon fashion complex FASHION FAIR BIG SALE UP TO 50% off MEN'S AND LADIES' WEAR Date - 16.12.2016 to 18.12.2016 Venue - Capital Hypermarket (Daw Pone) Promotion Area Hot Line 09 770 800 070 www.facebook.com/iconfashioncomplex

"အိမ်ငှားနေမည့်အစား အဆင်သင့်အိမ်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်နိုင်မည့်အထူးအခွင့်အရေး" NAWADAY 4STOREY SHOP HOUSE SHWE KANN THARYAR TWO STOREY SHOP HOUSE SHWE KANN THARYAR LUXURY HOUSE SHWE KANN THARYAR SINGLE HOUSE SHWE KANN THARYAR TWO STOREY SHOP HOUSE နဝဒေးဥယျာဉ်အိမ်ရာနှင့် ရွှေကမ်းသာယာအိမ်ရာ (၁၀) နှစ်တိုက် အရစ်ကျငွေပေးချေနိုင်သည့် အခွင့်အရေး ဖုန်း-၆၅၀၅၅၅၆၆၆၁၁၊ ၆၅၁၄၄၄၆၆၅၅၅၅၊ ၀၉-၇၃၁၅၄၄၂၄၊ ၆၆၄၅၅၅၅ သို့ဆက်သွယ်ရုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

Notice under Myanmar Companies Act Section 208 (E) MYANMAR CORPORATE STRATEGIC ADVISORY CO., LTD. (Voluntarily Winding Up) Invitation to the Final Meeting The Final Meeting of "MYANMAR CORPORATE STRATEGIC ADVISORY CO., LTD." will be held on the following agenda:- Date : 30.1.2017 Time : 10:00 A.M. Place : TMI Associates Services Co., Ltd. #105, Prime Hill Business Square, No (60), Shwe Dagon Pagoda Road, Dagon Township, Yangon. Object : To submit and explain the liquidator's report and returns All Shareholders are invited to attend. Daw Kyi Nyein Chan Liquidator (Attorney at Law) TMI Associates Services Co., Ltd. #105, Prime Hill Business Square, No (60), Shwe Dagon Pagoda Road, Dagon Township, Yangon.

ကြော်ငြာ

ဦးအောင်အောင် LCCI Approved Level - I + II Centre
 10% Discount Level - I + II, III Sunday Only Class
 B.A Econ; MPA; ACCA Part(II); D.A(UK); Dip in Stats; DMac

ပိုင်း (D) TUE 08:00 - 08:00 pm WED 10.01.2017 Start	Level- III (A) (18.12.2016) A/C IAS (SUN 9:00 - 12:00) CMA (SUN 12:30 - 3:30) ABC (SUN 3:30 - 5:30)	Level- III (C) (16.1.2017) A/C IAS (TUE, WED 6:00-8:00 pm) CMA (THU, FRI, SAT 8:00-8:00pm) ABC (MON 6:00 - 8:00 pm)
ပိုင်း (A) SUN 09:00 - 12:00 am 18.12.2016 Start	ပိုင်း (E) SUN 09:00 - 12:00 am 15.01.2017 Start	Level- III (B) (2.1.2017) A/C IAS (TUE, WED 9:30-11:30) CMA (MON, TUE, WED 12:00 - 2:00) ABC (MON 9:30 - 11:30)
ပိုင်း (B) THU 09:30 - 11:30 am FRI 30.12.2016 Start	ပိုင်း (F) MON 07:00 - 08:30 am TUE, WED 24.01.2017 Start	
ပိုင်း (C) SUN 01:00 - 04:00 pm 01.01.2017 Start	ပိုင်း (G) SUN 12:30 - 04:00 pm 29.01.2017 Start	

မြန်မာတစ်ပြည်လုံး TOP TEN (အငွေမဆင့်) ဆောင်ခံရသူ (၂၀၁၅)

မြန်မာတစ်ပြည်လုံး TOP TEN (တတိယဆင့်) ဆောင်ခံရသူ (၂၀၁၆)

ALL D ဆောင်ခံရသူ မဟောကောသိုင်း

ဆောင်ခံရသူ မဟောကောသိုင်း **ALL D**

ဆောင်ခံရသူ မဟောကောသိုင်း **ALL D**

ဆောင်ခံရသူ မဟောကောသိုင်း **ALL D**

ဆောင်ခံရသူ မဟောကောသိုင်း **ALL D**

ဆောင်ခံရသူ မဟောကောသိုင်း **ALL D**

‘ရလဒ်’ ကောင်းစွာ ‘ကျောင်းကောင်း’ ရွေးပါ

အဆင့်မြင့် ဘောလုံး
 ပညာမဟာမုနိတက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ
 [ဧပြီ ၂၇ ကျောင်းသွား၊ ဧပြီ ၂၉ ကျောင်းသွား၊ ဘောလုံး ၈.၀၀ရမည်]

FORWARD အဆင့်မြင့် စာသင်ပိုင်း
 ၁၀ တန်း၊ ၉ တန်း၊ ၈ တန်း (ဘာသာစုံ)
 ၁၀ တန်း | ဥပဒေပညာဖြင့် (၉) ဝိယာကပိုင်း | အထူးသီးသန့် ရှိသည်။
 ၁၀ တန်း (မတ် ၁၅)၊ ၉ တန်း (ဧပြီ ၂၇)၊ ၈ တန်း (ဧပြီ ၂၉) ဝ.ပ.သည်။

ပိုင်း အမှတ် (၄၄)၊ ဝိယာကပညာစနစ်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊
 ဝန်း ၀၁ ၂၅၆၆၄၉၊ ၀၁ ၃၀၅ ၀၉၇

၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကျောင်းအပ် လက်ခံပါပြီ
 [ကြိုအပ်ခြင်းဖြင့် သေချာမှုကို ရယူပါ]

ကျောင်း (သို့) ဘောလုံး (သို့) စာသင်ပိုင်း ကြိုက်ရာ ရွေးချယ် အပ်နှံနိုင်သည်။

Hot Line: 01 249 649, 01 230 2009, 09 250 31 2020, 09 519 7726

CHRISTMAS CELEBRATIONS & END YEAR SALE up to 30% off Selected Items
 16th-18th Dec 2016 3 Days Only

Let's celebrate with all our exclusive brands in this festival!

Lucky Draw
 Win GRAND PRIZE Massimo Recliner Sofa
 Enjoy many other attractive prizes (First 50 Customers Only)

Dunlopillo **LORENZO** **SHERIDAN** **OSIM** **ASHLEY**
KETTLER **Tefal** **eko** **BREATHE**

Casabella One Stop Luxury Home Furnishing Centre
 No-22, Pyay Rd, 9mile, Mayangone Tsp, Yangon. 660 769 664 363

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း၊ ခြေဆီခံအောင်မြင်ထားသူများနှင့် မည်သည့်ဘွဲ့ရ မဆိုတက်ခရောက်နိုင်ပါသည်။

နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ အင်ဂျင်နီယာ ဒီပလိုမာ သင်တန်းများ တက်ရောက်နိုင်ပြီ

Diploma & Advanced Level (2,3,4,5) IT Diploma & Advanced

- Civil Engg;
- Electrical & Electronic Engg;
- Mechanical Engg;
- (1) Maintenance
- (2) Manufacturing
- Electrical Installation
- Plumbing
- Air-Con & Refrigeration
- IT System Support
- Software Developer

Dec; (21) မတိုင်မီ 20% Discount

မြေပုံဆွဲရေး၊ အင်ဂျင်နီယာ၊ အင်စတီကျပ်ရှင်း၊ အင်စတီကျပ်ရှင်း၊ အင်စတီကျပ်ရှင်း၊ အင်စတီကျပ်ရှင်း

Address - အမှတ် (၁၉) ဂါးမင်း၊ မြောက်ဧရာဝတီလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဝန်း ၀၁ ၂၅၆၆၄၉၊ ၀၉ ၅၉၇၅၅၅၅၅၅၊ ၀၉ ၅၉၇၅၅၅၅၅၅
 Ph: ၀၉ ၅၉၇၅၅၅၅၅၅၊ ၀၉ ၅၉၇၅၅၅၅၅၅

Myanmar TECH Institute

ပါဏး အစားထိုး ကြမ်းသင်း Since 1996

Special Promotion!

Buy Flooring → Get Box
 ၁ ဝန်း လက်ခံဆောင်

Grade A, B, C, D အစားထိုးပေးပါသည်။
 ဝန်ထမ်းအင်အား ၂၀၀ အပြင်အထိ ရှိပါသည်။
 လက်ကားဝယ်ယူလိုသူများအတွက် အထူးဝန်ထမ်း

Hotline: 09-79 700 70 70, 09-79 700 70 80

Rental (09 - 450428800)

DOZER - 16 တန်း
 BACK HOE - 20 တန်း နှင့် 35 တန်း } ဂျာနယ်ပြင်ပေးသည်။
 WHEEL LOADER - ZL 50C
 KOBELCO SK 200-8 - 700 L ခရောင်း
 VOLVO 290 BLC - 850 L ခရောင်း

ရောင်းမည် / ငှားမည်
 (၁၂*၄၀) လှေဆိုင်ခန်းနှစ်ထပ်
 ရွှေမြေပြင် ၄၀ ပေ နှစ်ခန်းတွဲ
 ငြောက်ကျေပျော်စရာအနီး
 09 5212751, 09 799709082

Young Chi Thit Lin Moving Service Co., Ltd

ရောင်းခြေညှိသစ် (ခေမီး)
အိမ်ပြောင်းအိမ်ရွှေ့ဝန်ဆောင်မှု ကုမ္ပဏီ
 (မြို့ရွာ / နယ်စား)

No.194, Myayamon Water Front Villa, Lay Doung Kan Road, 26 Qtr, South Dagon.
 yaungchithilmovingsservice@gmail.com
 09 450454771, 09 450454772, 09 450454773

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ် (တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ပန်းလှိုင်လမ်း၊
မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၆၄၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်-၈၀၈၅၆၆၊
မြေကွက်အမှတ်-၃၁၃၇၁၀၁ တွင်သော ပေ(၄၁x၆၀)အကျယ်ရှိ
ဝန်မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း
အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာချက်

အထက်ဖော်ပြပါ မြေနှင့်အဆောက်အအုံ အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အား ဝန်မြေအမည်ပေါက်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဦးဝင်းမောင်(၁၂/မတ်(နိုင်) ၀၄၁၅၆၇၂)မှ အရှုပ်အရှင်းများ ကင်းရှင်းပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ကမ်းလှမ်း ပြောဆိုချက်အရ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေများ ပေးချေ ပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့် ကျွန်ုပ်ထံ (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန် ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ပိုင်ဆိုင်မှုအကျိုးအခံ
ဒေါ်ခင်ကြည်မွန်(LLB)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၀၅၂)
 ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၀၄၁၄၁

Win & Pyone Real Estate Service
WIN & PYONE
 အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်လုပ်ငန်း
 အမှတ်(၇၉၆) တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ (၄၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၃၁၀၅၅၅၆၊ ၀၉-၇၃၁၀၄၉၁၊
 ၀၉-၇၉၈၅၃၃၃၅၊ ၀၉-၄၄၀၀၀၅၅၅၆၊ Email-winnainng796@gmail.com

Pre - Opening

GOLDEN VALLEY RESORT
 ကျောက်မောင်နမ ဘုရားဘေး (ချောင်းသာကမ်းခြေ)
 (Discount) Room Rate - 40000 Kyats.
 09-777230094, 09-5057029

အများသိစေရန်

ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ အမှတ် ၆၇/၆၇၊ ဆင်မင်းလမ်းနေ
 ဒေါ်မြင့်မြင့်ဆွေ(၁၂/အလန်(နိုင်)၀၂၅၅၀၁) ကိုင်ဆောင်သူ
 ပိုင်ဆိုင်သော အမှတ်-၆၇/၆၇၊ ၄-လွှာ/အေ၊ ပေ(၂၂*၅၀) အကျယ်
 ရှိတိုက်ခန်းကို ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ ငှက်လမ်း၊ အမှတ်(၁၇၈)
 ၈-လွှာနေ ဦးပန်းလှ/နမန(နိုင်)၁၀၆၃၇၈ ကိုင်ဆောင်သူမှ
 ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍
 ကန့်ကွက်လိုပါက (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
 ဦးပန်းလှ
 အမှတ်(၁၇၈)၊ ၈-လွှာ၊ ငှက်လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်



ကြည်လင်သောအမြင်အာရုံကို မျှဝေခြင်း Sharing a Brighter Vision #SharingAlinn

မျက်စိအမြင်အာရုံဆိုင်ရာ အာရုံအတွက် အရေးပါတဲ့ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုပါ။ မိမိမျက်စိအမြင်ကို ကာကွယ်နိုင်ဖို့ တတ်နိုင်သမျှ လုပ်ဆောင်ပါ။

မျက်စိဆရာဝန်နဲ့ ပူးပေါင်းပြသပါ



အသီးနှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်ပါသော ကျန်းမာရေးနှင့် ညီညွတ်သည့် အစားအာစာများကို ရွေးချယ်စားသုံးပါ



အသက်ကြီးသူများမှာ အတွင်းတိုင်းဖြစ်နှုန်းနိမ့်နည်းပါးပါသည်



ဆေးလိပ်နဲ့ ကွမ်းမာခြင်းတို့ပါ



ကွန်ပျူတာနှင့်ဖုန်း အသုံးပြုချိန်ကို ကန့်သတ်ပါ



အတွင်းတိုင်းကဲ့သို့ မျက်စိရောဂါအကြောင်းများကို သိရှိထားရန် လိုအပ်ပါသည်။

နေပူထဲထွက်လျှင် နေကာမျက်မှန်တပ်ပါ

သင့်မျက်စိပါဝါ တိကျမှန်ကန်မှုရှိပါစေ



အတွင်းတိုင်းသည် ကုသပျောက်ကင်းနိုင်ပြီး ၆-၁၂ မိနစ်ကြာ ကုသခြင်းဖြင့် ဖယ်ရှားနိုင်သည်



မျက်စိစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ သံတမန်အဖြစ် မိမိကိုယ်ကိုယ်ယူပြီး အသိပညာများကို သင့်မိသားစုနဲ့ သူငယ်ချင်းများကို မျှဝေလိုက်ပါ။

အတွင်းတိုင်းဆိုသည်မှာ မျက်စိအတွင်းပိုင်းတွင် မကြည်မလင်ဖြစ်ပြီး မျက်စိအမြင်ကို မှန်ဝါးစေခြင်းဖြစ်သည်



အတွင်းတိုင်းကုသနည်း လုပ်ငန်းစဉ်များမှာ ပြန့်ပွားနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ အချိန်တိုအတွင်း ပြန်လည်ကောင်းမွန်နိုင်သည်



ရောဂါလက္ခဏာများမှာ အမြင်မှန်ဝါးခြင်း၊ အလင်းကို မကြည့်နိုင်ခြင်း၊ အရောင်မှန်ဝါးခြင်းနှင့် အမြင်ပုံရိပ်များ မသံကွဲခြင်းတို့ ပါဝင်သည်



၂၀၁၅ နှင့် ၂၀၁၆ တွင် "ကြည်လင်သော အမြင်အာရုံကို မျှဝေခြင်း" အစီအစဉ်မှ မွန်ပြည်နယ်ရှိ မျက်စိအတွင်းတိုင်းရောဂါ အလေ့အကျင့် ၄၀၀ ကို ခွဲစိတ်ကုသပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ဤအစီအစဉ်သည် SCG ၏လှူဒါန်းမှုကြောင့်ဖြစ်ပြီး ကတိကဝတ်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်သည်။

ကြေးမုံ

ထုတ်လုပ်ခွင့်လိုင်စင်အမှတ် ၈/ ၂၀၁၄ တစ်ထပ်/တို(၅၄) တိုင်းရင်းသားစီမံကိန်းအဖွဲ့(သေချာ) - TMR 004815(0317) / (ဆေးယူ) TMR 000394(0317)



တက္ကသိုလ်နှင့် အိမ်ရာအောင်ဆိုးနေဝါးရောင်း ကျွမ်းကျင်ပုံ ဆေးကုစာကင်း

ကျွမ်းကျင်ပုံတိုင်းရင်းသားအား စည်ညီညွတ် ဖြည့်စွာ ရှာဖွေတိုက်ဖျက်တော်မူပေးခြင်း
လိုက်လံရှာဖွေခြင်း၊ ဖိတ်ခေါ်ခြင်း၊ သုံးစွဲသူ မိဘပြည်သူများနှင့် ရောင်းချသူများအား
အထူးသတိပေး ဝန်ကြမ်းအပ်ပါသည်။

မြန်မာတိုင်းရင်းသားဖက်ဝင်စစ်မှန်သော ပရိသေဒ်ပစ္စည်းများဖြင့် ဖော်စပ်ထားသောကြောင့် အံ့ဩလောက်အောင် အထူးပင် ဆေးစွမ်းထက်မြက်လှပါသည်။

နူးနူး၊ ခါးနူး၊ ကျီးပေါင်းရေဂါ၊ ဆုံကျင်ကိုက်ခဲအကြောဝေဒနာရှင်များနှင့် ချောင်းဆိုး၊ ရင်ကျပ်၊ မိုက်နာလျှင်စိမ်း
မူးဟောရင်တုန်း၊ လက်ကြောတက်လျှင် ၇၇၇ **၈၈၈၈၈၈** လေငန်းကာကွယ်လိမ်းဆေးရည်

စားသုံးမှုနည်း: လိမ်းဆေးရည်ကို ဝေဒနာပစ္စည်းများ ပေါင်းစပ်လျှင်ဖြင့်
အသုံးပြုပုံ: ရောဂါဝေဒနာများ တတ်သောပျောက်ကင်းစေပါသည်။ ဖွဲ့စည်းထားသောကြောင့် အသုံးပြုပုံပါသည်။

ပြန်လည်ရောင်းချသူ: ဆေးကုစာကင်း
အမျိုးမျိုး ဝေဒနာရှင်များ ရရှိနိုင်ပါသည်။
ရန်ကင်း
ပေးငွေအရက်အမျိုးမျိုးအားဖြင့်
အကျွမ်းကျင်ပုံတိုင်းရင်းသားအား အထူးသတိပေး ဝန်ကြမ်းအပ်ပါသည်။

ဦးသူရရှိန် စာရင်းကိုင်သင်တန်းများ

ACCA, AAT, LCCI, MYOB

သင်တန်း အားလုံး JAN 7 တွင်စမည်။ ကျောင်းအပ် လက်ခံပါပြီ။

No.(184-186), 2nd floor, 45th St, Botahtaung Tsp. 09-779922385, 09-779922386
No.(106-A), 1st floor, Sanchaung St, Sanchaung Tsp. 09-448005544, 01-705016

FORWARD (YON)
Travel & Tour Co., Ltd

ချောင်းသာ နေ့စဉ်

09 259259180
09 259259181
09 259259182

POST စုထူးဝင်ခွင့်သင်တန်း

နိုင်ငံခြားရေး နှင့် ဦးစီးဌာနရှိ ဝင်ခွင့်များ အသုံးပြုနိုင်ခြင်း

၁၇-၁၂-၂၀၁၆ ဖြစ်မည်။ ကုသပုဂ္ဂလိက

ကျောက်တံတားမြို့နယ် ၀၉၄၂၀၂၂၅၉၃၃၃/၁၆၅ (ပထမ) ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း

City College STEM School
Program Licensed From Carnegie Mellon Robotics Academy, RoboMatter, City College Yangon

Computer Science Robotics Entertainment Technology

One of the Best S.T.E.M Programs taught in over 1600 American Schools and 1000s of schools worldwide.

EVER UP HUMAN RESOURCES INSTITUTE

IQN International Qualifications Network

Single Subject Diploma in Human Resource Management

(SCQF Level 7) [4-Months]

Promotion: ပုံမှန်သင်တန်းကြေး ၃၀၀၀၀၀ ကျပ်
ဒီဇင်ဘာ (၂၀) ရက်နေ့စာအားကျောင်းအပ်ပါက ၃၅၀၀၀၀ ကျပ်
သင်တန်းကြေးကို (၂) ကြိမ်ခွဲသွင်းနိုင်ပါသည်။

Starting Date : 25-12-2016
Time : Sunday 9:00 am to 12:00 pm
Lecturer : U Nyi Nyi Maung (Principal of EVER UP)

ကုမ္ပဏီများအတွက် Management Training များကို သီးသန့်စီစဉ်ပေးပါသည်။

Room 402, MGW Tower, Bo Aung Kyaw Street, Botahtaung Tsp., Yangon, Tel : 01-256523, 09 444 777 901~903
Facebook : www.facebook.com/everup33.HRI, E-mail : info@everup33.com

အားသာချက်

- USA ရှိ ကျောင်းများတွင် အောင်မြင်စွာ သင်ကြားလျက်ရှိသော Carnegie Mellon Robotics Academy (USA) ၏ ကျားအဆင့် (၁) STEM Program များ သင်ကြားမည် ဖြစ်သည်။
- လက်တွေ့ Project များတွင် ကြံ့တော့ ရသော စိန်ခေါ်မှုများကို ကျောင်းသားကိုယ်တိုင် အဖြေရှာစေလျက် အသိပညာရရှိ တိုးတက်စေသော " Learning by Doing " သင်ကြားရေး နည်းစနစ်သည် ဤ Program များ၏ အနှစ်သာရ ဖြစ်သည်။

Skill Learned

- 21st Century College & Career Readiness
- Critical Thinking (ထိုးဖောက်စဉ်းစားနိုင်စွမ်း)
- Creativity (ဖန်တီးနိုင်စွမ်း)
- Problem Solving Skills (ဖြေရှင်းနိုင်စွမ်း)
- Team Work (စုပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်း)
- Programming / Engineering
- Time Management (အချိန်စီမံခန့်ခွဲနိုင်စွမ်း)

Dimond Condo, Tower A, 1st fl., Hledan, Pyay Road, Yangon. CityCollegeYangon 09 450 634 402/403/404

မူရင်းအဖွဲ့ရှာဖွေခြင်း အဖွဲ့ဝင် (K/41) ယနေ့ထွက်ပြီ

မူရင်း

ရူထောင်ဂျာနယ် ဖတ်ကြည့်ဖို့ Ph-01-397164, 01-9000017

မူးယစ်ရမ်းကားပြီးနေ့စဉ်အတွင်းမိခင်ကို စင်ရောက်စော်ကားလို့ သားဖြစ်သူကရိုက်သတ်လိုက်တဲ့ ဖြစ်ရပ် မှုရိုင်ပြည်နယ်ကိုပို့မယ်လက်နက်များ ကရင်ပြည်နယ်တွင်ဖမ်းမိ အခြေတမ်းထိုးကြိတ်ဆဲဆို နေတဲ့ ပဲခူးကားကို ရိုက်သတ်ထွက်ပြေးခဲ့ကြတဲ့ ရေလုပ်သားများရဲ့ပုပ်လယ်ပြင်ကလူသတ်မှု မင်း ကိုဆဲတာဆိုလို့ ခြေထောက်နဲ့ကန် လက်သီးနှံထိုးရာမှ ခေဆဲသားတို့ဖြစ်ရပ် ဆရာတော်(၃)ပါး ပျံလွန်တော်မူရတဲ့ယာဉ်တိုင်းမောက်မှု လူမှုရေးဖောက်ပြန်တယ်ဆိုပြီး စားမနဲ့ခုတ်သတ် သမီးရည်း စားခုတ်ထံမှ ဆိုင်ကယ် (၂)စီးနှင့်ရွှေထည်ပစ္စည်းများလုယက်သူ လူငယ်(၃)ဦးအား ဖမ်းဆီးရမိ မိန်း ကလေးငယ်နှစ်ဦးအား ပြည်တန်ဆာအဖြစ်ရောင်းချခဲ့သူများကို တစ်သက်တစ်ကျန်းနှင့်ထောင်ဒဏ်များ ချမှတ် ဝယ်စဉ်ကပြောဆိုဆက်ဆံခဲ့မှုများကို မကျေနပ်သောကြောင့် အခြေပြစ်သူအား တူဖြစ်သူက စားပြင်ခုတ်သတ်မှုဖြစ်ပွား စတုတ္ထတိုင်းများနှင့်အတူ စတုတ္ထတိုင်းစွဲစွဲပျံပျံ

DREAM ALUMINUM

Customer များရရှိမည့်အားသာချက်

- Euro System 45° ဒေါင့်ချိုးဖြစ်ခြင်းကြောင့် အဆောက်အဦး၏အလှကို ခေတ်မီသေသပ်စေခြင်း။
- Coating မှာ Original Italy ဆေးသားအသုံးပြုထား ဖြစ်ခြင်းကြောင့် သက်တမ်းကြာရှည်ခံပြီးဆေးရောင်ကွာမကျခြင်း။
- Brand Accessories များအသုံးပြုထားခြင်းကြောင့် ဖွင့်ပိတ်ရာတွင် လွယ်ကူတာရှည်အသုံးခံနိုင်ခြင်း။
- Slide/Casement Profile System အား အသံလုံ၊ လေလုံ၊ ရေလုံစေရန် တီထွင်ထားခြင်း။
- Slide System ပြေးလမ်းဘောင်နက်ခြင်းကြောင့် လုံခြုံမှုရှိခြင်း၊ ဘေးချော်မထွက်ခြင်း။

- Euro System Click type ဖြစ်ခြင်းကြောင့် Screw အရာများ ကင်းရှင်းခြင်း၊ အချိန်ကုန်သက်သာခြင်း။
- ထုတ်လုပ်တပ်ဆင်ရလွယ်ကူခြင်း၊ မြန်ဆန်ခြင်း၊ ချောမွေ့ခြင်း၊ လူအင်အား အသုံးပြုရန်မလိုခြင်း။
- လေးဖက်စလုံး Frame တစ်မျိုးတည်းသာ အသုံးပြုရခြင်းကြောင့် ခိုင်မာတောင့်တင်းပြီး အလေအလွင့် ထိန်းသိမ်းနိုင်ခြင်း။
- Dream Frame ချောင်း၊ Accessories နှင့် ခေတ်ပစ္စည်းများကို တစ်နေရာတည်း လက်လီလက်ကားရရှိနိုင်ခြင်း။
- ထုတ်လုပ်တပ်ဆင်မှုအတွက် ကုမ္ပဏီမှ Training ကူညီပေးခြင်း
- မြန်မာပြည်၏ အကောင်းဆုံး Euro System Deram Aluminium နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများအား ကိုယ်စားလှယ်ယူလိုသူများ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

Frame နှင့် Accessories များကို လက်လီလက်ကားနှင့် ကိုယ်စားလှယ်ယူလိုသူများ ဆက်သွယ်ရန် 09-263563664 09-977910201 01-8604394

အပြီးအစီးတပ်ဆင်မှုများအတွက် ဆက်သွယ်ရန် Dream Installation Group 09-260905818, 09-254048775, 09-252420717 အမှတ်(၂၂၃/၂၂၅)၊ ကျိုက္ကဆံလမ်းမကြီး၊ ကျောက်မြောင်းဈေးမှတ်တိုင်အနီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ 01-8604394, 09-263563664

နေ့စဉ်ကောင်းအောင် ကြိုးစားနေပါသည်။



အိုးမကွာ၊ အိမ်မကွာ
 ကိုယ့်မြို့၊ ကိုယ့်ဒေသမှာ
 အောင်မြင်ပြီး နေ့စဉ်ပုံမှန် ဝင်ငွေရတဲ့
 စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတစ်ခုတိုးချဲ့လုပ်ကိုင်ဖို့ စဉ်းစားနေပါသလား?
 နေရာလဲ ရှိတယ် ...
 ဝန်ထမ်းလဲ ရနိုင်တယ် ...
 ကိုယ်တိုင်လဲ စိတ်ဝင်စားပြီး ဦးဆောင်ကြီးကြပ်နိုင်မယ်ဆိုရင် ...

“မြန်မာထမင်းဆိုင်” ဖွင့်ပါ။

ပူးပေါင်းလက်တွဲပြီး လုပ်ဆောင်ရန် စိတ်ချော်ပါတယ်။

ရန်ကုန် မှလွဲ၍ ကျန်တိုင်း/ပြည်နယ်ဒေသများတွင် ဖွင့်လှစ်လိုပါသည်။



09-254026246, 09-977202178

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
 အမှတ်(၄၂/အ) ပဲခူးမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်၊ ဝမ်းသာလမ်း၊ အမှတ်(၁)၊ ဝမ်းသာလမ်းအနီး၊
 ဝမ်းသာလမ်းအနီး၊ ဝမ်းသာလမ်းအနီး၊ ဝမ်းသာလမ်းအနီး။

09-8576151, 09-977202180

တိုင်းဒေသကြီး
 ရန်ကင်း-မော်လမြိုင်အထူးပြေးကားလမ်းမကြီး၊ မိုင်တိုင်(၁၀၆/၅)အလယ်၊
 အေးရိပ်ငြိမ်ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တိုင်မြို့နယ်။

09-43158411, 01-524208

ပြည်လမ်းဆုံ
 အမှတ်(၆၁၇-အ) ၅-မိုင်ခွဲ၊ ကမ္ဘောဇလက်အောက်၊
 သုခကမ္ဘာဆေးရုံအဝင်လမ်း၊ မာလာဆောင်မှတ်တိုင်၊ ပြည်လမ်း။

09-254026593, 09-73006422

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
 Gandamar Wholesale (တောင်ဥက္ကလာဝေါက်တွင်းအနီး)
 ဝမ်းသာလမ်းအနီး၊ ဝမ်းသာလမ်းအနီး။

09-977202179, 09-776303406

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
 အမှတ်(၁၀) ရှမ်းစု၊ ပျဉ်းမဝင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လှော်ကားဝါတ်အားပေးစက်ရုံ
 မှတ်တိုင်အနီး၊ ပြည်လမ်း၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်။

09-978598106

ပြည်လမ်းဆုံ
 ရန်ကင်း-ရွှေပြည်သာ၊ အမှတ်(၄) လမ်းမကြီး၊ ဧ.လ.ရ (၆) အနီး၊
 ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်။

09-977202175

ထွန်းတင်
 အမှတ်(၁၂၃) ကော်လံ-မြန်မာ သစ်မွေးဝဏ္ဏသာသင်တန်းကျောင်း၊
 တန်တော်ကြီးဝတ်လမ်း၊ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးရပ်အနီး၊ ဟင်္သာတမြို့နယ်။

09-30285430, 09-977202176

Central Kitchen



Hot Line - 09-965159084, 09-5159084
www.khaingkaingkyawfoodcenter.com
[facebook@khaingkaingkyaw.traditionalfoods.myanmar](https://www.facebook.com/khaingkaingkyaw.traditionalfoods.myanmar)

တောင်ကြီးဒေသကောလိပ်

ပထမအကြိမ်အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့်စုံညီတွေ့ဆုံပွဲ

ရှမ်းပြည်နယ်၊ တောင်ကြီးဒေသကောလိပ်(၁၉၇၆-၈၁)ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသား ဟောင်းများ အားလုံး၏ ပထမအကြိမ်အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် စုံညီတွေ့ဆုံပွဲကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၉ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် တောင်ကြီး တက္ကသိုလ်၊ ဘွဲ့နှင့်သဘင်ခန်းမ၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော ဆရာ၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသား ဟောင်းများအားလုံး ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ တက်ရောက်ကြပါရန် ခင်မင်လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အဝေးရောက် ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများမှ အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းလိုပါက ကမ္ဘောဇဘဏ်ငွေစာရင်းအမှတ် ၀၀၁-၃၀၂-၉၉၉-၄၀၂-၁၂၄၀၃ သို့ ထည့်ဝင်လှူဒါန်း နိုင်ပြီး အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင် ပါသည်။

တောင်ကြီး ၀၉-၄၅၅၂၀၈၅၅၊ ၀၉-၇၈၅၀၀၁၂၀၀၊ ၀၉-၇၈၅၀၀၁၃၀၀၊ ၀၉-၇၈၅၀၀၁၄၀၀
ရန်ကုန် ကိုတင်အောင်ဝင်း၊ ၀၉-၅၁၈၁၀၅၇
မန္တလေး ကိုဝင်းထွန်း၊ ၀၉-၂၀၀၃၉၁၅

၁၉၇၃-၇၉ ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ်

ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၏ ဆရာပူဇော်ပွဲ

ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ် ၁၉၇၃-၇၉ ခုနှစ်၊ ဗိသုကာနှင့် အင်ဂျင်နီယာဘာသာ ရပ်ပေါင်းစုံ ကျောင်းသား/သူများ၏ ဆရာပူဇော်ပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းပြီးသည်ဖြစ်စေ ကျောင်းမပြီးသည်ဖြစ်စေ ၁၉၇၃ ခုနှစ်တွင် ကျောင်းအတွင်းခွဲသူများ၊ ၇၃-၇၉ Batch နှင့် အတန်းတက်ခွဲသူများနှင့် မည်သည့်ခုနှစ်တွင် ကျောင်းဝင်ခဲ့သည်ဖြစ်စေ ၁၉၇၉ ခုနှစ်တွင် ကျောင်းအတွင်းခွဲသူ သူငယ်ချင်းများအားလုံးတက်ရောက်ပါရန် ခင်မင်စွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

Table with 4 columns: Event Name, Date, Location, and Contact Info. Includes details for Civil, Mechanical, and other departments.

ရွှေမုဒြာမဟာစေတီတော်မြတ်ကြီး

ဂေါပကအဖွဲ့၊ ပုသိမ်မြို့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ စရောင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊ ရွှေမုဒြာမဟာစေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ဦးမောင်ကြီး အာရုံခံတန်ဆောင်းတွင် သီတင်းသုံးတော်မူသော ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး (၃)ဆူ၊ စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ အရံစေတီတော်(၁၆)ဆူ၊ ပြာသာဒ်စေတီ(၁၆)ဆူနှင့် တစ်ဝူစေတီတော်(၉)ဆူတို့အား ရွှေသင်္ကန်းတော်များ ပြန်လည်ကပ်လှူပူဇော်မည် ဖြစ်ပါသည်။
ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူရာတွင် (၂ပေ x ၂ပေ) ပတ်လည်ရွှေဆိုင်(ရာဆိုင်) ပေါင်း(၃၀၀၀) ခန့်ဝယ်ယူလိုပါသည်။
(က) ရွှေဆိုင်ရွှေခွန်း တင်ဒါတင်သွင်းရန်၊
(ခ) ရွှေချလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန် တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
တင်ဒါသွင်းလိုသူများသည် တင်ဒါပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်တစ်စုံလျှင် (၁၀၀၀၀)ခွန်းဖြင့် ဂေါပကရုံးငွေစာရင်းဌာနတွင် ၂၈-၁၂-၂၀၁၆ ရက်မှ ၃၁-၁၂-၂၀၁၆ ရက်အထိ နှိပ်ခွဲအတွင်း ရောင်းချမည်ဖြစ်ပြီး ၁-၁-၂၀၁၇ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။ တင်ဒါပွဲကို ယင်းနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဂေါပကအဖွဲ့ရုံး၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ (နမူနာရွှေဆိုင်များယူဆောင်လာပါရန်)
၂။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဂေါပကအဖွဲ့ရုံးတွင် နှိပ်ခွဲအတွင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
ဂေါပကအဖွဲ့
ရွှေမုဒြာမဟာစေတီတော်မြတ်ကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊
ဖုန်း-၀၄၂-၂၄၂၇၇၊ ၀၄၂-၂၂၂၉၈

ရွှေမုဒြာမဟာစေတီတော်မြတ်ကြီး

ဂေါပကအဖွဲ့၊ ပုသိမ်မြို့

ရွှေမှိုက်လေလံကြော်ငြာ
၁။ စရောင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊ ရွှေမုဒြာမဟာစေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ဦးမောင်ကြီး အာရုံခံတန်ဆောင်းတွင် သီတင်းသုံးတော်မူသော ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး(၃) ဆူ၊ စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ အရံစေတီတော်(၁၆)ဆူ၊ ပြာသာဒ်စေတီ(၁၆)ဆူနှင့် တစ်ဝူစေတီတော်(၉)ဆူတို့အား ရွှေသင်္ကန်းတော်များ ပြန်လည်ကပ်လှူမည်ဖြစ်ပါသည်။ လက်ရှိ ကပ်လှူထားသော ရွှေဟောင်းများကို ဈေးမြှင့်စနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။
၂။ ရွှေမှိုက်လေလံဆွဲဝယ်ယူလိုသူများသည် လေလံပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်တစ်စုံလျှင် (၁၀၀၀၀) ခွန်းဖြင့် ဂေါပကရုံး ငွေစာရင်းဌာနတွင် ၂၈-၁၂-၂၀၁၆ ရက်မှ ၃၀-၁၂-၂၀၁၆ ရက်အထိ ရောင်းချမည်ဖြစ်ပြီး ၃၁-၁၂-၂၀၁၆ ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉ နာရီနောက်ဆုံး ထား၍ တင်သွင်းရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။ လေလံပွဲကို ယင်းနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဂေါပကအဖွဲ့ရုံး၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။
၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဂေါပကအဖွဲ့ရုံးတွင် နှိပ်ခွဲအတွင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
ဂေါပကအဖွဲ့
ရွှေမုဒြာမဟာစေတီတော်မြတ်ကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊
ဖုန်း-၀၄၂-၂၄၂၇၇၊ ၀၄၂-၂၂၂၉၈

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် (လှိုင်နယ်မြေ)

(၁၉၈၅ - ၁၉၉၂) ဓာတုဗေဒ ကျောင်းသား/သူများ၏

ပထမအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်း

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်လှိုင်နယ်မြေတွင် (၁၉၈၅/၈၆) မှစ၍ ဓာတုဗေဒအထူးပြုဘာသာရပ်ဖြင့် တက်ရောက်သင်ကြားခဲ့သော ကျောင်းသား/သူ သူငယ်ချင်းများအားလုံး ကျောင်းပြီးသည်ဖြစ်စေ၊ မပြီးသည်ဖြစ်စေ ယခု ပထမအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲသို့ မဖြစ်မနေ၊ မပျက်မကွက် တက်ရောက်ပေး ပါရန် ခင်မင်စွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

- နေ့ရက် - ၁-၁-၂၀၁၇ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)
- နေရာ - M3 Food Centre
- အချိန် - ညနေ ၅း၃၀ မှ ည ၁၀ နာရီ

အလှူငွေများထည့်ဝင်လှူဒါန်းလိုပါက
AYA Bank (Kamayut) A/C 00862020 1000 1341
သိရှိလိုလျှင်ဆက်သွယ်ရန် ကိုတင်ကိုကို (၀၉-၄၂၁၁၂၇၉၉၉)
မခင်သန်းရီ (၀၉-၅၁၈၁၂၀၉)
မခန့်ခန့်ကြည်မြင့် (၀၉-၇၉၁၇၉၂၂၁)
ကိုတင်မောင်ဦး (၀၉-၄၅၅၇၈၄၂၄၆)

ဓာတ်ပုံမြေအုတ်ရိုက်စက် ရှိပြီ
09 4200 35882
09 4200 35884
(ဖိတ်ကြားရေး/၁)လမ်းဆုံ(၂)တောင်အုံ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၄၄/ခ၊ မြေကွက်အမှတ် ၄၄၄/ခ၊ မြေကွက် တည်နေရာ အမှတ်-၄၄၄/ခ၊ ပတ္တမြား ရတနာလမ်း၊ (၉) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာ(ဦးမောင်စန်း) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမောင်စန်းထံမှ အရပ်ကတီအရောင်းစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်သူ ဦးမောင်စန်း(၁၂/၉ကတ(နိုင်)၅၅၅၇၆၉)မှ မြေရပ်ပါမစ်တွင် ဓာတ်ပုံ ရွှေပြောင်းမည်သူများ၏ ရာဇဝင် အကျဉ်းချုပ် အိမ်ရာဆောက်လုပ်နေထိုင်ခွင့် မြေနေရာ ချထားပေးရသူများ၏ မှီခိုသူများ စာရင်းစာရွက်တို့ကို မူရင်းတင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ ပါမစ်မိတ္တူနှစ်စောင်ဖြင့် နှစ် (၆၀) မြေငှားစာချုပ်(ဂရုန်) လျှောက်ထား လာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Lilly's Cook With Confidence advertisement featuring a woman with a plate of food, fresh vegetables, and packets of chicken powder. Text includes 'ဖုံကြည်မှုနှင့် ချက်ပြုတ်ဖို့ လီလီ ဖုံးကြန့်... အချို့မှုန့် မပါတဲ့ ကြက်သားမှုန့်' and 'ပလာမပါ ငွေသားကံစမ်းမဲ ကျပ် ၁၀၀ မှ ၁၀၀၀၀ အထိ'.

သင်တန်းလျှောက်စာပေးသည့် အခါ အသိပေးကြားရန်
မြတ်သောပုဂ္ဂိုလ်နှင့် မိတ်ဆုံညီလာခံ (၂၀၁၆)ပိတ်ကြားလွှာ

သင်တန်းလျှောက်စာပေးသည့် အခါ အသိပေးကြားရန် မြတ်သောပုဂ္ဂိုလ်နှင့် မိတ်ဆုံညီလာခံ (၂၀၁၆)ကို အသိပေးကြားရန် နှင့် ပိတ်ဆုံညီလာခံ (၂၀၁၆)ကို အသိပေးကြားရန် ဖြစ်ပေါ်လာသည်။

ကျောင်းပေးသည့်အခါ အသိပေးကြားရန်
 GTI - TTTI - EGTI ကျောင်းသားပေးသည့် အခါ အသိပေးကြားရန် နှင့် ပိတ်ဆုံညီလာခံ (၂၀၁၆)ကို အသိပေးကြားရန် ဖြစ်ပေါ်လာသည်။

မြတ်သောပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်းများကို ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းပေးရန် ကျောင်းပေးသည့် အခါ အသိပေးကြားရန် နှင့် ပိတ်ဆုံညီလာခံ (၂၀၁၆)ကို အသိပေးကြားရန် ဖြစ်ပေါ်လာသည်။

ဆက်သွယ်ရန်
 (၁) ဦးစိုးမြင့် (83.EP) ၀၉၅၀၅၆၇၀၀ (၂) ဦးအောင်အောင် (92.C) ၀၉၂၅၂၅၅၂၅၅၀
 (၃) ကိုကျော်ဝင်း (96.EP) ၀၉၅၀၅၆၇၀၀ (၄) ဒေါ်မြဖြူဖြူ (82.C) ၀၉၅၀၀၂၀၁၆
 (၅) မလွင်လွင် (92.C) ၀၉၅၀၅၆၇၀၀ (၆) မသော်တင် (96.C) ၀၉၅၀၅၆၇၀၀

ရွှေလမ်းရွှေ
 အမှတ်(၁၀၀)၊ နေပြည်တော်
 ၀၉-၄၂၀၈၇၃၇၁၊ ၀၉-၂၆၇၇၀၆၁၆၊ ၀၉-၇၅၁၉၇၅၀၂

ကီသန့်ငင်
CAR RENTAL
 အမှတ်(၁၀၀)၊ နေပြည်တော်
 ၀၉-၄၂၀၈၇၃၇၁၊ ၀၉-၅၀၅၀၉၂၂

ရေခဲချောင်းမြို့ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ
 ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ ပညာသင်ကြားပေးရန် အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ ဖိတ်ကြားခြင်း

ရေခဲချောင်းမြို့၊ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံကျောင်းတွင် ပညာသင်ကြားခဲ့သော ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ ပညာသင်ကြားပေးရန် အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ ဖိတ်ကြားခြင်း

ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ၁၁:၀၀ နာရီအထိ
 ကျင်းပမည့်ရက် - ၁-၁-၂၀၁၇ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)
 ကျင်းပမည့်နေရာ - Lion City (ရေပြင်တောင်-သိပ္ပံမြို့)
 ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့။

အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ ဖိတ်ကြားရေးကော်မတီ

စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ချောင်းတော် - ဝေပဒေသာ
 စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ချောင်းတော် - ဝေပဒေသာ

အမှတ်(၁၀၀)၊ နေပြည်တော်
 ၀၉-၄၂၀၈၇၃၇၁၊ ၀၉-၅၀၅၀၉၂၂

စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ချောင်းတော် - ဝေပဒေသာ
 စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ချောင်းတော် - ဝေပဒေသာ

အမှတ်(၁၀၀)၊ နေပြည်တော်
 ၀၉-၄၂၀၈၇၃၇၁၊ ၀၉-၅၀၅၀၉၂၂

၁၆.၁၂.၂၀၁၆ နေ့မှစ၍

သန်းစားနှင့် နန်းမြင့် ကျောင်းများ

ရန်ကင်း - သမ္မတ၊ သွင်၊ မင်္ဂလာ (သိမ်ကြီးချေး)၊ မင်္ဂလာစင် (ဘုန်းကြီးလမ်း)၊ Top Royal (ပါရမီ)၊ မင်္ဂလာစင် (လှည်းတန်း - စိန်စိန်)၊ JCGV (Junction Square)၊ JCGV (Junction Mawtin)၊ မန္တလေး - ဝင်းလှိုင်၊ မြို့မ၊ မင်္ဂလာစင်၊ နေပြည်တော် - JCGV၊ နေပြည်တော် - JCGV၊ အောင်သပြေ၊ ဝေပဒေသာ၊ ပြည် - မင်္ဂလာစင်၊ သီရိလွင်၊ တောင်ငူ - New 3D၊ ပဲခူး - မင်္ဂလာ (Icon Shopping Mall)၊ မော်လမြိုင် - JCGV၊ တောင်ကြီး - မြသုခ၊ ပြင်ဦးလွင် - Movie Planet၊ ချယ်ရီလွင်၊ လားရှိုး - သီတာအေး၊ သိန်းလှိုင်၊ အောင်သိရီ၊ ပခုက္ကူ - သီတာ၊ ပန်းမော် - စတား၊ ရေခဲချောင်း - ရတနာ၊ မြဝတီ - သွန်းရွှေစင်၊ ဘားအံ - တက်ဆဲ၊ ဦးဆောက်ပန်း၊ ပုသိမ် - ရွှေပြည်တော်၊ မြိတ် - မြိတ်မင်္ဂလာ၊ ထားဝယ် - အောင်မင်္ဂလာ

အဆင့်မြင့်ရုပ်ရှင်ရုံများတွင် တပြိုင်နက်ပြသ

ဆူသင်း (သမင်) ဖြူဖြူ
LEUCODERMA
 ဆူသင်း (သမင်) ဖြူဖြူ၊ ဆူသင်း (သမင်) ဖြူဖြူ

ဖခင်အမည်မှန်
 ဖခင်အမည်မှန်၊ ဖခင်အမည်မှန်

100% သံချေးမတက်သည့် Stainless Steel ဘလိတ်စားသွားများကို စော်ဘွားလေး ဗိုလ်ဗိုလ်မောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဈေးနှုန်းချိုသာစွာ

ဖြင့်ရောင်းချတင်ဆောင်နေပါသည်။

အထုပ်အကျယ် (၁) - အထုပ်(၃၄/A)၊ အထုပ်(၃၄/A)၊ အထုပ်(၃၄/A)၊ အထုပ်(၃၄/A)
 Ph: 01-545531, 01-8603141, 09-5008161

အထုပ်အကျယ် (၂) - အထုပ်(၃၆/A)၊ အထုပ်(၃၆/A)၊ အထုပ်(၃၆/A)၊ အထုပ်(၃၆/A)
 Ph: 01-656521, 09-421024731, 09-421024741

အထုပ်အကျယ် (၃) - အထုပ်(၅-၆)၊ အထုပ်(၅-၆)၊ အထုပ်(၅-၆)၊ အထုပ်(၅-၆)
 Ph: 09-5553323, 09-5103323

အထုပ်အကျယ် (၄) - အထုပ်(၁၁)၊ အထုပ်(၁၁)၊ အထုပ်(၁၁)၊ အထုပ်(၁၁)
 Ph: 01-642748, 09-5069101, 09-73152381

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်”

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်စင်၊ ဝေပဒေသာ အမှတ်-၂၀၊ ဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်စင်၊ ဝေပဒေသာ အမှတ်-၂၀၊ ဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်စင်၊ ဝေပဒေသာ အမှတ်-၂၀၊ ဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်စင်၊ ဝေပဒေသာ အမှတ်-၂၀

အမှတ်-၂၀၊ ဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်စင်၊ ဝေပဒေသာ အမှတ်-၂၀၊ ဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်စင်၊ ဝေပဒေသာ အမှတ်-၂၀

အမှတ်-၂၀၊ ဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်စင်၊ ဝေပဒေသာ အမှတ်-၂၀၊ ဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်စင်၊ ဝေပဒေသာ အမှတ်-၂၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ သန်းစားနှင့်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၃၅)၊ မြေအကျယ် ၁၀၀၂၃၄၅၆၇၈၉၀ (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက်မှ (၅)လွှာ (ခေါင်းရင်း)ခန်းပိုင်ရှင် မဟာဝင်း (၁၂/မာန(နိုင်)၁၀၀၇၃၀၀) ကွန်ပဏီမှ ကွန်ပဏီမှ ရောင်းချခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက စာချုပ်(မူရင်း)နှင့်အတူ ကွန်ပဏီမှ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း အမှတ်သိစေရန် အသိပေးကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ဦးအောင်
 [၆/ထပ်(နိုင်)၁၀၀၇၃၀၀]
 ဖုန်း-၀၉-၅၀၅၀၉၂၂

BOSS အဆင့်မြင့် ပါကေးအရောင်းခန်းမ

အဆင့်မြင့် Laminate Flooring ကြမ်းခင်းခြားခွားနှင့် 100% ရေခိုင်ခံနိုင်စွမ်းရှိသော ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

အထုပ်အကျယ် (၁) - အထုပ်(၂၀၁)၊ အထုပ်(၂၀၁)၊ အထုပ်(၂၀၁)၊ အထုပ်(၂၀၁)
 Ph: 01-8603151, 01-8603389, 09-8626261, 09-5426261, 09-73152381

အထုပ်အကျယ် (၂) - အထုပ်(၂၀၂)၊ အထုပ်(၂၀၂)၊ အထုပ်(၂၀၂)၊ အထုပ်(၂၀၂)
 Ph: 09-5425251, 09-73225484

အထုပ်အကျယ် (၃) - အထုပ်(၂၀၃)၊ အထုပ်(၂၀၃)၊ အထုပ်(၂၀၃)၊ အထုပ်(၂၀၃)
 Ph: 09-5076661, 09-5076662, 09-5076663

အထုပ်အကျယ် (၄) - အထုပ်(၁၁-၁)၊ အထုပ်(၁၁-၁)၊ အထုပ်(၁၁-၁)၊ အထုပ်(၁၁-၁)
 Ph: 09-5091526, 09-5091527

စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန၊ ကြေညာချက်

စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သူ မြန်မာကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းရှင်(၁၀၀၀)ဦးအနက် (၅၀)ဦး၏ စာရင်းအား ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ဝင်ငွေခွန် အများဆုံးထမ်းဆောင်သူ မြန်မာကုမ္ပဏီ/နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းရှင်များစာရင်းကို ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန Website ဖြစ်သည့် www.irdmyanmar.gov.mmတွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပြီး အခွန်ထမ်းကြီးများဆိုင်ရာအခွန်ရုံး၊ အလယ်အလတ်အခွန်ထမ်းများဆိုင်ရာ အခွန်ရုံး (၁)၊ (၂)၊ (၃)တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးများ၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေအခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးနှင့် အခွန်ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုရုံး (ရန်ကုန်နှင့်မန္တလေး)များတွင် ကြေညာထားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

၂၀၁၅-၂၀၁၆စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သည့် လုပ်ငန်းရှင် (၅၀)ဦးစာရင်း

Table with 6 columns: No., Company Name, Business Type, Tax Type, Tax Amount, and Remarks. It lists 50 companies such as Kanbawza Bank, Myawaddy Bank, and Denko Trading Co.,Ltd.

စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန၊ ကြေညာချက်

စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သူ မြန်မာကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းရှင်(၁၀၀၀)ဦးအနက် (၅၀)ဦး၏ စာရင်းအား ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် အများဆုံးထမ်းဆောင်သူ မြန်မာကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းရှင်များစာရင်းကို ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန Website ဖြစ်သည့် www.irdmyanmar.gov.mmတွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပြီး အခွန်ထမ်းကြီးများဆိုင်ရာ အခွန်ရုံး၊ အလယ်အလတ်အခွန်ထမ်းများဆိုင်ရာ အခွန်ရုံး (၁)၊ (၂)၊ (၃) တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အခွန်ဦးစီးဌာနများမှ ရရှိနိုင်ပါသည်။ (ရန်ကင်းနှင့်မန္တလေး)များတွင် ကြေညာထားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

၂၀၁၅-၂၀၁၆စည်းကြပ်နှစ်အတွက် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်အများဆုံးထမ်းဆောင်သည့် လုပ်ငန်းရှင် (၅၀)ဦးစာရင်း

စဉ်	အခွန်ထမ်းအမည်	လိပ်စာ	တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်	အဓိကလုပ်ငန်းအမျိုးအစား	မှတ်ချက်
ကျပ်သန်း ၂၀၀၀အောက်					
၁	Denko Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၁၉၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး၊ ရွှေပန်းညက်ရိပ်မုန့်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
ကျပ်သန်း ၂၀၀၀အောက်					
၂	Dagon Beverages Co.,Ltd	အမှတ်(၅၅၅/ဘီ)၊ အမှတ်(၄)လမ်းမကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Manufacturing	
၃	Myawaddy Trading Ltd	အမှတ်-၅၅/၆၁၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၄	Shwe Byain Phyu Co.,Ltd	တိုက်-၂၀၊ ရွှေပန်းညက်ရိပ်မုန့် ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၅	Asia Energy Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၂၉၇၊ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊ ဘုရားကြီးရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၆	Regency Material Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၆၊ အောင်ဆန်းအားကစားကွင်း (အရှေ့ဘက်)၊ အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
ကျပ်သန်း ၁၀၀၀၀အောက်					
၇	International Beverages Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၃၃၊ ပြည်လမ်း၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Services	
၈	City Mart Holding Co.,Ltd	အမှတ်-(၁-၁၁)၊ ပဒုမ္မာကွင်း (အရှေ့ဘက်ခြမ်း)၊ ဗားကရာလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၉	ဒေါ်မာမာဦး	အမှတ်-(၉၁)၊ မဇ္ဈလမ်း၊ ဧကင်းကြီးကုန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး	အရက်ပုလင်းသွင်းလုပ်ငန်း	
၁၀	Benhur Trading Co.,Ltd	အမှတ်-(၁/၃၁)၊ ပန်းတဦးဝန်းဦးရွှေဘင်လမ်း၊ လှိုင်သာယာစက်မှုဇုန်(၁)၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၁၁	Farmer Phoyarzar Co.,Ltd	အမှတ်-(၁၈၇)၊ ဗိုလ်မြတ်ထွန်းလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၁၂	PT Power Trading Co.,Ltd	အမှတ်-(၂၃၅/ဘီ)၊ ရွှေခင်းသာလမ်း၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-2	Trading	
၁၃	Myanmar Imperial Jade(Gems & Jewellery)Co.,Ltd	အမှတ်-(၂၂)၊ ပြည်လမ်း၊ ၇ မိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-2	Gems	
ကျပ်သန်း ၅၀၀၀အောက်					
၁၄	Six Winner Brothers Co.,Ltd	အမှတ်(၉)၊ သီရိမုန့်(၁၀)လမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၁၅	Shwe Me Co.,Ltd	အမှတ်(၇၉-၈၁)၊ စင်ထရယ်တာဝါ၊ ပထမထပ်၊ အခန်းအမှတ်(၁၀၂)၊ အနော်ရထာလမ်း၊ ၃၉လမ်းနှင့်လမ်း ၄၀ကြား၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၁၆	Myat Myittar Mon Gems & Jewellery Co.,Ltd	အမှတ်(၅၆/၅၇)၊ ၆လမ်း၊ လှိုင်ရတနာ မွန်အိမ်ရာ၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၁၇	Kyaw San Co.,Ltd	အမှတ်-၅/၆၉၊ ကန်သာယာလမ်း၊ FMIအိမ်ရာ၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၁၈	Jing Hpaw Aung Jade & Jewellery Co.,Ltd	အမှတ်(၆၁၅/၁)၊ ပြည်လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Gems	
ကျပ်သန်း ၄၀၀၀အောက်					
၁၉	New Day Energy Co.,Ltd	အမှတ်-၅၄၊ မနော်ဟရီလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၂၀	Myanma Economic Holdings Limited	အမှတ်-၁၈၉/၁၉၁၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Manufacturing	
ကျပ်သန်း ၃၀၀၀အောက်					
၂၁	Auspicious Millennium Trading Group Co.,Ltd	အမှတ်-၁၅၄၊ ဥယျာဉ်လမ်းသွယ်-၂၊ ဆရာစံရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၂၂	Shu San Industry Co.,Ltd	အမှတ်-၉၊ အောင်သိဒ္ဓိလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၂၃	Nilar Yoma Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၁၈၉/၁၉၁၊ ဗိုလ်မြတ်ထွန်းလမ်း၊ အလယ်ဘလောက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၂၄	Octagon International Services Co.,Ltd	အလုံတာဝါ၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ဆင်မင်းရပ်ကွက်၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Services	
၂၅	AYS MFG Co.,Ltd	အခန်းအမှတ် ၈၊ အက်ဖ်-၀၂/၀၄၊ ဘလော့စီ၊ ပုလဲကုန်ဒီမိုနီယံ၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၂၆	Yangon Technical & Trading Co.,Ltd.	အမှတ်-၅၃၁၊ ရဲဘဲလမ်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၂၇	Aung Chantha Trading Co.,Ltd.	အမှတ်-၅၄/အေ၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၂၈	Moe Htet Gabar Co.,Ltd.	အမှတ်-၇၀၂/၇၀၄(ဘီ)၊ မြဝတီ၊ အဆင့်မြင့်အိမ်ရာ၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်းနှင့် ဝါးတန်းလမ်းထောင့်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၂၉	Min Dhama Co.,Ltd.	အမှတ်-၁၀၃/၁၀၄၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ စက်မှုဇုန်-၄၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Construction	
၃၀	Myan Shwe Pyi Tractors Ltd.	အမှတ်-၁၆၊ မြမာလာလမ်း၊ စက်မှုဇုန်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၃၁	Sein Lom Taung Tan Gems Co.,Ltd	အမှတ်-၅၈၊ အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-2	Gems	
၃၂	Europe & Asia International Co.,Ltd	အမှတ်-၂၈၊ ဗန်းမော်အတွင်းဝန်လမ်းနှင့် ယောမင်းကြီးဦးလှိုင်လမ်းထောင့်၊ စက်မှုဇုန်-၃၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၃၃	Pahtama Group Co.,Ltd	အမှတ်-၇၃/၇၆၊ ဝေဇယန္တလမ်း၊ မိကျောင်းကန်(၁)ရပ်ကွက်၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၃၄	Mottama Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၁၁၄/၁၁၆၊ ပထမထပ်(ယာ)၊ ၄၆လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၃၅	Annawar Tun Co.,Ltd	အမှတ်-၁၃၀၊ ရွှေတိုင်းလမ်း၊ ရေတာရှည်ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Manufacturing	
ကျပ်သန်း ၂၀၀၀အောက်					
၃၆	Khine Khine Phyo International Trading Co.,Ltd	အမှတ်-(၃၅၀/၃၅၂)၊ အနော်ရထာလမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၃၇	ဦးဇော်ဝင်းပါ(၄)ဦး	အမှတ်-(၁၃၈/၁၃၉)၊ သာဓုကန်စက်မှုဇုန်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး	အရက်ပုလင်းသွင်း	
၃၈	တော်ဝင်အထွေထွေစီးပွားရေးလုပ်ငန်းသမဝါယမ	E-5/A၊ စက်မှုဇုန်၊ ပန်းခြံလမ်း၊ စက်မှုဇုန်(၁)၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	အထွေထွေရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း	
၃၉	High Tech Concrete Co.,Ltd	အမှတ်-၁(ဘီ)၊ ရန်ကြီးအောင်လမ်း၊ သာကေတစက်မှုဇုန်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Manufacture	
၄၀	Kay Tu Ma Di Co.,Ltd	အမှတ်-(၁၁၀၁)၊ ၁၆လွှာ၊ တာဝါ(ဘီ)၊ မော်တင်တာဝါ၊ အနော်ရထာလမ်းနှင့် လမ်းသစ်လမ်းထောင့်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၄၁	Steel King Co.,Ltd	အမှတ်-၂၉၆/ဘီ-၂၊ ရေဂဝင်လမ်းမကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၄၂	Premium Petrol Co.,Ltd	အမှတ်-၁၆၊ မြလမ်း၊ မြန်မာ့ဂုဏ်ရောင်အိမ်ရာ၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-1	Trading	
၄၃	Royal Great Asia Co.,Ltd	အမှတ်(၇၉/၈၁)၊ အခန်း-၉/အေ၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	MTO-2	Trading	
၄၄	Kian Sein Co.,Ltd	အမှတ်(၄၁)၊ ရွှေတောင်တန်းလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ လမ်းမတောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၄၅	Zaw Gyi Premier Co.,Ltd	အမှတ်-၇(အေ/ဘီ)ယုဇနလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၄၆	Shwe Than Lwin Media Co.,Ltd	အမှတ်(၂၆၂)၊ ရာဇဓိရာဇ်အိမ်ရာ၊ အောက်ပုဇွန်တောင်လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Services	
၄၇	Mya Gae Trading Co.,Ltd	အမှတ်(၆-အေ)၊ ကံကော်(၃)လမ်း၊ ဘုရင့်နောင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၄၈	Kha Yay Trading Co.,Ltd	အမှတ်-၃၁၊ ၃၈လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	
၄၉	Billion Soe Kaung San Co.,Ltd	ရမ်းရွာမရပ်ကွက်၊ ကွမ်းလုံမြို့နယ်၊ ရမ်းပြည်နယ်။	ရမ်းပြည်နယ်	Trading	
၅၀	Tunn Akaree Co.,Ltd	တိုက်-၂၀၆/၂၂၂-အေ၊ မြေညီထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။	LTO	Trading	

iMyanmarHouse.com မှ ကြီးမှူးကျင်းပမည့် စတုတ္ထအကြိမ်မြောက်

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အကြီးဆုံး အိမ်ခြံမြေ အရောင်းပြပွဲကြီး

ပည်သူ့ပညာ အသုံးတက်ရောက် နိုင်ပါသည်။

ကျပ်သိန်း (၁၀၀) မှစသော တိုက်ခန်းများ၊ သိန်း (၂၀၀) ကျော်မှစသော ဂရုန်မြေကွက်များ၊ သိန်း (၆၀၀) ကျော်မှစသော

ကွန်ဒိုများ ကို အထူးလျှော့ဈေးနှုန်းများ၊ (၁) နှစ်မှ (၁၂) နှစ်အထိ အရပ်ကျစနစ်များဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်မည့်အခွင့်အရေး

ပညာရှင်များမှ အိမ်ခြံမြေနှင့်ပတ်သက်၍ သိကောင်းစရာများကိုလည်း ဟောပြောပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ပြပွဲသို့ တက်ရောက်လာသူများအား ကျပ်သိန်း (၅၀) တန်ဖိုးရှိ ဆုမဲပေါင်းများစွာ ကံစမ်းမဲယောက်ပေးပါမည်။



နေ့စဉ် - ၂၀၁၆ ဒီဇင်ဘာလ ၁၆ ရက်မှ ၁၈ ရက် (သောကြာ၊ စနေ၊ တနင်္ဂနွေ)
အချိန် - နံနက် ၉ နာရီ မှ ညနေ ၅ နာရီ
နေရာ - တပ်မတော်ခန်းမ၊ ဦးစိစာရလမ်း၊ ရန်ကင်း၊ ကြိုတင်စာရင်းပေးရန်



www.imyanmarhouse.com/expo

ချောင်းသာကမ်းခြေ ရောက်ပြီးဆို ချောင်းသာယာကို စီးဖို့လို့ ...
ချောင်းသာယာ အပျော်စီးသင်္ဘော
အထူးအစီအစဉ် - (ကြို/ပို့) ပါပြီး၊ တစ်ဦးကျပ် (5,000) ကျပ်
ဧည့်သည် (2:00) မှစ၍ (3:30) မှစ၍ တစ်နေ့စတင်/တနင်္ဂနွေ (9:30) မှစ၍ (11:00) မှစ၍ တစ်နေ့စတင်
လက်မှတ်များကို ဥတိုးတံတား (ရုံး) နှင့် ချောင်းသာလမ်းပတ်လျှောက်ရှိ အရောင်းဆိုင်များတွင်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
ရန်ကင်းကုန်သည်များနှင့် Group များအတွက် "Promotion Rate" ဖြင့် "ဖော်တော်အကျယ်စားစီ" ငှားရမ်းနိုင်ပါသည်။
Tours Company များလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ ရန်ကင်းကုန်သည်များ - 09 49709415
ချောင်းသာယာဆိပ်ကမ်း (ဥတိုးတံတားထိပ်) ချောင်းသာကမ်းခြေ။
ဆက်သွယ်ရန် - 09 452 955 661 မှ (5) အထိ။

စိတ်ကြိုက် တက္ကသိုလ်များ၊ တက်ခွင့်မရလို့ စိတ်မပူပါနဲ့
အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း (Vocational Training) ဒီပလိုမာ
သင်တန်းများကို တက်လိုက်ပါ။ အလုပ်အကိုင်ရရှိလည်း
လွယ်ကူသလို၊ ဘွဲ့သင်တန်းကိုလည်း ဆက်လက်
တက်ရောက်နိုင်ပါတယ်
HAPPY NEW YEAR DISCOUNT
25% For December Intake - 26 Dec
BTEC (Higher National Diploma in Engineering)
(အင်ဂျင်နီယာ ဒီပလိုမာ သင်တန်း)
- Construction & the Built Environment (Civil Engineering)
- Mechanical Engineering
- Electrical and Electronic Engineering
ဆက်သွယ်ရေး အင်ဂျင်နီယာ ဒီပလိုမာ သင်တန်း
- Telecommunication Engineering Diploma
MCC.p MCC Polytechnic College (Yangon) - 01-246634, 01-652236, 01-249132
MCC Polytechnic College (Mandalay) - 09-91034062, 09-402671562, 02-77930
MCC Polytechnic College (Naypyitaw) - 09-31354842, 09-254148940, 067-421198
MCC Polytechnic College (Monywa) - 09-965676777, 09-265333120,
MCC Polytechnic College (Patheingyi) - 09-451 888 373, 09- 773 510 899
MCC Polytechnic College (Yatanarpon) - 02-5178112, 02-5178132, 02-5178113

အသိပေးကြေညာချက်
ကျွန်ုပ်တို့အား တာဝန်ပေးလွှဲအပ်သည့် ကြားခံရေးမှူးဖြစ်သည့် ဒေါ်ပြည့်စုံအေး(ခ)ပြည့်ပြည့်(၁၂/ဒဂုံ(နိုင်)၀၅၉၇၇၇)နှင့် မဝေ
ဝေချော(၈/မဂဒု(နိုင်)၀၅၅၅၉၅)တို့၏ လွှဲအပ်သည့်ကြားခံရေးမှူးအရာ အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ကျွန်ုပ်တို့အား တာဝန်ပေးလွှဲအပ်သည့် ကြားခံရေးမှူးသည် ရန်ကင်းမြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ၂ရပ်ကွက်၊ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊ သိမ်ကြီးဈေး
(C)ရုံ၊ အဆောင်(၂)(မြေညီထပ်)ရှိ ALIBABA အပန်းဖြေအိမ်တွင်းကစားကွင်းနှင့် ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ၄ရပ်ကွက်၊ ပန်းဆိုးတန်း
လမ်း၊ အမှတ်(၁၃၈/၁၄၀)တွင် ဖွင့်လှစ်ထားရှိသော ALIBABA အမှတ်(၂)ဆိုင်ကိုလည်းကောင်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်
မြို့နယ်၊ ကျီတော်ရပ်ကွက်၊ အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်း၊ အမှတ်(၁၁၇/၁၁၉)တွင် (ROBOT)ရိုဘော့အမည်ဖြင့် အပန်းဖြေအိမ်တွင်း
ကစားကွင်းများတွင် စီမံခန့်ခွဲဆောင်ရွက်သူများ ဖြစ်ပါသည်။
ထိုသို့ အပန်းဖြေအိမ်တွင်းကစားကွင်း ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် စက်ပစ္စည်းများအား တရားဝင်ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် တင်သွင်း
ခြင်း၊ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်နိုင်ရန် သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်း၊ ဌာနဆိုင်ရာများသို့ ခွင့်ပြုမိန့်များ တောင်းခံဆောင်ရွက်ပြုလုပ်ခဲ့ရာ
ဌာနဆိုင်ရာများမှလည်းကောင်း ခွင့်ပြုမိန့်များရရှိခဲ့ပြီး ခွင့်ပြုစည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ အိမ်တွင်းအပန်းဖြေကစားကွင်းကို ဆောင်
ရွက်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပါသည်။
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်တွင် မီဒီယာလုပ်ငန်းများ လွတ်လပ်စွာ ဆောင်ရွက်ပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် အများသူငှာ
ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်သော Facebook, Public Group စသည့် စာမျက်နှာများတွင် ရေးသားဖော်ပြလုပ်ကိုင်နိုင်သော အခွင့်အရေး
များကို အခြေခံလျက် ၅-၁၁-၂၀၁၆ရက်၊ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် Soe Tint(ပုလိပ်ကြီး) (URL-http://www.facebook.com/baybe.
baybe.10)Accountဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏အမှုသည်များ လုပ်ကိုင်နေသော လုပ်ငန်းများအား မဟုတ်မမှန် ဖော်ပြထားမှုများကိုလည်းကောင်း၊
ငွေစက္ကူကျပ်တစ်သောင်းတန် အတုစက္ကူများ ပေးအပ်ဆောင်ရွက်သည်ဟုလည်းကောင်း၊ ယင်းဆိုင်များနှင့်လုပ်ငန်းများကို ရာထူးကြီးကြီး
ရထားသူတစ်ယောက်မှ ကာကွယ်နေသည်ဟုလည်းကောင်း စသည့်မသင့်လျော်သော စာသားများဖြင့် ဖော်ပြဆောင်ရွက်နေမှုများသည်
ကျွန်ုပ်အမှုသည်များ၏ လုပ်ငန်းများကို ခြိမ်းခြောက်ခြောက်လှန့်ခြင်း၊ အခိုင်အထက်ပြုခြင်း၊ အသေရပျက်စေခြင်း၊ နှောင့်ယှက်ခြင်း၊
မလျော်ကြေးသုံးခြင်း(သို့မဟုတ်) ခြိမ်းခြောက်မှုများကို ပြုလုပ်နေခြင်းဖြစ်သဖြင့် ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေပုဒ်မ-၆၆(ဃ) အား ကျူးလွန်နေ
ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ ဖော်ပြပါ Soe Tint (ပုလိပ်ကြီး) (URL-http://www.facebook.com/baybe.baybe.10)Account ပိုင်ရှင်နှင့်
လည်းကောင်း Account ၏ မဟုတ်မမှန် ဖော်ပြချက်များအား ထပ်ဆင့် comment များ ရေးသားနေသူများအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်အမှုသည်
များအပေါ် မှားယွင်းဖော်ပြချက်အား အမြန်ဆုံးဖော်ပြမိကြောင်း ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖော်ပြပေးရန် တောင်းဆိုပါသည်။ လိုက်နာဆောင်ရွက်
ခြင်းမရှိပါက သက်ဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ တရားစွဲဆိုဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်သည့်ကြားခံရေးမှူးအရာ-
ဒေါ်အေးအေးမူ(LL.B, D.B.L, D.M.L) (စဉ်-၈၂၂၃)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
ဦးမြင့်စိုး(LL.B) (စဉ်-၄၅၀၄)
တိုက်-၉/၁၁၊ မြေညီထပ်၊ ၃၆လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ရွှေမြင့်မိုင်ရ်
အိမ်ခြေငါး/အိမ်ရွှေလုပ်ငန်း
အိမ်ခြေ၊ ရုံးခန်း၊ ဆိုင်ခန်းများကို
တာဝန်ခံနှင့် အလုပ်သမားများအပါ
မြို့တွင်း/နယ်စား
ဝန်ဆောင်မှုပေးပါသည်။
Ph: 09-450093119
09-263119919
09-777565619
ဖောင်းကြွပျောက်
လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 8B/4501 ၏
ဖောင်းကြွပျောက်ခြင်း ပျောက်ဆုံး၍
ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ
သဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွပျောက်ခြင်း
ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်
ကြေညာအပ်ပါသည်။
တညာမှ ခရိုင်မှ (ရန်ကင်းအနောက်ပိုင်း)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကင်းမြို့၊ အမှတ်(၇၂၈)၊ သရဖီလမ်း၊ ၄၇ရပ်ကွက်၊ မြောက်
ဒဂုံရှိ မမင်းမင်းမော်[၁၂/ဥက္က(နိုင်)၀၀၀၄၈၇] အမည်ပေါက်ပိုင်
ပေ(၄၀x၆၀)နှင့် ဖျဉ်ထောင်၊ ရေမီးအစုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်
အရပ်ရပ်ကို ကျွန်ုပ် ဒေါ်အိအိဇင်[၁၂/တမန(နိုင်)၀၇၉၉၃၃]မှ ဝယ်ယူ
ရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့်
ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း
ခိုင်လုံသော အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ
သည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ပြီးဆုံးသည်
အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်
ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်အိအိဇင်[၁၂/တမန(နိုင်)၀၇၉၉၃၃]
ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၆၇၉၂၂

သစ်တောနဲ့သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့လူမျိုး သစ်ပင်ကိုနှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုစိုး

